
 

 

 

 

 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

 

Cegléd Város Önkormányzata  

Képviselő-testületének 

2023. június 22-i 

nyilvános  üléséről 



2 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. június 22-én megtartott, 10 

órakor kezdődő nyilvános ülésén. 

 

Az ülés helye: Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal díszterme (2700 Cegléd, Kossuth tér 1.). 

 

Jelen vannak: Dr. Csáky András polgármester, Hegedűs Ágota alpolgármester, Dr. Czinege Imre, 

Fehér István, Dr. Ferenczi Norbert, Imregi Tibor, Ifj. Károly Ferenc, Klément György, Kónya 

Ágnes, László Ágnes, Magyar Károly, Rimóczi Gábor, Takátsné Györe Anett és Tarr Felicián 

képviselők.  

 

Távolmaradását jelezte: Földi Áron képviselő. 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, Dr. Szoboszlay Árpádné 

aljegyző, Sipos Nikoletta irodavezető, Jáger Mária irodavezető, Dr. Gujka Attila irodavezető, Mádi 

Csaba irodavezető, valamint a napirendi pontok meghívottjai és a gazdasági társaságok ügyvezetői 

a jelenléti ív szerint.  

 

Meghívottként jelen van: Dr. Nyikos Tamás hivatalvezető, Ceglédi Járási Hivatal.  

 

Jegyzőkönyvvezetők: Horváthné Gál Tünde és Irházyné Sipos Ágnes. 

 

Dr. Csáky András polgármester úr köszönti a Képviselő-testület tagjait, a megjelenteket.  

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 14 fővel jelen van, határozatképesen kezdi meg munkáját. 

Földi Áron képviselő úr jelezte távolmaradását, távolléte igazolt.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: javasolja, hogy az eredetileg 10. és 15. napirendi pontként jelzett 

előterjesztéseket cserélje fel a Képviselő-testület.  

Kővári Pál Gubody-díjas ceglédi állampolgár tragikus hirtelenséggel elhunyt, búcsúztatása hétfőn 

volt. Nagy tisztelettel emlékeznek rá, hálával gondolnak személyére az általa végzett 

gazdaságfejlesztésért, sporttámogatásért, a kórháznak és a civil életnek nyújtott támogatásért, 

mindazért, amit a városért és a Képviselő-testületért tett. Javasolja, hogy 1 perces néma felállással 

emlékezzenek meg Kővári Pálról.  

 

A Képviselő-testület egy perces néma felállással tiszteleg Kővári Pál emléke előtt.  

  

Dr. Csáky András: A kiküldött napirendhez képest – frakcióvezető úr javaslatán túlmenően is - 

módosításra tesz javaslatot.  

Három új napirendi pont megtárgyalására tesz javaslatot. 37. napirendi pontként javasolja tárgyalni 

az „Ivóvízhálózat bővítésének tervezése” c. napirendet, 38. napirendi pontként a „Malomtó széli 

futókör világítása, ivóvíz-ellátása” c. önálló képviselői indítványt, így az Egyebek napirendi pont 

a 39. sorszámot viselné, valamint zárt ülés 45. napirendi pontjaként javasolja felvenni a helyben 

osztott, „Ceglédi Toldy Ferenc Kórház és Rendelőintézet közérdekből bérbe adott lakásigénye” c. 

előterjesztést.   
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Kónya Ágnes: az óvodai csoportok és maximális csoportlétszám engedélyezése c. napirend 

gyakorlatilag egy adminisztratív előterjesztés, kéri, hogy emiatt ne kelljen végig ülnie a testületi 

ülést a vezető óvónőknek, hozzák előre ennek megtárgyalását 5. napirendi pontként. A napirendek 

számozása emiatt változna.  

 

Dr. Csáky András: kéri a jegyzőkönyvvezetőket, hogy figyeljenek erre. Tehát 5. napirendi pontként 

tárgyalják meg az óvodai csoportok és maximális óvodai csoportlétszámmal kapcsolatos 

előterjesztést. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: tájékoztatásul elmondja, most kiosztásra kerül egy ifj. Károly Ferenc, 

Takátsné Györe Anett és Dr. Ferenczi Norbert képviselők által jegyzett módosító indítvány a 

prioritási listákkal kapcsolatban. Kéri a polgármester urat, az ülés vezetése során erre ügyelni 

szíveskedjen, illetve a kollégákat is kéri, hogy menet közben tájékozódjanak a módosításról.  

 

Dr. Csáky András: az elhangzott módosításokkal együtt teszi fel szavazásra az ülés módosított 

napirendjét. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta az 

ülés módosított napirendjeit.  

 

206/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) döntött a „Ceglédi Toldi Ferenc Kórház és Rendelőintézet közérdekből bérbe adott 

lakásigénye” tárgyú előterjesztés ZÁRT ülésen történő megtárgyalásáról. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) BÁCSVÍZ Zrt. 2022. évi mérlegbeszámolója 

Szakmai előterjesztő: Kurdi Viktor elnök-vezérigazgató  

 

2.) DTKH Nonprofit Kft. 2022. évi mérlegbeszámolója 

Szakmai előterjesztő: Agatics Roland ügyvezető  

 

3.) Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás 

Társulási Megállapodás módosítása 

 

4.) Világításkorszerűsítést előkészítő projekt megvalósítása 

Szakmai előterjesztő: Schönléber Zoltán tanácsadó 
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5.) Az óvodai csoportok és a maximális csoportlétszám engedélyezése a 2023/2024-es nevelési 

évre  

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

6.) Ifjúsági Cselekvési Terv 2023-2024. elfogadása 

Szakmai előterjesztő: Kottes Anikó megbízott ifjúsági koordinátor  

 

7.) BÖVI átszervezése - alapdokumentumok módosítása  

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

8.) Kérelem Cegléd Város településrendezési eszközeinek módosítása tárgyában – a Cegléd, 

belterület 1651/27, 1651/38, 1651/66, 1650/13, 1650/14 és 1650/8 hrsz.-ú ingatlanok 

vonatkozásában 

 

9.) „Cegléd Város építészeti értékeinek megóvása 2023” c. pályázati kiírásra beérkezett 

pályázat elbírálása 

 

10.) Cegléd Város építészeti értékeinek megóvása 2023” c. pályázat ismételt kiírása 

Szakmai előterjesztő a 8-10. napirendeknél: Ilyés Marianna városi főépítész 

 

11.) Prioritási listák végrehajtása 

Szakmai előterjesztők: Dr. Gujka Attila irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető,  

Vasvári Csaba ügyvezető 

 

12.) Támogatási kérelem, Nemzeti Vágta 

 

13.) Támogatási kérelem, Sportcsarnok Kft. 

Szakmai előterjesztők a 12-13. napirendeknél: Sipos Nikoletta irodavezető, Dr. Gujka 

Attila irodavezető 

Előterjesztő az 1-13. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

14.) A köztisztviselők egyéb juttatásait megállapító önkormányzati rendelet módosítása – 

Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

15.) Hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása - 

Rendelet 

 

16.) A közterületi térfigyelő rendszerről szóló önkormányzati rendelet módosítása – Rendelet 

 

17.) Csengettyűs utca felújítása 

 

18.) Vízgazdálkodási koncepció készítésére irányuló pályázaton részvétel 

Szakmai előterjesztő a 15-18. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 



5 

19.) Cegléd Jászberényi út 7. 4. em. 3. szám alatti ingatlan felajánlása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő a 15-19. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

20.) Önálló képviselői indítvány – röplabdapálya felújítása 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 

 

21.) Önálló képviselői indítvány – közterület elnevezése 

Előterjesztő: Fehér István önkormányzati képviselő 

 

22.) Önálló képviselői indítvány – zöldhulladék lerakó pont 

Előterjesztők: Fehér István, Földi Áron, László Ágnes, Magyar Károly, Dr. Czinege Imre 

képviselők 

 

23.) Önálló képviselői indítvány – Cegléd, 960/3 hrsz-ú ingatlannal kapcsolatos megkeresés 

Előterjesztő: Rimóczi Gábor önkormányzati képviselő 

 

24.) Önálló képviselői indítvány – Ingatlan vagyonkezelésbe adása 

Előterjesztők: Hegedűs Ágota alpolgármester és Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati 

képviselő 

 

25.) Városi Sporttörténeti Gyűjtemény áthelyezése a Cegléd, Szabadság tér 2. szám alatt 

található ingatlanba 

Szakmai előterjesztők: Mótyán Krisztián ügyvezető, Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

26.) VÁRVAG Nonprofit Kft. 8. számú SZMSZ-e  

 

27.) Cegléd, 5396/70 és 5396/71 hrsz-ú ingatlanok értékesítése  

 

28.) Cegléd, 8268/31-35 hrsz-ú ingatlanokkal kapcsolatos döntés 

 

29.) Cegléd, Kossuth Ferenc u. 54. szám alatti, 21 m2 garázshelyiség bérleti szerződésének 

határozatlan időre történő meghosszabbítása 

 

30.) Cegléd, Jászberényi út 13-17. szám alatti, 17 m2 raktárhelyiség bérleti szerződésének 

határozatlan időre történő meghosszabbítása 

Szakmai előterjesztő a 26-30. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

31.) Egészségügyi alapellátás szolgáltatóinak rezsi-támogatásáról – Kossuth F. u. 17. 

 

32.) Magánrendelőben működő alapellátó egészségügyi szolgáltatók támogatása 

Szakmai előterjesztő a 31-32. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

33.) Az Óbudai Egyetemmel kötendő Együttműködési Megállapodás jóváhagyása 
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34.) A 2023. II. félévi munkaterv elfogadása 

Szakmai előterjesztő a 33-34. napirendeknél: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

35.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

36.) Együttműködési megállapodás módosítása 

 

37.) Ivóvízhálózat bővítésének tervezése 

Szakmai előterjesztő a 36-37. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő a 25-37. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

38.) Önálló képviselői indítvány – Malomtó széli futókör világítása, ivóvíz-ellátása 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati képviselő 

 

39.) Egyebek 

 

40.) Kérdések, interpellációk 

 

ZÁRT: 

 

41.) Javaslat díszpolgári cím adományozására 
Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

42.) Ceglédi Rendőrkapitányság közérdekből bérbe adott lakásigénye 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

43.) Cegléd Batthyány u. 18/A. alatti ingatlan adásvétele 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő a 41-43. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

44.) Javaslat a 2023. év köztisztviselője elismerés odaítélésére 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

45.) Ceglédi Toldy Ferenc Kórház és Rendelőintézet közérdekből bérbe adott lakásigénye 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 

46.) Egyebek 
 

# 7454 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
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ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

 

1.) NAPIREND: BÁCSVÍZ Zrt. 2022. évi mérlegbeszámolója 

Szakmai előterjesztő: Kurdi Viktor elnök-vezérigazgató 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság megtárgyalta és 

elfogadásra javasolta az előterjesztést azzal a módosítással, hogy a melléklet a határozat 

elválaszthatatlan részét képezi.  

 

Az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a fentiek szerint módosított határozati javaslatot és megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

207/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint a BÁCSVÍZ Zrt. (6000 

Kecskemét, Izsáki út 13.) legfőbb szervének tagja 

 

1.) Jóváhagyja a határozat elválaszthatatlan mellékletét képező 2022. évi mérlegbeszámolót. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével.  
 

# 7455 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 
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2.) NAPIREND: DTKH Nonprofit Kft. 2022. évi mérlegbeszámolója 

Szakmai előterjesztő: Agatics Roland ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság megtárgyalta és 

elfogadásra javasolta az előterjesztést azzal a módosítással, hogy a melléklet a határozat 

elválaszthatatlan részét képezi.  

 

Az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a fentiek szerint módosított határozati javaslatot és megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

208/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint a DTkH Nonprofit Kft. (6000 

Kecskemét, Kisfái 248.0737/12 hrsz.) legfőbb szervének tagja 

 

1.) Jóváhagyja a határozat elválaszthatatlan mellékletét képező 2022. évi mérlegbeszámolót. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével.  
 
# 7456 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

 

3.) NAPIREND: Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati 

Társulás Társulási Megállapodás módosítása 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 

javasolta az előterjesztést azzal a módosítással, hogy a melléklet a határozat elválaszthatatlan részét 

képezi.  
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Az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a fentiek szerint módosított határozati javaslatot és megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

209/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete –  

1.) A Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás 

Társulási Megállapodásának IV. számú módosítását a határozat elválaszthatatlan melléklete 

szerinti tartalommal elfogadja, és felhatalmazza a polgármestert annak aláírására. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a döntésről az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével.  
# 7457 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

4.) NAPIREND: Világításkorszerűsítést előkészítő projekt megvalósítása 

Szakmai előterjesztő: Schönléber Zoltán tanácsadó  

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság és a Gazdasági Bizottság 

megtárgyalta és nem javasolják azt elfogadásra a testületnek.  

 

Imregi Tibor: közvilágítás fejlesztésről van szó. Kissé szkeptikus abból kifolyólag, hogy négy éve 

küzdenek azzal, hogy a Táncsics iskola előtt legyen közvilágítás. Négy éve küzdenek azzal, hogy 

az oda járó 600 gyerek majd a téli időszakban ne sötétben menjen az utcán, hazafelé. Ezt sem 

sikerült megvalósítani. Nem tudja, mit várnak a korszerűsítéstől, de ezeket az elmaradott 

feladatokat kellene jobban megvizsgálni, megnézni, hogy négy év alatt miért nem tudott odakerülni 

egy iskola elé a közvilágítás a belvárosban. Sötétben járnak a gyerekek, a szülők és mindenki, aki 

arra jár. Szeretne választ kapni arra, mikorra fog ez ott megvalósulni, vagy mit tesznek annak 

érdekében, hogy ott decemberben, januárban, februárban a latyakos, ködös időszakban a 

gyerekeknek és szüleiknek ne kelljen ilyen körülmények között iskolába vagy onnan hazafelé 

menni?  
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Dr. Csáky András: ez nem kifejezetten a napiendhez tartozik. Megnyugtatja a képviselő urat, hogy 

nem az önkormányzaton múlik ez a dolog, folyamatosan, állandóan bombázzák az MVM-et. 

Legutóbb, egy héttel ezelőtt új önkormányzati kapcsolattartóval ültek le tárgyalni. Nemcsak ez az 

egy gond van az MVM-mel, hanem például nincsenek szerződések az intézmények tekintetében, 

nincsenek hiteles számlák, nem tudnak összehasonlító vizsgálatokat végezni emiatt.  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: igaza van a képviselő úrnak, még 2021-ben mérték fel a Selyem utcát 

és kértek árajánlatot az MVM Démásztól a Táncsics Mihály Iskola oldalában közvilágítás 

kiépítésére. 2021-ben meg is érkezett egy műszaki gazdaságossági ajánlat, amit azonnal meg is 

rendeltek, egy évre rá kötöttek vállalkozási szerződést a céggel, mert akkor érkezett meg tőlük a 

vállalkozási szerződés tervezete, amiben 14 hónapra vállalták, hogy ez megépül. Talán két hete 

kereste meg a céget ezzel kapcsolatban, egy korábbi egyeztetés nyomán. Most azt a választ kapta 

a cégtől, hogy 2023. október 31-ig valósítják meg a feladatot, de ezt is azzal a kitétellel, hogy 

amennyiben anyaghiány lép fel, akkor nem biztos, hogy addig elkészül. De most 2023. október 31-

i dátumot mondtak.  

 

Dr. Csáky András: tehát a labda nem az önkormányzatnál pattog.  

 

Fehér István: kicsit eltértek az eredeti napirendtől. Nem vett részt a Gazdasági Bizottság ülésének 

azon a részén, amikor ezt a napirendet tárgyalták, és meglepődve látta, hogy senki sem támogatta 

az előterjesztést. Feltételezi, hogy Tiborczék olyan jó munkát végeztek annak idején, hogy 

felesleges a korszerűsítés, örök életre megfelel a közvilágítás. Máshol nem így van, de úgy látszik, 

itt igen. Indítványozzák a megvalósítást, forduljanak az országgyűlési képviselőhöz vagy a 

miniszterelnökhöz, ha nem haladnak az ügyekkel. A jelenlévő többség megteheti.  

 

Dr. Csáky András: a tanulmányterv azt a célt szolgálja, hogy egyrészt felmérjék, milyen a város 

közvilágítási állapota, ugyanis az előbb említett MVM még korrekt adatokkal sem rendelkezik, 

például, hogy a különböző trafókörzetekhez milyen utcák tartoznak. Korábban megjelent egy 

kormányrendelet, amely az energiaválsághoz kapcsolódóan lehetőséget biztosít az 

önkormányzatok részére, hogy csökkentsék vagy szüntessék meg a közvilágítást, ha nincs rá 

pénzük – nyilvánvalóan hozzátették, hogy a köz- és vagyonbiztonság biztosítása mellett, tehát ez 

a „nesze semmi, fogd meg jól” esete. Ekkor kezdtek el gondolkodni azon, hogy mit lehet tenni a 

közvilágítással. Kaptak ajánlatot egy teljes cserére is, de úgy gondolja, ez nem járható út. Kaptak 

ajánlatot arra, hogy ezek a lámpák ún. okosítást kapjanak. Ez is hihetetlen beruházást igényel és 

teljesen bizonytalan a megtérülése. Ekkor merült fel az, hogy fel kellene mérni a teljes közvilágítási 

rendszert és egy olyan tanulmányt tenni az asztalra, amely alapján el lehet indulni valahova. Az 

most elmondható, hogy bármilyen tanulmány is készül, sosem lesz arra forrása az 

önkormányzatnak, hogy azt megvalósítsa. Ha mégis megnyílnak uniós források, nyilvánvalóan az 

Unió is az energiagazdálkodás racionalizálásának irányába fog elmozdulni és vélhetőleg erre 

forrásokat fog adni, akkor készen állnak majd arra, hogy ezeket a forrásokat fogadják. Semmi mást 

nem szolgál ez a tanulmány, de így döntöttek. Köszönti az ülésen Schönléber Zoltán tanácsadót.  

 

László Ágnes: Imregi képviselő úr heves reakciójához szól hozzá: a Selyem utca nem új utca, nem 

az elmúlt 4 évben kellett volna magukat azon törni, hogy ott közvilágítás legyen, és az iskola sem 

4 éve települt oda.  
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Kérdése Dr. Gujka Attila irodavezetőhöz, hogy alternatív megoldást tudnak-e addig eszközölni, 

amíg az MVM nem hajlandó a munkát elvégezni? Gondol itt szolár lámpákra, vagy az iskola 

épületéből kivezetett mozgásérzékelős vagy állandó megvilágítást biztosító lámpatestek 

kihelyezésére? Ez ellen úgy gondolja, az iskolaigazgatónak sem lehet semmi kifogása, mert ezek 

minimális költséget jelenthetnek akár beszerelés, akár üzemeltetés szempontjából.  

 

Dr. Csáky András: meg kell, hogy szakítsa a hozzászólást, nem ez a napirendi pont tárgya.  

 

László Ágnes: tudja, de áttér a másik témára is. Schönléber Zoltánnal beszélt a bizottsági ülés után, 

mert jónak tartja a koncepciót a lámpák okosítására. Schönléber úr elmondta számára, hogy az 

általa javasolt ötletre, a bizonyos területeken bevezetendő próbaüzemre sajnos nincs lehetőség. 

Ezekben a közvilágításokban különböző egyéb, rejtett hasznok is vannak, mint légszennyezettség-

mérés stb. Reménykednek, hogy az Európai Uniós források lehetőséget biztosítanak Cegléd 

számára, hogy ez megvalósuljon. 

 

Dr. Csáky András: nyomatékosan kér mindenkit, hogy a napirendi pontról beszéljenek.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: emlékezteti a Képviselő-testületet, hogy tettek már arra indítványt, hogy egy 

ilyen tanulmány szülessen. Ezzel kapcsolatban a testület kapott egy anyagot, amiben becslésre 

kerültek azok a beruházások, amelyek egy ilyen tanulmány kivitelezésével kapcsolatban járnának. 

Több százmillió forintos értékre rúgtak ezek, és ha jól emlékszik, akkor a Képviselő-testület 

egyhangúlag vetette el ennek a koncepciónak a tovább fűzését. Az előző ülésre majdnem bekerült 

az anyag, mert polgármester úr a kifejezett elutasító határozatot tartalmazó anyagot levette 

napirendről, és most jön egy olyan anyag a Képviselő-testület utolsó évében, ami tőlük 12 millió 

forintot kér arra, hogy egy tervezési munkát kezdjenek meg. Nagy örömmel vette volna, ha ez 

megjön az első évben vagy abban az évben, amikor az energiaválság kitört, de most ezt a dolgot 

koncepciógyártás vonatkozásában, az utolsó évben elkésettnek tartja. Most már arra van szükség, 

hogy azokat a döntéseket, amelyeket meghoztak, és amelyek ebben az évben végrehajthatók, a 

legszélesebb anyagi erőforrásokkal támogassák, és tudják azokat a kéréseket, érdekeket 

megvalósítani, amelyeket a saját választóik kértek tőlük. Az utolsó évben koncepciókra, tervekre 

ekkora forrást nem fognak megszavazni. Örömmel vették volna, ha ezek korábban megjönnek. A 

szóbeli kiegészítéseket hallva az előterjesztés is kikerekedhetett volna jól, de ez az anyag nincs két 

oldal, és úgy kér 12 millió forintot mindenféle döntéselőkészítés nélkül úgy, hogy az előterjesztő 

vagy nem kapott szót, vagy nem szólalt meg a bizottsági üléseken.  

12 millió forintot úgy, hogy a szakbizottságok sem javasolják azt, nem fog erre a dologra 

megszavazni az utolsó esztendőben.  

 

Dr. Csáky András: az élet ennek a ciklusnak a végén nem fog megállni. Hosszútávra tervezni 

befektetés a jövőbe, még ha nem is a jelenlévők fogják ennek az előnyeit élvezni. De ez nyilván 

szemléletbeli különbség. Véleménye szerint feleslegesebb dolgokra is költöttek el már több 

tízmillió forintot. A tanulmányterv lehetővé teszi, hogy majdan ehhez kapcsolódó forrásokat 

hívjanak le. Mindenkinek más a fontos, ezt tudomásul veszik.  

 

Imregi Tibor: való igaz, az iskola több, mint 100 éves, voltak sötét időszakok, amikor lehetett volna 

gondolni a közvilágításra ott.  
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Dr. Csáky András: köszöni, hogy megint a napirendi ponthoz szólt a képviselő úr, kifejezett kérése 

ellenére. 

 

Dr. Czinege Imre: emlékei szerint a Smart City programot elviekben elfogadták, amely a világítás 

korszerűsítését szolgálja, illetve az uniós források elnyerésére gondoltak akkor, amikor ezt különös 

tekintettel ott akarták megvalósítani, ahol a közlekedés gyér. Támogatja polgármester úr szavait, 

mert ez a tanulmány azt segítené elő, hogy egy megnyíló uniós forrással például a Smart City 

programot, amiben elviekben megegyeztek, meg tudják valósítani.  

Nem érti, amit Ferenczi képviselő úr mond az utolsó évvel kapcsolatban. Mélyen egyetért viszont 

polgármester úrral abban, hogy az a felelősség a Képviselő-testületet terheli, hogy a város 

vagyonával jól gazdálkodjanak és a pénzt ne szórják szét. Sokkal nagyobb pénzösszeg 

szétszórásával kapcsolatos tételeket is fel tudna sorolni, így nem tudja elfogadni Dr. Ferenczi 

Norbert frakcióvezető úr elképzelését sem, és azt sem, ahogy ezt alá akarja támasztani. Sajnálja, 

hogy nem történik meg ez a projekt.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: még nem tartanak a projektnél. Egy másfél oldalas anyagból nem fog 12 

millió forintot megszavazni, akkor sem, ha Czinege képviselő úr ezt támogatja. Emlékezteti a 

képviselő urat, hogy Smart City, vagy SECUP ügyekben jelentős forrásokat nyertek már el, és a 

Városfejlesztési Kft. ezen dolgozik. Az előző Képviselő-testületi ülésen ezekre a tervezési 

folyamatokra szintén milliókat szavaztak meg. Akkor is megvoltak azok a kétségei, hogy kell-e az 

utolsó évben valami csodálatos módon előkerülő tervekre, programokra, tervezésre pénzt 

megszavazni. Akkor az együttműködés jegyében ezt megtették. De akkor, amikor még 12 millió 

forintot tervezésre kérnek a testülettől úgy, hogy az előző testületre majdnem bejött egy 

homlokegyenest ellenkező anyag, nem látja a bizonyosságot abban, hogy erre forrást kellene adni.  

 

Dr. Csáky András: nem homlokegyenest ellenkező az anyag. Tájékoztatja a testületet, hogy abban 

az időben zajlott Cegléden egy kétnapos, nagyon komoly közvilágítási konferencia, amin részt 

vettek és szakértő úr elő is adott ezen a konferencián. Jómaga is meghallgatott néhány előadást. A 

szakértő módosította az ezzel kapcsolatos hozzáállást. Azért vonta vissza az előző ülésen az 

anyagot, hogy még jobban elő tudják készíteni az előterjesztést.  

 

László Ágnes: Schönléber Zoltánt kérdezi, van-e olyan város Magyarországon, ahol ez a 

közvilágítási rendszer jelenleg működik? Van-e esetleg tudomása arról, hogy milyen eredményeket 

értek el és milyen fogadtatása volt a város lakossága, polgármestere részéről?  

 

Schönléber Zoltán tanácsadó: van ilyen város Magyarországon, Ceglédhez elég közel. Ez Monor 

városa, amely a Kormányzat kijelölt Smart City mintaprojektje. Ott megtervezésre került az okos 

közvilágítás projekt, jelenleg is működő állapotban van. Kezdetekben nagyjából 50%-os 

fénymérséklést céloztak meg, jelenleg tudomása szerint ez 30%-nál van, tehát még több 

megtakarítást élvez a város e projektből fakadóan.  

 

Dr. Csáky András: egy államtitkár volt akkor a képviselő akkor Monoron, ezt tegyék hozzá.  

 

A napirenddel kapcsolatban egyéb hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 5 igen és 6 nem szavazattal, 3 tartózkodás 

mellett nem támogatta a javaslat elfogadását.   
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210/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem fogadja el a – Világításkorszerűsítést előkészítő projekt megvalósítása – tárgyú 

előterjesztésben megfogalmazott alábbi határozati javaslatot. 

„1.)Dönt a közvilágítás korszerűsítését előkészítő projekt megvalósításáról Cegléd város 

közigazgatási területét illetően.  

2.)A megvalósításhoz szükséges 12 000 000,- Ft + áfa összeg fedezeteként Cegléd Város 

Önkormányzata 2023. évi költségvetésének, egyéb felújítási keretét jelöli meg.  

3.)Utasítja a Ceglédi Városfejlesztési Kft.-t a szükséges intézkedések megtételére, a 

beszerzés elindítására. 

4.)Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések 

megtételére.” 

2.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7458 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Nem 

Hegedűs Ágota Nem 
Imregi Tibor Nem 

Klément György Nem 
Kónya Ágnes Nem 

Takátsné Györe Anett Nem 

ifj. Károly Ferenc Tart. 
Rimóczi Gábor Tart. 

Tarr Felicián Tart. 

Földi Áron Távol 
 

 

 

 

5.) NAPIREND: Az óvodai csoportok és a maximális csoportlétszám engedélyezése a 2023/2024-es 

nevelési évre  

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: köszönti az óvodavezetőket. Az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a 

Humán Bizottság megtárgyalta és támogatták az előterjesztést.  

 

A napirenddel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.  
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211/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 

CXC. törvény 83. § (2) bekezdés d) pontjában, valamint e törvény 25. § (7) pontjában biztosított 

jogkörében eljárva 

1.) engedélyezi a 2023/2024. nevelési évre a Cegléd Város Önkormányzata fenntartásában 

működő óvodákban és azok tagóvodáiban indítható óvodai csoportok számát - a határozat 

elválaszthatatlan mellékletét képező táblázatok B) oszlopában foglaltak szerint; 

2.) engedélyezi a 2023/2024. nevelési évben az óvodai alapfeladat-ellátás körében megszervezett 

csoportokban a maximális csoportlétszámot - a határozat elválaszthatatlan mellékletét képező 

táblázatok E) oszlopában foglaltak szerint. E létszámon belül veszi figyelembe a sajátos 

nevelési igényű gyermekeket is. 

3.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére! 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

211/2023.(VI. 22.) Ök. határozat melléklete 

 

Lövész Utcai Óvoda 

A) B) C) Felvett gyermekek: D) E) 

Óvoda neve: 2023/2024 

Csoport 

neve: 

2023/2024 

Korosztály: 

Óvoda-

köteles 

2019.09.01

-

2020.08.31 

Nem 

óvoda-

köteles 

2020.09.01

- 

Tervezett 

csoport-

létszámok 

2023.09.0

1 

"+"SNI 

értékbe

n 

2023/2024

. nevelési 

évre 

felvehető 

maximális 

létszám: 

Lövész Utcai Óvoda Méhecske középső 0 0 24 1 28 

  Katica kis-középső 0 0 25   28 

  Gomba vegyes 14 1 18   20 

  Napocska nagy 0 0 16 4 20 

  Delfin 

nagy-

középső 0 0 24 3 28 

  Maci kis csoport 15 1 17 2 20 

Összesen: 6   29 2 124 10 144 

                

Malom Téri 

Tagóvoda 

Micimack

ó nagy   0 15 2 17 

  Pillangó vegyes 4 0 21 3 24 

  Katica kis-középső   0 17   17 

  Törpi kis csoport 15 3 18   19 

Összesen: 4   19 3 71 5 77 

                

Mindösszesen: 10   48 5 195 15 221 
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Pesti Úti Óvoda 

A) B) C) Felvett gyermekek: D) E) 

Óvoda neve: 2023/202

4 

Csoport 

neve:  

2023/2024 

Korosztály

:  

Óvoda-

köteles 

2019.09.01

-

2020.08.31 

Nem 

óvoda-

köteles 

2020.09.01

- 

Tervezett 

csoport-

létszámo

k 

2023.09.0

1 

"+"SNI 

értékbe

n 

2023/202

4. 

nevelési 

évre 

felvehető 

maximáli

s létszám: 

Pesti Úti Óvoda Katica kicsi 22 1 23 1 26 

  Maci nagy 6   21 1 27 

  

Méhecsk

e középső 4   26   27 

  Mókus nagy     24 1 27 

  Pillangó nagy     23   26 

  Napsugár  középső 4   23 2 27 

Összesen: 6   36 1 140 5 160 

                

Köztársaság Utcai 

Tagóvoda Tulipán nagy     27   25 

  Katica nagy     21 2 25 

  

Manócsk

a középső     21   26 

  Nyuszi kicsi 21 2 23   25 

  Csiga nagy     24 3 25 

  Pillangó középső 2   21   26 

  Napsugár kicsi 22   22   25 

  

Méhecsk

e középső     23   23 

Összesen: 8   45 2 182 5 200 

                

Mindösszesen: 14   81 3 322 10 360 
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Széchenyi Úti Óvoda 

A) B) C) Felvett gyermekek: D) E) 

Óvoda neve: 2023/2024 

Csoport 

neve:  

2023/2024 

Korosztály:  

Óvoda-

köteles 

2019.09.01

-

2020.08.31 

Nem 

óvoda-

köteles 

2020.09.01

- 

Tervezett 

csoport-

létszámok 

2023.09.0

1 

"+"SNI 

értékbe

n 

2023/2024

. nevelési 

évre 

felvehető 

maximális 

létszám: 

Széchenyi Úti Óvoda Katica nagy     23   27 

  Maci kis 20 4 24 1 27 

  Cica kis 20 4 24 2 28 

  Egérke középső     25 1 28 

  Méhecske nagy     16 1 23 

  Pitypang nagy     25   27 

  

Csillagfén

y középső     22   27 

Összesen: 7   40 8 159 5 187 

                

Budai Úti Tagóvoda Csicsergő 

nagy-

középső     19 2 20 

  Törpök kis-középső 10   19   21 

Összesen: 2   10 0 38 2 41 

                

Ugyeri Tagóvoda Szivárvány nagy     20 2 25 

  Holdvilág kis 11 2 17   25 

  Napsugár középső     21 1 25 

Összesen: 3   11 2 58 3 75 

                

Deák Utcai 

Tagóvoda Süni nagy     24   27 

  Napsugár középső     23   27 

  Kisvirág kis 20 4 24   27 

  Maci nagy     14   27 

Összesen: 4   20 4 85 0 108 

                

Mindösszesen: 16   81 14 340 10 411 

        

Önkormányzati 

összesen: 
40   210 22 857 35 992 
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# 7459 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

6.) NAPIREND: Ifjúsági Cselekvési Terv 2023-2024. elfogadása 

Szakmai előterjesztő: Kottes Anikó megbízott ifjúsági koordinátor 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és egy módosító javaslatot 

fogadott el, amelyet a kivonat tartalmaz. Köszönti Sziládi Róbertet, aki részt vett az anyag 

elkészítésében és képviseli a fiatalokat.  

 

László Ágnes: a módosítás okát ismerteti. Érkezett egy módosító indítvány a Humán Bizottság 

ülésére, amely azt javasolta, hogy ne fogadják el a koncepciót. Erre tette azt a javaslatot, hogy 

ismerjék el azt, hogy dolgoztak és kifejezetten csak kiegészítést kérjenek tőlük az októberi testületi 

ülésre azokra a pontokra, amit a módosító indítványban az előterjesztő megadott.  

 

Dr. Csáky András: ezt tartalmazza az anyag.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: saját maguk is egyetértenek ezzel, hiszen frakciótársuk hozta az 

előterjesztést, még akkor is, ha külsős bizottsági tagként vesz részt a közös munkában. Hálásak 

azért a feladatvégzésért, amit azok a fiatalok tettek, akik ezt a munkát előkészítették. Tisztában 

vannak azzal, hogy ahhoz, hogy egy ilyen anyag a leghatékonyabb módon készüljön el, kell egy 

olyan fajta tapasztalat, ami (ne haragudjanak meg a szóért) a felnőttektől tud jönni. Ezért szerették 

volna segíteni ezt az előterjesztést. A televíziónézők számára elsősorban azt szeretné kiemelni, 

hogy forrást is szeretnének hozzátenni a 2024. évre, mert egy kissé bátortalan volt az anyag azzal 

kapcsolatban, hogy tulajdonképpen a végrehajtáshoz nem kér további pénzt, mint ami jelen 

pillanatban néhány százezer forint összegig a költségvetésben rendelkezésre áll.  

Cselekvő várost szeretnének az ifjúság irányába is, és olyan rendezvényeket, olyan együttműködést 

és olyan módszereket szeretnének látni ebben az anyagban, amelyek mellé forintot tehetnek és 

tényleges cselekvés áll mögötte. Nagy elismeréssel szól arról a stratégiáról, amelyet Kottes 

Anikóval együtt megalkottak, de a cselekvési tervhez maguk is szerették volna az ötleteiket és 

néhány irányt hozzátenni, és főleg a szándékot, hogy erre pénzt is lesznek hajlandóak adni a 2024. 

évben, ennélfogva lehet bátrabban is gondolkodni, mint ahogy eddig tették a fiatalok. Ez van tehát 

mögötte. 

 

A napirenddel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt.  
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Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a módosított határozati javaslatot. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  

212/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja együttműködési szándékkal az Ifjúsági Stratégia előterjesztett 2023-2024. évi 

Cselekvési Tervét, a határozat elválaszthatatlan melléklete szerint. 

 

2.) A feltárt terület vonatkozásában köszönetét fejezi ki a készítőknek, ugyanakkor kezdeményezi 

az 1. pontban hivatkozott Cselekvési Terv alábbi szempontok alapján történő pontosítását, 

átdolgozását: 

2.1. modern rekreációs környezet megtervezése a konkrét közösségi tér kialakításának 

igényével, 

2.2. pályázati célok kitűzése, tervezése (közösségi tér létrehozására, eszközök beszerzésére, 

rendezvények szervezésére, hátrányos helyzetű gyerekek megsegítésére) 

2.3. kapcsolódási pontok konkrét bemutatása a gyermekjóléti és családsegítő szolgálattal, 

2.4. kapcsolódási pontok konkrét bemutatása egyéb, helyi szervekkel (Rendőrség, 

Vöröskereszt stb.) 

2.5. együttműködési lehetőségek feltárása a város ifjúságot felkaroló civil szervezeteivel, 

2.6. prevenció (drogprevenció, mentális egészség stb.)  

2.7. tehetséges gyermekek bevonásának módszerei a zajló munkába, 

2.8. szociálisan hátrányos helyzetű gyermekek bevonásának módszerei a zajló munkába, 

2.9. sporttal, sportkoordinátorral való kapcsolódási pontok bemutatása (pl. közös programok) 

2.10. fogyatékkal élő gyermekek bevonásának módszerei a zajló munkába, (közösségi élet 

kiszélesítése a számukra) 

2.11. kapcsolódási pontok konkrét bemutatása nyári táborokhoz (pl. önkéntesek bevonása, 

közösségi szolgálat adta lehetőségek) 

2.12. kapcsolódási pontok konkrét bemutatása a Ceglédi Szakképzési Centrummal és a 

Ceglédi Tankerületi Központtal, 

2.13. hiányszakmák adta karrier lehetőségek népszerűsítése, 

2.14. egyházi képviselők bevonásának módszerei a zajló munkába, 

2.15. tehetséges roma fiatalok bevonásának módszerei a zajló munkába, 

2.16. fiatalokat célzó, kültéri sportolási lehetőségek konkrét bemutatása, népszerűsítési terve, 

2.17. az önkormányzat pozícionálása a fiatalok helyben maradása elősegítésének 

vonatkozásában, 

2.18. a kisgyermekes fiatal szülők korosztályának megszólítása cselekvési lehetőségek 

bemutatása, (együttműködési lehetőség a helyi egyesületekkel, mint például nagycsaládosok, 

egyszülősök stb.) 

2.19. az Ifjúsági Cselekvési Terv költségigénye, főként a 2024-es költségvetési év 

vonatkozásában, 

2.20. széleskörű nyilvánosság és tudatos, célirányos kommunikáció bemutatása, 

2.21. az Ifjúsági Cselekvési Tervben legyenek mutatószámok, indikátorok, amiket mérni 

lehet (lássuk, honnan hová tudunk eljutni) 
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3.) Felkéri a polgármestert és a megbízott ifjúsági koordinátort a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: 2023. október 22. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével. 
 

# 7460 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

7.) NAPIREND: BÖVI átszervezése - alapdokumentumok módosítása 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: bő egy hét múlva a védőnői szolgálat elkerül az önkormányzattól, nem az 

önkormányzat irányítása alá kerül a szolgáltatás működtetése. Az előterjesztést a Gazdasági 

Bizottság, a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság és a Humán Bizottság megtárgyalta és 

elfogadásra javasolják a testületnek mind az öt határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot 

és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.   

 

213/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Tudomásul veszi, hogy a Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság (Cegléd, Deák utca 3., a 

továbbiakban: BÖVI) területi védőnői feladatainak ellátása 2023. július 1. napjával a Dél-pesti 

Centrumkórház Országos Haematológiai és Infektológiai Intézet (DPC)-hez kerül. 

2.) Csökkenti 2023. július 1. napjával a Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság (Cegléd, Deák utca 3. 

a továbbiakban: BÖVI) 65 engedélyezett létszámát 12 területi védőnői álláshellyel, ennek 

következtében a BÖVI engedélyezett létszáma 53 fő. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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# 7461 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Klément György Távol 

 

 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.   

 

214/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Módosítja Cegléd Város Önkormányzatának a Ceglédi Toldy Ferenc Kórház és 

Rendelőintézettel 2016. június 30. napján megkötött bérleti szerződést a 213/2023. (VI. 22.) 

Ök. határozat 1. pontjában hivatkozott feladat ellátását szolgáló helyiségek tekintetében. 

2.) Felhatalmazza a Polgármestert a 2. pontban hivatkozott módosító szerződés aláírására. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7462 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Klément György Távol 

 

 

 

Szavazásra bocsátja a III. határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.   
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215/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Módosítja 2023. július 1-jei hatállyal a Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság (2700 Cegléd, Deák 

u. 3., a továbbiakban: BÖVI) 132/2020. (XI. 26.) Ök. határozattal jóváhagyott, 2/2020/BÖVI 

számú Alapító Okiratát, a határozat elválaszthatatlan részét képező 1. melléklet (1/2023/BÖVI 

Módosító Okirat) szerint. 

2.) Jóváhagyja a BÖVI Alapító Okiratának a 2. pont szerinti módosításokkal egységes szerkezetbe 

foglalt szövegét, a határozat elválaszthatatlan részét képező 2. melléklete (2/2023/BÖVI 

Alapító Okirat) szerint. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 
# 7463 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Klément György Távol 
 

Szavazásra bocsátja a IV. határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.   

 

216/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Jóváhagyja 2023. július 1-jei hatállyal a Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság (2700 Cegléd, 

Deák u. 3., a továbbiakban: BÖVI) módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Szervezeti és 

Működési Szabályzatát. 

2.) Hatályon kívül helyezi a BÖVI 57/2020.(VI.25.) Ök. határozattal jóváhagyott Szervezeti és 

Működési Szabályzatát az 1. pontban hivatkozott Szervezeti és Működési Szabályzatát 

hatályba lépésével egyidejűleg. 

3.) Felhatalmazza a Polgármestert az alapdokumentum fenntartó nevében történő aláírására. 

4.) Felhívja az Intézmény vezetőjét, hogy a Szervezeti és Működési Szabályzat végleges, aláírt 

változatának 

4.1. egy eredeti példányát nyújtsa be nyilvántartás céljából a Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatalhoz, továbbá 

4.2. tartalmát ismertesse az Intézmény dolgozóival.  
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5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7464 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Klément György Távol 

 

Szavazásra bocsátja az V. határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.   

 

217/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Jóváhagyja 2023. július 1-jei hatállyal a Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság (2700 Cegléd, 

Deák u. 3., a továbbiakban: BÖVI) módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Szakmai 

Programját. 

2.) Hatályon kívül helyezi a BÖVI 6/2020. (III. 19.) polgármesteri határozattal elfogadott Szakmai 

Programját az 1. pontban hivatkozott Szakmai Program hatályba lépésével egyidejűleg. 

3.) Felhívja az Intézmény vezetőjét, hogy a Szakmai Program végleges, aláírt változatának 

3.1. egy eredeti példányát nyújtsa be nyilvántartás céljából a Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatalhoz, továbbá 

3.2. tartalmát ismertesse az Intézmény dolgozóival. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7465 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
Klément György Távol 
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8.) NAPIREND: Kérelem Cegléd Város településrendezési eszközeinek módosítása tárgyában – a 

Cegléd, belterület 1651/27, 1651/38, 1651/66, 1650/13, 1650/14 és 1650/8 hrsz.-ú 

ingatlanok vonatkozásában 

Szakmai előterjesztő: Ilyés Marianna városi főépítész 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek. Köszönti az Infineon megjelent 

képviselőit. Az előterjesztés a cég jövőbeli bővítésének érdekében született.  

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és 

megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  

218/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) jóváhagyja, az Infineon Technologies Cegléd Teljesítményfélvezetőket Gyártó Kft. (2700 

Cegléd, Ipartelepi út 3., Cg. 13-09-073765, képviseletre jogosultak: Ilona Barbara Stang és 

Szabó Tamás ügyvezetők, együttesen) kérelme alapján a Cegléd, 1651/27, 1651/38, 1651/66, 

1650/13, 1650/14 és 1650/8 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozó – jelen határozat 1. melléklete 

szerinti – telepítési tanulmánytervet az alábbi módosítási javaslattal: 

• a telepítési tanulmányterv 7.2 pontjától eltérően a Cegléd, 1651/66, 1650/13, 

1650/14 és 1650/8 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozóan egy olyan új Gip-5 jelű építési övezet 

kialakítását támogatja, ahol „a kialakítható legkisebb építési telek területe (m2): 50.000”. 

2.) felhatalmazza a Polgármestert, hogy Cegléd Város Önkormányzata nevében háromoldalú 

szerződést kössön Cegléd Város Településrendezési eszközeinek részleges módosítása 

tárgyában (Helyi Építési Szabályzat, Szabályozási Tervlap és Településszerkezeti Terv), 

amelyben a településrendezési terv részleges módosításának költségviselője a kérelmet 

benyújtó Infineon Technologies Cegléd Teljesítményfélvezetőket Gyártó Kft. 

3.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő:       1. pont azonnal  Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

2. pont 2023. július 22. 

3. pont folyamatos  

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével. 
 

# 7466 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
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Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

9.) NAPIREND: „Cegléd Város építészeti értékeinek megóvása 2023” c. pályázati kiírásra 

beérkezett pályázat elbírálása 

Szakmai előterjesztő: Ilyés Marianna városi főépítész 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

tárgyalta, és elfogadásra javasolják a „B” határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a „B” határozati javaslatot 

és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  

 

219/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Megállapítja, hogy a Cegléd Város településképi követelményei alkalmazásának 

önkormányzati ösztönzéséről szóló 9/2018. (V. 30.) önkormányzati rendelet alapján a 

benyújtott pályázat érvényes. 

2.) Dönt arról, hogy a 80/2023. (III.21.) Ök. határozattal elfogadott „Cegléd Város építészeti 

értékeinek megóvása 2023” című pályázati kiírásra beérkezett Cegléd, Rákóczi út 11. számú, 

2750 hrsz.-ú, „Belváros-városmag” elnevezésű területen álló lakóépület felújítását 

2.500.000.- forinttal, azaz kettőmillió-ötszázezer forinttal támogatja. 

3.) Kötelezettséget vállal arra, hogy a megítélt támogatási összeget Cegléd Város Önkormányzata 

2023. évi költségvetése „Településképi követelmények alkalmazásának támogatása 2023. évi 

keret - 9/2018. (V.30.) Ök. rendelet alapján” előirányzat terhére biztosítja. 

4.) Felhatalmazza a Polgármestert, hogy Cegléd Város Önkormányzata nevében, a Cegléd Város 

településképi követelményei alkalmazásának önkormányzati ösztönzéséről szóló 9/2018. 

(V.30.) önkormányzati rendelet (Ör.) alapján támogatási szerződést kössön a nyertes 

Pályázóval. 

5.) Felkéri a Gazdasági Bizottságot az Ör.-ben előírt elszámolást ellenőrző és jóváhagyó 

feladatainak elvégzésére. 

6.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt és a városi főépítészt, hogy a szükséges 

intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1., 2., 3. pontok tekintetében: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

4. pont tekintetében: 2023. június 30. 

5., 6. pontok tekintetében: folyamatos 
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# 7467 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

 

 

 

10.) NAPIREND: Cegléd Város építészeti értékeinek megóvása 2023” c. pályázat ismételt kiírása 

Szakmai előterjesztő: Ilyés Marianna városi főépítész 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság és a Humán Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 

támogatta azt.  

 

Az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta határozatát.  

 

220/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Ismételten pályázatot ír ki „Cegléd Város építészeti értékeinek megóvása 2023” címmel, jelen 

határozat elválaszthatatlan részét képező m ellékletben foglalt szöveggel, Cegléd Város 

Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről szóló 6/2023. (II. 21.) önkormányzati 

rendeletben „Településképi követelmények alkalmazásának támogatása 2023. évi keret - 

9/2018. (V.30.) Ök. rendelet alapján” előirányzaton rendelkezésre álló maradvány terhére. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a pályáztatással kapcsolatos feladatok 

ellátására. 

 
Határidő: az 1. pont: 2023. június 26. 

a 2. pont: folyamatos 

 

 

Felelős: 1. pont: Dr. Csáky András polgármester, 

2. pont végrehajtásáért: a Beruházási és 

Közbiztonsági Iroda vezetője 

 

 

 

Melléklet a 220/2023. (VI.22.) Ök. határozathoz 
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PÁLYÁZATI FELHÍVÁS 

„Cegléd Város építészeti értékeinek megóvása 2023” 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Cegléd városképét meghatározó építészeti 

értékek felújítását támogatni kívánja. Ennek érdekében kiírja a „Cegléd Város építészeti 

értékeinek megóvása 2023” című pályázatot (továbbiakban: „Pályázat”). 

 

I. ÁLTALÁNOS PÁLYÁZATI FELTÉTELEK 

 

1.1. Cegléd Város Önkormányzata (a továbbiakban: Támogató) 2023. évi költségvetéséről szóló 

6/2023. (II.21.) önkormányzati rendelete alapján vissza nem térítendő támogatást biztosít, 

amely támogatás utófinanszírozással használható fel. 

 

1.2. A támogatásra a Cegléd Város településkép védelméről szóló 37/2017. (XII. 21.) 

önkormányzati rendelet (továbbiakban: Településképi rendelet) 1. mellékletében szereplő, 

helyi egyedi védelem alatt álló-, a 3. melléklet szerinti „Belváros-városmag” elnevezésű 

területen elhelyezkedő-, valamint a 10. melléklet szerinti területi védelem alatti útszakaszon 

található építmények tulajdonosai és jogszerű kezelői, használói, mint építtetők pályázhatnak. 

 

1.3. Támogató a beérkezett pályázatokat a pályázati kiírásban szereplő feltételeknek-, valamint 

Cegléd Város településképi követelményei alkalmazásának önkormányzati ösztönzéséről szóló 

9/2018. (V.30.) önkormányzati rendeletének (továbbiakban: Ösztönző rendelet) való 

megfelelés alapján bírálja el. 

 

1.4. A pályázati támogatás maximális összege az érték-, állagmegóvási, vagy felújítási munka 

indokolt és elfogadott költségvetési összegének 50 %- a, de legfeljebb 

a) kétmillió-ötszázezer forint az Ösztönző rendelet 2. § a) és b) pontja szerinti területen található, 

b) négymillió forint az Ösztönző rendelet 2. § c) pontja szerinti építmények esetében.  

 

1.5. Az elnyert támogatás az építési munkákra, a településképi bejelentési eljárás lefolytatásához 

szükséges tervdokumentáció készítésére, továbbá a kivitelezési munkák közvetlen költségeire 

(kiviteli terv, műszaki ellenőrzés) használható fel, de építési munka nélkül a tervezési költségek 

nem számolhatók el. 

 

1.6. A támogatás utófinanszírozott, ezért az elnyert vissza nem térítendő támogatás kifizetése a 

munkák elvégzését és elszámolását követően egy összegben történik. 

 

1.7. Pályázati támogatás az elbírálást megelőzően még el nem végzett munkákra adható. 

 

II. TÁMOGATHATÓ MUNKÁK 

 

Olyan településképi arculatot, utcaképet meghatározó, építészeti értéket hordozó állagmegóvó, 

felújítási és helyreállítási munkálatok támogathatóak, mint 

2.1. épületek homlokzati felújítása, annak díszítéseivel, tartozékaival, 

2.2. nyílászáró csere, 

2.3. különleges építészeti értéket képviselő épület vagy az épület megjelenésében jelentős szerepet 

játszó homlokzatrész, nyílászáró, terasz, tető, előtető felújítása, 

2.4. különleges építészeti értéket képviselő egyéb építmény elem felújítása: pl. kerítés, kapuzat, 

kertépítészeti elem felújítása, 

2.5. épület tartozékainak (pl: szobor, relief, majolika, mázas cserép, mozaik, sgraffito, díszítőfestés, 
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díszüvegezés, kovácsoltvas elemek, öntöttvas és spiáter díszítmény) felújítása. 

 

III. PÁLYÁZATI HATÁRIDŐK 

 

3.1. Pályázatot benyújtani 2023. június 26. és 2023. augusztus 10. 12:00 óra között lehet. 

 

3.2. A Pályázatot egy példányban kell benyújtani. A pályázat benyújtható postán Cegléd Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének címezve (2701 Cegléd, Pf.: 85.), vagy leadható 

személyesen a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalban (továbbiakban: Hivatal) (Cegléd, 

Kossuth tér 1.). 

 

3.3. A pályázat benyújtása akkor történik határidőn belül, ha azt legkésőbb a kiírásban közölt 

időtartam utolsó napján, az ügyfélfogadási idő végéig leadják a Hivatalban, vagy ha a 

benyújtási határidő utolsó napján postára adásra kerül, amelyet a postai bélyegző igazol. A 

határidőn túl beérkező pályázatok elbírálására nem kerül sor, azok érdemi vizsgálat nélkül 

elutasításra kerülnek. 

 

3.4. A pályázatot írásban, zárt borítékban kell benyújtani. A borítékra kérjük ráírni: „CEGLÉD 

VÁROS ÉPÍTÉSZETI ÉRTÉKEINEK MEGÓVÁSA 2023” c. pályázat 

 

3.5. A pályázathoz benyújtandó dokumentumok részletes felsorolását az Ösztönző rendelet 

10. § -12. § tartalmazza. 

 

IV. A PÁLYÁZAT ELBÍRÁLÁSA 

 

4.1. A beérkezett pályázatokat Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete bírálja el, a 

benyújtási határidőt soron követő ülésén. 

 

4.2. A pályázat eredményéről minden Pályázó értesítést kap. A nyertes pályázóval – legkésőbb a 

döntést követő 15 napon belül, illetve egyeztetés függvényében - támogatási szerződést kötünk. 

 

4.3. A sikertelen pályázat anyagát – a pályázati adatlap kivételével - visszaküldjük. 

 

V. INFORMÁCIÓ 

 

5.1. A részletes pályázati feltételek és a pályázati adatlap a https://cegled.asp.lgov.hu/ honlapon a 

Hivatal / Hivatalos hirdetmények / Pályázatok rovatban érhető el. 

 

5.2. A pályázati felhívással kapcsolatban Cegléd Város Önkormányzata konzultációs lehetőséget 

biztosít telefonon, e-mailen vagy előzetesen egyeztetett időpontban személyesen. 

Telefonszám: 53/511-400/ 371-es mellék 

Email cím: foepitesz@cegledph.hu 

Cím: 2700 Cegléd, Kossuth tér 1. I. emelet 119. iroda 

5.3. Cegléd Város helyi védelem alatt álló épületeiről információ, értékkataszteri nyilvántartási lap 

a Cegléd Város Önkormányzata Főépítészi Irodájában igényelhető, vagy személyesen 

megtekinthető. 

 

5.4. Cegléd város településképi követelményei alkalmazásának önkormányzati ösztönzéséről szóló 

9/2018. (V. 30.) önkormányzati rendelet, valamint a Cegléd Város településkép védelméről 

szóló 37/2017. (XII. 21.) önkormányzati rendelet a Nemzeti Jogszabálytár https://or.njt.hu/ 

https://cegled.asp.lgov.hu/
mailto:foepitesz@cegledph.hu
https://or.njt.hu/
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oldalán érhető el. 

 
# 7468 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

 

11.) NAPIREND: A közterületi térfigyelő rendszerről szóló önkormányzati rendelet módosítása – 

Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető  

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek a rendelet-tervezetet.   

 

ifj. Károly Ferenc: támogatja az anyagot, kéri az önkormányzatot, hogy a szeptemberi ülésre 

hozzák vissza az anyagot, a helyszínek listáját a rendőrségtől érkezett javaslatot is figyelembe véve. 

A rendelet ellen nincs kifogása, de szeptemberben beszéljenek a helyszínekről, a rendőrség 

javaslatát is figyelembe véve, hiszen ott volt leírva, hogy meglévő, korábban a rendőrség által  

üzemeltetett kamerák közül egyik sem működik, és nincs áramvételi lehetőség sem, de a 

Képviselő-testület eddig abban a tudatban volt, hogy ezek legalábbis részben működnek, de nem 

tudták, ki üzemelteti.  

 

Dr. Csáky András: korábban a helyszínekről már döntött a testület. Úgy gondolja, a rendőrséggel 

kapcsolatban is megtörtént a tájékoztatás, bár nem tudja, hogy a rendőrség válaszolt-e az 

áramvételezéssel kapcsolatos problémák megoldását illetően.  

 

Tarr Felicián: örül annak, hogy külterületi helyszíneken is szolgálatban állnak ezek a mobilan 

kihelyezhető ún. vadkamerák. Nagy előnyük amellett, hogy nem szükséges kiépített hálózat a 

működésükhöz, hogy több helyszínt is meg lehet figyelni, valamint a mezei őrszorgálat munkáját 

is nagyban segíthetik. Bízik abban, hogy visszatartó ereje lesz majd a törvénytelen 

cselekményeknél.  

A márciusi testületi ülésen döntöttek további két, fixen kihelyezendő, körzetét érintő kamerával 

kapcsolatban. Ezek műszaki felmérése a kihelyezéssel kapcsolatban megtörtént-e? Lehetséges-e 

ezek mielőbbi kihelyezése?  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: a testület először márciusban, majd áprilisban a rendőrség javaslata 

alapján megállapított több helyszínt is, ahová térfigyelő kamerát kellene kihelyezni. A helyszínek 

felmérésre kerültek, ugyanakkor nem volt számukra mindegy, hogy milyen árajánlatkérőt küldenek 
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ki, hiszen abban az esetben, ha a rendőrség által üzemeltetett térfigyelő kamerák működésbe 

hozhatók, vagy azok kiépített áramvételezési helye működésbe hozható lett volna, akkor sokkal 

egyszerűbben és gyorsabban lehetett volna telepíteni ezekre a helyszínekre térfigyelő kamerákat. 

Meg is keresték a rendőrséget, ahonnan azt a választ kapták, hogy a kamerák egyáltalán nem 

működnek, nem is tervezik ezeknek a felújítását, és maguk az áramvételezési helyek sem 

működnek már. Ezt az MVM Démásszal is leegyeztették, és valóban ezek visszakapcsolása nem 

lehetséges, terveztetni és engedélyeztetni kellene, ami megint több évre elhúzná a folyamatot.  

Jelenleg a testület által korábban megszavazott helyszíneket újraértékelése zajlik, és azokon a 

helyszíneken, ahol van áramvételezési lehetőség, mert van a közelben önkormányzati ingatlan vagy 

olyan magántulajdonos, aki egyébként szívesen adna áramot azért cserébe, hogy az ő környékét is 

megfigyelje a térfigyelő kamera, ezen helyszínekre az árajánlatkérők még júliusban ki fognak 

menni, így nagy valószínűséggel az említett listából a szeptemberi ülésre már jó néhány helyszínt 

be tudnak majd hozni módosításként. Amennyiben marad fedezet, úgy a többi tekintetében egyéb, 

alternatív megoldást kell kidolgozni.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem volt.  

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és megalkotta rendeletét. 

 

A 19/2023. (VI.29.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 11/a sz. melléklete.   

 
# 7469 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

12.) NAPIREND: Támogatási kérelem, Nemzeti Vágta 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság, a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi 

Ellenőrző Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek a „B” határozati 

javaslatot.  

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja a „B” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát. 
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221/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Dönt arról, hogy 400.000 Ft-tal, azaz négyszázezer forinttal támogatja Huszár Bíborka 

kishuszár vágtára történő felkészülését. 

2.) Kötelezettséget vállal arra, hogy az 1.) pontban szereplő támogatási összeget, Cegléd Város 

Önkormányzatának 2023. évi költségvetési rendeletében szereplő, „Általános tartalék” terhére 

biztosítja.  

3.) Felhatalmazza a polgármestert a vonatkozó támogatási szerződés aláírására. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére.  

 

Határidő:  1, 2. pontok : azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

3. pont: 2023. június 30. 

4. pont: folyamatos 

 
# 7470 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

 

 

13.) NAPIREND: Támogatási kérelem, Sportcsarnok Kft. 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el. Szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal 

elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  
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222/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Dönt arról, hogy 6.992.417 Ft, azaz hatmillió-kilencszázkilencvenkettőezer-négyszáztizenhét 

forint vissza nem térítendő támogatást nyújt a Ceglédi Sportcsarnok Kft-nek a Zsengellér 

Gyula Sportcentrum belső úthálózatának fejlesztésére. 

2.) Kötelezettséget vállal arra, hogy az 1.) pontban szereplő támogatási összeget, Cegléd Város 

Önkormányzatának 2023. évi költségvetési rendeletében szereplő, „Általános tartalék” terhére 

biztosítja. 

3.) Felhatalmazza a polgármestert a vonatkozó támogatási szerződés aláírására. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére.  

 

Határidő:  1, 2. pontok : azonnal Felelős: : Dr. Csáky András polgármester 

3. pont: 2023. június 30. 

4. pont: folyamatos 

 
# 7471 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

14.) NAPIREND: A köztisztviselők egyéb juttatásait megállapító önkormányzati rendelet 

módosítása – Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság véleményezte és 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt és megalkotta rendeletét.  

 

A 20/2023. (VI.29.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 14/a sz. melléklete.   

 
# 7472 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 
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Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

 

15.) NAPIREND: Hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet 

módosítása - Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: három rendelet-tervezetről van szó. Az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és 

a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják azzal a 

kiegészítéssel, hogy az I. rendelettervezet 1. melléklet 3. pontjába kerüljön be az Értelem mellett 

dűlő is.  

 

ifj. Károly Ferenc: köszöni a Hivatal munkatársainak munkáját, hogy ilyen gyorsan sikerült ezt 

előkészíteni, így még a július 1-jei dátum előtt, mielőtt elkerül az önkormányzattól ez a lehetőség, 

be tudják vonni a körzet külterületi részeit is a hulladékszállításba. Ennek nagyon örül, még egyszer 

köszöni.  

Polgármester úr által elmondottakhoz egy kis helyesbítést tesz, nem Értelem, hanem Értem melletti 

dűlő a közterület. 

 

Dr. Csáky András: rosszul olvasta, valóban Értem melletti dűlőről van szó az anyagban.  

 

A napirenddel kapcsolatban egyéb hozzászólás, kérdés nem volt. 

 

Szavazásra bocsátja az I. rendelet-tervezetet a fent ismertetett módosítással együtt. Megállapítja, 

hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és megalkotta rendeletét. 

 

A 21/2023. (VI.29.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 15/a sz. melléklete.   
# 7473 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
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Szavazásra bocsátja a II. rendelet-tervezetet. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt és megalkotta rendeletét. 

 

A 22/2023. (VI.29.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 15/b sz. melléklete.   

 
# 7474 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

Szavazásra bocsátja a III. rendelet-tervezetet, amely a további szociális jellegű lehetőségeket 

biztosítja július 1. után is. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal 

elfogadta azt és megalkotta rendeletét. 

 

A 23/2023. (VI.29.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 15/c sz. melléklete.   

 
# 7475 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

16.) NAPIREND: Prioritási listák végrehajtása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 16. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság tárgyalta és a kivonatban megtalálható 

módosítást tette, illetve Dr. Ferenczi Norbert frakcióvezető úr az ülés kezdetén letett az asztalra 

egy további módosító javaslatot.  

 

ifj. Károly Ferenc: megköszöni a Hivatal munkatársainak munkáját, amit a prioritási listában 

szereplő határozatok végrehajtásáért tettek. Kifejezetten örül annak, hogy a közvilágítás prioritási 

listában szereplő tételek is megrendelésre kerültek, és ha jól látta, szeptemberig ezek is meg tudnak 
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valósulni. Az is nagy öröm, és arról is szót kell ejteni, hogy a szeptemberi iparűzési adóbevételek 

kb. 425 millió forintra rúgnak, ami szeptember 15-ig még be fog érkezni az önkormányzat 

számlájára. Nagyon örül annak is, hogy az utak prioritási listájából az első 13 tételt polgármester 

úr megrendelte, így ez hamarosan el tud indulni. Pontosan erről szól a most letett javaslat is, amivel 

szeretnék a következő 13 tételt is legalább megrendelni, hogy az aszfaltozásra ne decemberben 

kerüljön sor úgy, mint tavaly vagy tavalyelőtt, mert az időjárás miatt a minőséggel probléma lehet. 

Ezért is javasolják a következő 13 tétellel való haladást, egyébként egy 312 milliós keretszerződés 

van erre.  

Köszöni a tervezési prioritási listában szereplő Déli úti kerékpárút tervezés elindítását, ennek is 

örül. Körülbelül milyen átfutási ideje van a terv elkészítésének?  

 

Dr. Ferenczi Norbert: nem véletlenül kérték azt, hogy ezt a napirendet a Csengettyűs utca 

napirendjével szoros összefüggésben, egymás után tárgyalják. Ennek hátterében az áll, hogy a 

Csengettyűs utca megvalósítását ők is szeretnék. A Képviselő-testület priorizálta a beruházásokat, 

a Csengettyűs utca benne van az idei szándékokban. Polgármester úr ezt a következő 

előterjesztésben ezt előre szeretné venni, de tájékoztatásul szeretné elmondani, hogy mik azok, 

amelyet ők hamarabb szeretnének megvalósítani, mint a Csengettyűs utca. A kapcsolódó források 

– ahogy polgármester úr és az előterjesztés is utal rá – rendelkezésre állnak, tehát el lehet jutni a 

Csengettyűs utcáig. A Seres első szakaszának megvalósítása után, a Dohány utca 

csatornanyomvonal süllyedések javítása után, az Egres köz csapadékvíz-elvezetésének rendezése 

után, a G1-es burkolását követően (amivel kapcsolatban polgármester úr is örömét fejezte ki az 

előző ülésten), nem utolsó sorban a Rákóczi út fasor alatti terület és járdamegújítás után, a Repcés 

utca útalap elkészítése után, a Rákóczi út 37-43. előtti járda elkészítése után, a Szövetség utca 

parkoló aszfaltozása után a Csengettyűs utca is sorra kerül és sorra kerülne, ha ezekkel a 

beruházásokkal tudnának tempósabban haladni. A tempó felgyorsítása érdekében szeretnék 

elrendelni azt, hogy a másik prioritási lista ( amire keretszerződést kötöttek, tehát a fedezet hiányára 

nem lehet hivatkozni, hiszen az azzal kapcsolatos fedezetigazolást a kapcsolódó közbeszerzési 

eljárás során kiadta a hivatal) tovább folytatódjon. Erre ifj. Károly Ferenc képviselő már utalt, ez 

az 1.14-1.24. sorokig terjedő megrendelések lennének. Tehát ezt kifejezetten elrendelnék a mai 

napon. Csak tájékoztatásul mondja el, hogy ezek a következők: Sorompó utca aszfaltozása, 

Kaszárnya szél útalap építése, a Bulcsú utca aszfaltozása, végre a Téglagyár utca aszfaltozása, az 

Avar utcában aszfaltozás, a Teleki utca járdajavítása, az Akasztó szél végén útzárás, Lórántffy 

Zsuzsanna utca újra aszfaltozása, a Borház utca végén útalap készítés, a Bem utca 16-20. 

csatornanyomvonal süllyedés javítása.  

Jegyző asszony számára mondja, egy picit rendbe kell tenni az előttük lévő előterjesztést, 

tekintettel arra, hogy az az anyag, amit polgármester úr a Képviselő-testület elé hozott, tartalmazta 

az 1. pontban, hogy elfogadják a költségvetéshez rendelt prioritási listákat. Az az anyag, ami a 

Gazdasági Bizottság véleményét ismerteti, az 1. pontot már nem tartalmazza, tehát a határozati 

javaslat már nem úgy kezdődik, hogy elfogadja a költségvetéshez rendelt prioritási listákat, ami 

már az eredeti anyagban benne volt. Javasolja ezt rendezni. Ezért tették ezt az anyagot a Képviselő-

testület elé. Tehát az elfogadandó határozati javaslat 1. pontja úgy kezdődne, hogy „elfogadja a 

költségvetéshez rendelt prioritási listák végrehajtásáról szóló beszámolót” – mert nyilván el 

szeretnék fogadni. Csak ez a Gazdasági Bizottság anyagából kimaradt. Ehhez illesztenék hozzá, 

hogy „elrendelik az Utak prioritási listában 1.14-1.24. számon szereplő tételek azonnali 

megrendelését (ezeket ismertette az előbb), és a 2., 3. és 4. pontban elfogadnák a Gazdasági 

Bizottságnak ezen döntését (ide csak 2-t írt, de szóban kiegészíti 2., 3. és 4-re), 5. pont lenne az, 
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hogy utasítja a Hivatalt és a Ceglédi Városfejlesztési Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

Illetve az 1. pont végrehajtását az önkormányzat más szerveinek esetleges tiltó rendelkezései 

ellenére is végre kell hajtani. Ezt azért szeretnék beletenni, hogy ez a megrendelés feltétlen 

megtörténjen, mert ezzel kapcsolatban a fedezet rendelkezésre áll és elérkezett az a nyári idő, 

amikor ezeknek a felsorolt útkarbantartásoknak, -javításoknak feltétlen sorra kell kerülniük. Ha 

szükség van szünetre, szívesen segít a feldolgozásban.  

 

Dr. Csáky András: nem minősíti ezt az eljárást, hogy össze-vissza módosítanak, bizottsági ülésen 

és helyben is. Nem is mer szünetet elrendelni, mert megint valamit módosítanak. Kérdezi 

irodavezető urat, hogy befogadhatók, áttekinthetők-e ezek a módosítások?  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: igen, áttekinthető. Megjegyzi, hogy jelenleg pontos számokkal nem 

rendelkeznek még arra vonatkozóan, hogy a következő 14 feladat mennyibe fog kerülni, fedezeten 

belül van-e az összeg, illetve azt is figyelembe kell venni, hogy kátyúzásra is kell hagyni pénzt, 

ami ugyanebből a keretből megy, de a felmérések után tudják a megrendeléseket megtenni.  

 

Vasvári Csaba ügyvezető: Károly Ferenc képviselő úr kérdése miatt kért szót, a Déli úti kerékpárút 

esetében augusztus vége a programozott tervezési időszak vége.  

 

László Ágnes: a költségvetéskor megszavazta a prioritási listák megvalósítását is, de az irodavezető 

úrral szemben neki fogalma sincs, hogy mik ezek a módosítások. Nem is ezért kért szót, és nem is 

tudta lekövetni, mert a lényegen nem változtat, hogy a feladatot el kell végezni. Tájékoztatás 

szeretne kapni arról, hogy az egyéb felújítások között számos olyan megjegyzés van, hogy „kiviteli 

tervek elkészültek, kiviteli szerződés megkötése, beszerzés folyamatban.” A prioritási listában úgy 

határozták meg az utolsó pontot, hogy amennyiben nincs semmi probléma, akkor folytatólagos, de 

akkor átugorható egy-egy rész, ha feltartja a sort.  

Kérdése, milyen időt vesz igénybe a közműnyilatkozatok beszerzése? Van-e arra lehetősége a 

hivatalnak vagy az önkormányzatnak megfelelő pénzügyi fedezet esetén, hogy olyan munkákra 

ugorjanak át ebben a prioritási listában, ami nem igényel különösebb egyeztetést, tehát nincs 

szükség kiviteli tervre, közműegyeztetésre? Például ilyen a Dohány utca csatorna nyomvonala, 

láthatóan ehhez nincs szükség semmilyen kiviteli tervre, hiszen egy korábbi nyomvonal 

megsüllyedéséről van szó. De akár ott van a Rákóczi út 37-43. társasház és az Aranyudvar közötti 

területet érintő munka. Tehát ilyen apróbb munkákat nem tudnának-e elvégezni addig, amíg a nagy 

munkákat nem? Mindig arról volt szó, hogy előre terveznek, de láthatóan nem azok a munkák 

kerülnek be a prioritás elejére, aminek a tervezését a korábbi években kérték, hanem ami most kell, 

és húzza az időt. Van tapasztalata közműegyeztetésben és az nem két napot vesz igénybe.  

 

Klément György: aggályának ad hangot. Ferenczi képviselő úr által ismertetettekkel maximálisan 

egyetért, mindemellett a város kátyúzására folyamatosan biztosítani kell a fedezetet. Erre szeretné 

felhívni a figyelmet a prioritási sorrend mellett. Vannak hiányosságok, többször kérdezett rá, amire 

az volt a válasz, hogy nincs megrendelve, vagy nincs fedezet. Ezt folyamatosan biztosítani kell.  

 

Imregi Tibor: emlékeztet arra, hogy a prioritási sorrend változtatások, hogy bármit előbbre 

hozzanak, felpörgessenek, annak érdekében történnek, hogy például a Múzeum utcát decemberben 

sikerült leaszfaltozni, majd egy vagy két hónap múltán újra kellett, és ezt szeretnék elkerülni azzal, 

hogy ezek a munkálatok időben elkészüljenek, még a rossz idő beállta előtt.  
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Dr. Csáky András: egy fillérrel sem került többe a Múzeum utca újra aszfaltozása a városnak. A 

vállalkozót minősíti azt, hogy adott időpontban bevállalta ezt a munkát a megrendelést követően. 

Kérdéses, hogy kinek milyen kapacitása lesz a munkák elvégzésére.  

Elhangzott hivatkozás az iparűzési adó bevételekre. Ha majd bent lesz a pénz a kasszában, akkor 

beszélhetnek a költésről.  

Kiderült ma, hogy csak a ciklus végéig gondolkodik a Képviselő-testület egy része, azért a jövő 

évet még túl kell élni. Bitangkemény év lesz. Ha a sajtóban elhangzottakat vagy a parlament előtt 

lévő költségvetési számokat megnézik, hogy mennyit szánnak az önkormányzatoknak, akkor a 

működtetés biztosítása céljából nem árt, ha egy picit tartalékolnak. Mindenkinek más az ezzel 

kapcsolatos szemléletmódja.  

 

Imregi Tibor: lehet, hogy nem került a városnak többe, de nemcsak az anyagi oldalát nézi, hanem 

azt is, hogy mennyi kellemetlenséget okoztak a városban közlekedőknek. Kétszer kellett felborítani 

a forgalmi rendet, és mennyi hátrányt okozott ez az embereknek.  

A fedezetre vonatkozóan úgy látja, hogy az elmúlt években, hosszú éveken keresztül az előre 

tervezett iparűzési adó talán 1-2% eltéréssel befolyt. Nem gondolja, hogy az adófizetőknek ilyen 

mértékben megváltozott volna az adófizetési kedve, hogy több százmillió forint adót nem fognak 

befizetni. Idáig is nagyon jól fizettek, a cégek pontosan fizettek, előre tervezhető és kiszámítható 

módon. Nem gondolja, hogy változás lenne az idei évben.  

 

Dr. Csáky András: ma Magyarországon egy biztos van: a jövő bizonytalansága. Egy példát említ: 

Göd. Egy pillanat alatt kormányzati szinten úgy döntenek, hogy az egész Infineon beruházás 

kiemelt gazdasági területté minősül, és attól kezdve az összes onnan befolyó adót elvonja a 

költségvetés a várostól és máshova helyezi át. Ezért mondja azt, hogy amikor bent van a kasszában, 

akkor tervezzenek ezzel. Lehet, hogy rosszul gondolkodik, de ő így szocializálódott. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: tisztelettel hívja fel polgármester úr figyelmét, hogy Földi László 

országgyűlési képviselő úr egyértelműen tájékoztatta a lakosságot azzal kapcsolatban, hogy nincs 

olyan kormányzati szándék, ami az Infineon beruházással kapcsolatban bármiféle olyan 

intézkedést várna, amit polgármester úr említett. Ha ezt az állítását fenntartja polgármester úr, 

akkor legyen szíves valami ténnyel alátámasztani, vagy valami olyan levélváltással, információval, 

ami a kormányzattól származik.  

Az utak prioritási listához kapcsolódó szerződéssel kapcsolatban a fedezetigazolást a hivatal 

kiadta-e már, azaz a kapcsolódó forrás rendelkezésre áll-e ahhoz, hogy ezt a döntést meg tudják 

hozni? Ez egy sarkalatos kérdés. Ezt feltételezte az imént, hiszen közbeszerzés zajlott le, a 

közbeszerzéshez nyilván ki kellett adni a fedezetigazolást, de polgármester úr megint arra utal, 

hogy ezzel kapcsolatban nincs fedezet. Kérdezi az irodavezető asszonyt, hogy kiadták-e a 

fedezetigazolást?  

 

Dr. Csáky András: képviselő úrnak a szövegértelmezéssel most is gondja van, nem tudja, hogy 

korábban is volt-e. A jövőre vonatkozóan mondta azt, hogy még be nem folyt összegekre ne nagyon 

tervezzenek. Másrészt pedig egy szóval sem állította, hogy bárminemű információ áll 

rendelkezésre azzal kapcsolatban, hogy esetleg az Infineon beruházását átminősítik.  

Nagy meglepetések az embert nem érik manapság ma Magyarországon, mert péntek este lefekszik 

és szombat reggel a Magyar Közlönyt tanulmányozva látja, hogy valami teljesen új, 
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önkormányzatokat érintő, velük korábban nem egyeztetett jogszabályváltozás lép életbe.  

 

Sipos Nikoletta irodavezető: természetesen kiadták a fedezetigazolást, hiszen anélkül nem tudnak 

szerződést kötni.  

 

Takátsné Györe Anett: meg van döbbenve, mert polgármester úr, mióta mandátumát átvette, 

folyamatosan minden évet bitangkemény évnek minősít, és folyamatosan riogat a kormányzat nem 

meghozott szándékával, amit szerinte majd meghoz. Majd minden évben elfelejti megköszönni, 

hogy mégsem úgy alakultak az évek. A bitangkemény éveknek megfelelően valóban nem történik 

semmi, ami történik, az is mérhetetlen lassan. Ezen szeretnének változtatni, erre kérik polgármester 

urat, hogy az általuk meghozott döntéseket hajtsa végre, mert ezek meglehetősen hiányosak. 

Ugyanakkor szeretné felhívni polgármester úr figyelmét, hogy nyilván célszerű lenne jó 

kapcsolatot ápolni a ceglédi vállalkozókkal, illetve talán megismerni a munkájukat, hogy 

dolgoznak, hogyan végzik a tevékenységüket, mert a rapszodikus megrendelés nehézkes, egy 

vállalkozó megfelelő létszámot tart fenn, a bért fizetni kell, és ott vállalnak munkát, ahonnan előbb 

kapnak megbízást, tehát még ennek megfelelően is csúszik minden. Ha szeretnék ezeket a 

vállalkozókat megtartani, sőt esetleg kiemelik őket, mert ceglédiek, és nem ezért kerülnek 

hátrányos helyzetbe, mint ahogy polgármester úr ezt már több soron megnevezte, akkor talán 

együttműködve még célszerűbb és még hatékonyabb tudna lenni a munka.  

 

Dr. Csáky András: nem tudja, mire gondol a képviselő asszony, hogy a vállalkozókkal nincs 

kapcsolattartás, mert van. Az ezen beruházások által érintett vállalkozókkal a testület tagjai jó 

kapcsolatban vannak, ebbe nem menne bele. Nem hiszi, hogy ezen múlik bármi is. Ahogy eddig 

is, úgy ezt követően is végrehajtják a testület által hozott határozatokat.  

 

Kónya Ágnes: megütötte a fülét, amit polgármester úr tényként közölt, hogy mivel az Infineon 

kiemelt beruházás lesz, nem is kapnak az iparűzési adójából. Ezek a szilárd tényként közölt dolgok 

sokszor a valóság mellett elmennek. Nemrégiben a rádióban hallotta polgármester urat azt 

kijelenteni, hogy a sportmúzeum például azért nem tudott a Zalai patikába átköltözni, mert Földi 

képviselő úr azt elfoglalta előle. Polgármesterként, emberként sem kellene ezeket a tényeket 

kijelenteni úgy, hogy a valósághoz nem biztos, hogy sok közük van.  

 

Dr. Csáky András: tájékoztatja képviselő asszonyt, hogy ő megörökölte azokat a terveket, amelyek 

a Zalai patikában akarták elhelyezni a sportmúzeumot, vélhetőleg még az előző testületnek volt 

ilyen koncepciója, ezzel kapcsolatban jegyezte meg azt, hogy ez kútba esett ezzel a döntéssel, de 

ez csak a ciklus végéig tart.  

 

Magyar Károly: ne a politika döntse el a munkafolyamatokat. A vállalkozónak sem jó, ha a város 

egyik részében végez munkát, majd a város másik felén dolgozik. Területre összpontosítva lehet, 

hogy hatékonyabb lenne a munkavégzés, mert az a kapacitás ott maradna azon a részen. Logika 

kellene hozzá, ne a politika mondja meg, hogy melyik utcát mikor kell megcsinálni.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: kénytelen kijavítani polgármester urat, az előző testületnek nem volt a Zalai 

patikával kapcsolatban olyan koncepciója, hogy oda kerüljön a sportmúzeum. Az előző testületnek 

arra volt koncepciója, hogy ágazati képzőközpontot tegyen oda és egy közös nyilatkozata is volt 

ezzel kapcsolatban a Képviselő-testületnek és a Ceglédi Szakképzési Centrumnak. Ahogy 
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visszaemlékeznek, ezt a szándékot módosították akkor, amikor beadták a pályázatot az 

Aranyoroszlánra vonatkozólag, ami sajnos nem nyert. A soron következő napirendeknél tárgyalni 

fogják azt, hogy a sportmúzeummal teljesen más a koncepció, hiszen a korábbi fogtechnika 

ingatlanába kívánják költöztetni. 

 

Dr. Csáky András: ha emlékei nem csalnak, ez a tisztiházra vonatkozott, hogy oda akart költözni. 

Megmutatja majd képviselő úrnak az ezzel kapcsolatban rendelkezésre álló terveket (már kész 

tervek is voltak). Úgy véli, ez nem érinti a napirendi pontot.  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: képviselő asszonynak válaszol: a Hivatal a testület által jóváhagyott 

prioritási listát hajtja végre, az alapján halad. Két esetben szoktak átugrani feladatot: egyrészt, ha 

már előre látják, hogy valamennyi feladat a fedezeten belül marad, így teljesen mindegy, hogy 

milyen sorrendben valósítják meg, a másik, ha már azt látják, hogy az idei évben olyan műszaki 

probléma merült fel, ami alapján az adott feladat végrehajtása, megvalósítása nem tud megtörténni.  

 

Dr. Csáky András: a napirendi pontot kivesézték. Jó lenne, ha tartózkodnának attól, hogy egy 

perccel a napirendi pont tárgyalása előtt raknának le olyan jellegű módosításokat, amelyek 

komolyabb tanulmányozást igényelnek. Ennek figyelembe vételével bocsátja szavazásra a 

határozati javaslatot a módosításokkal együtt. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen és 3 

nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta azt és meghozta határozatát.  

 

223/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a költségvetéshez rendelt prioritási listák végrehajtásáról szóló beszámolót és 

elrendeli az utak prioritási listában a 1.14-1.27. szereplő tételek azonnali megrendelését. 

2.) Áthelyezi a 38/2023. (II. 15.) Ök. határozat (egyéb járdafelújítások) „1.2. „Kossuth téri Járda 

felújítása” alpontot a 40/2023. (II. 15.) Ök. határozattal elfogadott listába, a „Sorház utca 

felújítása” alpontot követő sorba. 

3.) Átemeli az utak, járdák tekintetében 43/2023. (II. 15.) Ök. határozattal elfogadott „1.25. Szív 

utca újra aszfaltozása” alpontját a 139/2023. (IV. 20.) Ök. határozattal elfogadott prioritási 

lista 1.7. alpontjába. 

4.) Módosítja az egyéb felújításokról szóló 139/2023. (IV. 20.) Ök. határozat „1.8. Seres dűlő 

útalap zárása” alpontját, melynek helyébe a következő szöveg lép: 

„1.8. Seres dűlő útalap zárása legfeljebb 15 Millió forintig” 

5.) Beilleszti az egyéb felújításokról szóló 139/2023. (IV. 20.) Ök. határozat 1. pontjának 1.9. 

alpontjaként a következő szöveget, ezért a további alpontok számozása eggyel nő: 

„1.9. alpont a Kékkő utca újra aszfaltozásának II. üteme.” 

6.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati hivatalt a Ceglédi Városfejlesztési Kft-t a szükséges 

intézkedések megtételére 

7.) Az 1. pont végrehajtását az Önkormányzat más szerveinek esetleges tiltó rendelkezései 

ellenére is végre kell hajtani. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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# 7476 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Nem 
Fehér István Nem 

Magyar Károly Nem 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 
László Ágnes Tart. 

Földi Áron Távol 

 

17.) NAPIREND: Csengettyűs utca felújítása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 17. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a témával kapcsolatban megjegyzi, nem annyira optimista, hogy a 16. helyen 

szereplő Csengettyűs utca az idei évben sorra kerül. A következő év ebből a szempontból teljesen 

bizonytalan. A hiányosságot pótolva ezúton köszöni meg minden magyar állampolgárnak a 

csecsemőtől az aggastyánig, hogy adóikkal hozzájárulnak ahhoz nap mint nap, hogy a költségvetés 

bevételhez jusson, a 27%-os ÁFA és a több mint 20%-ot meghaladó infláció képez erre alapot. 

Ezúton is köszöni, hogy ezt rendelkezésükre bocsátják. 

A Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és a 

helyben osztott határozati javaslatot ajánlják elfogadásra a testületnek, amely arról szólt, hogy ha 

az idei évben sorra kerül, akkor sorra kerül, illetve, hogy a Képviselő-testület kötelezettséget vállal 

arra, hogy a 2024. évi költségvetésbe külön soron betervezi a beruházást és a közbeszerzési eljárást 

2023. novemberi kezdéssel induljon el.  

Változatlanul az a véleménye, hogy most valósítsák meg a beruházást.  

 

Fehér István: a Gazdasági Bizottság ülésén is elmondta, hogy ez az előterjesztés támogatható lenne. 

Közben az egyéb prioritások kapcsán nem tudja nyomon követni, hogy a Csengettyűs utca helyett 

mely utcák kerülnek kialakításra. A Csengettyűs utcai temetőben nincs hozzátartozója, de a 

városnak nagyon sok lakóját érinti ez az utca. Eső után, más ügyben próbált ezen az utcán áthaladni, 

autóval is művészet volt ezt megtenni, de gyalog vagy más eszközzel megközelíthetetlen. Ami a 

határozati javaslat módosítására vonatkozóan tárgyaltak a Gazdasági Bizottság ülésén, az azt 

jelenti, hogy újra leveszik napirendről, mert ez módosító indítványként elhangzott. De most sem 

az eredetiről fognak szavazni, hanem a Gazdasági Bizottság állásfoglalásáról, ami azt jelenti, hogy 

nem csinálják meg az utcát. Ha megcsinálják, akkor esetleg majd 2024-ben, de akkor újra tervezik, 

és amikor a költségvetést ismerik, ami azt jelenti, hogy 2024-ben sem fogják megcsinálni, mert 

akkor kezdik tervezni. Kéri, hogy az eredeti javaslatról szavazzanak. 

 

Dr. Csáky András: ez tehát egy módosító javaslat.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: a Képviselő-testület azon van, hogy a Csengettyűs utca megvalósuljon. 

Előírták, hogy milyen sorrendben kell menni a beruházásokon, ezt a sorrendet tartva, a 
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rendelkezésre álló forrás figyelembe vételével a Csengettyűs utcáig el lehet jutni. Ha polgármester 

úr mégsem jut el – mert tempóját látva feltételezhető, hogy nem fog eljutni eddig – a határozati 

javaslat lehetőséget biztosít arra, hogy év végén lefolytasson egy közbeszerzési eljárást és tavasszal 

újrakezdje. Azt tudja elmondani a kedves televíziónézőknek, hogy itt ez a határozati javaslat azt 

fogja jelenteni, hogy ebben a ciklusban mindenféleképpen meg fog valósulni a Csengettyűs utca, 

ha eljut odáig a polgármester úr, ha nem, mert a következő évben, ha mégsem jut el ezzel a 

csigalassúságú tempóval, amit szokott produkálni, akkor a testület külön döntéssel már előre 

hozzájárul ahhoz, hogy ezt márciusban elkezdje, és májusig, azaz a választásokig ez meg is 

valósuljon.  

Tehát az a módszer, amivel minden testületi ülésen egy 30 milliós beruházás megvalósítását kéri 

(utal itt a sportcsarnok parkolójára, a Csengettyűs utca 80 millió forint + ÁFÁ-s beruházására, vagy 

arra a 12 millió forintos tanulmányra, amit az imént a Képviselő-testület nem fogadott el), az 

tulajdonképpen az elfogadott költségvetésnek az egyéni polgármesteri javaslatokkal való 

szétcincálását jelenti. Ebben nem lesznek partnerek. Azt szeretnék, hogy az elfogadott költségvetés 

és prioritási lista mentén haladjanak, ahogy azt eredetileg februárban eltervezték. Erre a források 

rendelkezésre állnak, egy dinamikus végrehajtás mellett erre lenne is lehetőség.  

 

Dr. Csáky András: emlékezteti a frakcióvezető urat, hogy június 9-én lesznek a választások, nem 

májusban. Ami a sportcsarnok melletti parkolókat illeti, most azért szólalna fel a frakcióvezető úr, 

hogy a fele meg van csinálva (mert az a sportcsarnokhoz kapcsolódó beruházás), és a többit miért 

nem csinálták meg egy kalap alatt. Ha van rajta sapka, azért, ha nincs, akkor azért.  

Mielőtt az előterjesztés elkészült, természetesen konzultált irodavezető úrral, hogy mennyi esélyét 

látja annak, hogy ebben a menetben és ilyen költségvetési körülményekkel megvalósítható-e idén 

a Csengettyűs utca, és az volt a véleménye, hogy nem. Ez is alátámasztotta azt, hogy úgy gondolja, 

ezt előbbre kellene hozni. Nyilvánvalóan mindenkinek megvan a maga fontossági sorrendje. Nem 

mondja azt, hogy ne lenne jogos minden igény, ezt elismeri. Az az utca katasztrofális állapotban 

van, és nagyon sok embert érint, és mintegy kirakata a városnak, a Jászberényi úton befelé érkezők 

látják ezt. Nemcsak ceglédiek jelzik azt, hogy valamit csinálni kell, hanem azok is, akik már 

elköltöztek innen, de néhányszor visszatérnek az ősök sírjához. Úgy gondolja, ez indokolná azt, 

hogy most álljanak neki.  

 

Dr. Czinege Imre: elviekben szeretne hozzászólni. A Képviselő-testület nagyon sok döntést hozott, 

lehet kritizálni, véleménye szerint nem mindig a legjobb döntést hozta. Elfogadja az egyéni 

képviselői indítványokat, mert a helyben lévő lakosság igényeit ki kell elégíteni és majd a 

következő választáson lehet lobogtatni, hogy 2 m2-es járdát a Rákóczi út 12. szám alatt 

megcsináltak. De amikor döntést hoznak, akkor nemcsak egyéni képviselői döntést hoznak, hanem 

olyan döntést is kell hozni, amikor a közjót kell figyelni, azt a közjót, ami a város érdekét képviseli. 

És valamikor a közjó érdekében hozott döntésüket előtérbe kell helyezni. Nagyon fontos az, hogy 

egy képviselő valamelyik utcában csinál 5 m2-es járdát, de elképzelhető, hogy a város érdekében 

kell dönteni, és ezért azt az 5 m2-es járdát háttérbe szorítják. A Csengettyűs utcai temető bejárata, 

az egész utca olyan állapotban van, hogy annak megjavítása a közjó érdekét szolgálja. Nemcsak 

egy ember, és nemcsak egy kerület érdekét, hanem az összes ceglédi állampolgár érdekét, aki 

szeretné meglátogatni az ott eltemetett hozzátartozóját.  

Polgármester úr előterjesztéséből azt a gondolatot olvasta ki, hogy amikor ezt az előterjesztést 

megírta és beterjesztette, akkor a közjót képviselte. Azokat, akik már nem ceglédi lakosok. Akik 

évente háromszor idejönnek és bokáig érő vízben járnak. Szégyen az, hogy a város egyik végében 
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lassan már emeletes játszóterek épülnek, a másik végében pedig, amikor a halottat kísérik, bokáig 

érő vízben kell bemenni. Azt kéri a Képviselő-testülettől, hogy ne olyan prioritási listákat 

alkossanak meg, amelyek még számítógéppel nézve is követhetetlenek. Polgármester úr 

előterjesztését támogatja, és kéri a Fidesz frakció tagjait is, hogy fontolják ezt meg, mert úgy érzi, 

nem valósul meg azáltal, amit irodavezető úr is említett, hogy nem biztos, hogy a forrás úgy fog 

rendelkezésre állni, ahogy a frakcióvezető úr mondta.  

 

László Ágnes: ha lenne értelme az előttük lévő módosító javaslatnak, még támogatni is tudná, de 

igazából tologatják a munkát. Polgármester úr előterjesztését támogatja, és nem azért, mert nagy a 

társadalmi nyomás, vagy vannak fontosabb és kevésbé fontos dolgok, hanem mert a módosító 

indítvány lehetőségek sorát hozza. Kezdjék meg ekkor, biztosítsanak rá fedezetet akkor. Ha jól 

emlékszik, jelen pillanatban van egy 80 millió forintos vállalási ár arra (megköszöni, ha 

megerősítik ebben), ha azt nézik, hogy milyen mértékű az infláció hónapról-hónapra, milyen 

mértékű áremelkedések vannak az építőiparban, a burkolatok területén, hogy januárban várható 

valószínűleg egy minimálbér-emelkedés, akkor körülbelül ott vannak, hogy amivel most 

elhalasztják ezt a beruházást, amit nagyon sokan várnak, akkor a jó Isten a megmondhatója, hogy 

20-30-50 millió forinttal fog-e ez többe kerülni jövőre, és veszik el azoktól az utaktól, járdáktól a 

forrásokat, amit egyébként a különbözetből meg tudnának valósítani jövőre. Tehát polgármester úr 

javaslatát támogatja, kezdjenek neki a munkának, még bármi történhet ez idő alatt is. Úgyis azt 

mondják, hogy a 16. helyen az idén megvalósul, akkor viszont nincs semmi gond ezzel.  

 

Dr. Csáky András: minden beruházásra igaz, hogy minél tovább húzzák, annál drágább, mindegy, 

hogy melyik beruházásról van szó.  

 

Klément György: lehet, hogy nem mindenki számára lesz szimpatikus, amit mond, de a 

Csengettyűs utca célforgalmat bonyolít le. Az ott lakók állnak be a garázsukba. A temetőnek nem 

ez az elsődleges bejárata. Ide nyílik valóban, a Hold utca felől kb. 20 méterre van a Csengettyűs 

utca kapuja, ott van elég sok parkolási lehetőség. Nem azt mondja, hogy ezt nem kell megcsinálni, 

meg kell csinálni, ahogyan a prioritási sorrendben következik. De teljes mértékig a temetőre 

hivatkozni, erre alapozni nem szabad. Ha a bejárattal olyan probléma van, hogy az nem 

megközelíthető, azt soron kívül meg kell csinálni, rendbe kell hozni. A temető és a játszótér 

összevetése pedig ízléstelen.  

 

Takátsné Györe Anett: érdekes hozzászólást hallhattak a baloldalról a közjó tekintetében, 

polgármester úr mellett, illetve az inflációról, ami egy kicsit ellentmondásos, mert talán évek óta 

ezt mondják, örül annak, hogy László Ágnes képviselő asszony is így gondolja, hogy egyre 

drágábbak a beruházások. Láthatják az áthozott maradványértékekből is, hogy mennyi minden nem 

történt meg pont azért, mert valahogy polgármester úr ezt nem értette meg, és nem ennek 

megfelelően hozta meg döntését. Most is nyilatkozott abban a tekintetben, hogy amíg nem érkezik 

be a pénz, nem hajlandó megrendelni beruházásokat.  

A másik érdekesség, hogy a polgármester úr részt vett a költségvetési tárgyalásokon, a Csengettyűs 

utcai probléma pedig nem mostani eredetű, akkor is fennállt. Ha már polgármester úr folyamatosan 

hivatkozik a kampány szelére, mi ez, ha nem szándékos feszültséggenerálás, hogy most jön ezzel 

az előterjesztéssel? Nem tudja, hogy minősítse, hogy polgármester úr a „bitangkemény” kifejezést 

használta, ez a Facebookon gyűjti hozzászólásokat. Kérdezi polgármester urat, javasolja-e a 

képviselőknek, hogy így lássák el a tevékenységüket, hogy gyűjtsenek aláírást, vagy esetleg 
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szavazást indítsanak a Facebookon, mert úgy gondolják, hogy ebben helyt tudnak állni. Lehet, hogy 

ezzel polgármester úr munkáját nehezítik meg kissé, de ha ez a módja annak, hogy előterjesztéseket 

hozzanak soron kívül, illetve szavazásokat indítsanak, akkor úgy gondolja, ebbe mindannyian 

nagyon szívesen beleállnak. Ez megint csak feszültségkeltés a lakosság körében, ez egy teljesen 

felesleges generálás, amit most polgármester úr tett. 

 

Dr. Csáky András: ezek szerint a képviselő asszony az általa beterjesztett költségvetést nem 

tanulmányozta. a költségvetés mellékletében voltak beruházással kapcsolatos sorok, amelyekben 

emlékei szerint a Csengettyűs utca 2. vagy 3. helyen szerepelt, de a Fidesz egyszerűen átírta ezeket 

a prioritási listákat, és egy teljesen újat hozott. Tehát ha valaki feszültséget okoz, akkor talán 

nyúljanak vissza eddig az időig.  

Hogy milyen módon kommunikál a közvéleménnyel, a lakossággal, az legyen a saját gondja. 

Képviselő asszonynak is adott ez a lehetőség, gondolja, él is vele, bár magát nem nagyon érdekli, 

hogy mások miket írnak ki. Hagyják meg neki azt, hogy miről gondolja, hogy azt meg kell osztani 

a közvéleménnyel, és mit majd egyéb módon. Lassan el fog jönni az igazság órája.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: az igazság óráját maga is nagyon várja. Néhány kiegészítő tájékoztatást 

mond el a testület tagjainak: a szomszéd Sorház utca az adott területtel kapcsolatban sorra kerül. 

Azzal kapcsolatban, hogy emeletes játszóterek vannak más helyen, elmondja, hogy ebben a 

szavazókörben, amely a 10. sz. választókerület része, a szomszéd utcát éppen most csinálják meg. 

Teljesen indokolatlannak tartja rögtön a másik utcát megvalósítani azonnal, különös tekintettel 

arra, hogy – ahogy Klément képviselő úr is utalt rá – a Hold utcában már alakítottak ki idén 

parkolókat, pontosan a temető ill. az óvoda megközelítése érdekében. A Sorház utcában egyszer 

már beruháztak 40 millió forintot, és meggyőződése, hogy a Sorház utcaiak ennek örülnek. Az 

előző költségvetési évben is benne volt a Sorház utca, csak polgármester úr nem valósította meg, 

most kénytelenek voltak ezt ide felhozni és a Csengettyűs utca helyére betenni, mert polgármester 

úr nem valósította meg a Sorház utcát. Akkor is mennek a megtervezett vonalon és a közösség 

erejével élve először a Sorház utcát fogják megvalósítani, mert ott élnek az emberek és azt 

használják sokkal inkább, mint a Csengettyűs utcát. Az is fontos valóban, mert a parkolás 

szempontjából erre szükség van. De csak erre a körzetre ezt a 40 milliót és ezt a plusz 80 millió 

forint + ÁFÁ-t kiszórni a parkolással együtt akkor, amikor ugyanebben a körzetben valósul meg 

futókör, magának is önmegtartóztatással kell éljen. Itt osztja nagyban Takátsné Györe Anett 

álláspontját azzal kapcsolatban, hogy ez nem más, mint feszültségkeltés, egy hatásvadász 

Facebook-os dörzsölt politikus magatartás, ami még közéjük is megpróbál éket verni azzal, hogy 

az ő szavazókörére tesz bizonyos pénzügyi hangsúlyokat annak érdekében, hogy hátha 

összevesznek rajta, és majd ő kéri a többieket, hogy szavazzák meg a körzetét érintő 80 millió 

forintos beruházást a közjó helyett – mert  Sorház utcának meg kell valósulni, és azoknak a 

beruházásoknak is meg kell valósulni, amit a többi képviselőtárs, akiket megválasztottak, kérnek a 

saját körzetük érdekében (többek között László Ágnes beruházása is a Dohány utcában, vagy a 

Seres dűlő, vagy a többi képviselő utcája, ami most következik). Ha ezeket a polgármester úr 

megcsinálja, következhet a Csengettyűs utca. De ha mégsem tud odáig eljutni (mert elmondta, 

hogy nem fog odáig eljutni), akkor belép az a határozati javaslat, hogy kénytelen lesz jövő 

márciusban ezt megvalósítani és májusig lezárni.  

 

Dr. Csáky András: ez egy nagyon érdekes hozzászólás volt, bemutatja a Fidesz, illetve Ferenczi 

képviselő úr gondolkodásmódját. Ha valaki már nem él és nem tud szavazatot adni, az nem érdekes. 
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Ha a halottak nem tudnak szavazni, akkor ott nem kell rendet csinálni, maradhat minden úgy, ahogy 

van. Az, hogy olyan meggondolásból tett javaslatot erre – hangsúlyozza, benyújtott 

költségvetésében már az elején szerepelt a beruházások kapcsán a Csengettyűs utca, amit a Fidesz 

egyszerűen kihúzott. Ez is alátámasztja kétségeit azt illetően, hogy a jövő évi költségvetés 

elfogadásakor (hiszen ez nyilvánvalóan csak azt követően valósulhat meg) ez megvalósulhat. De 

hát így gondolkodnak, ezt tudomásul veszi.  

 

Magyar Károly: szereti ezt a Csengettyűs utca párbajt. Ha ő és Czinege képviselő úr annak idején 

nem hozta volna fel a Csengettyűs utcát, a Sorház utcára most sem került volna sor. 15 éve lett 

volna a Fidesznek arra, hogy ezt megcsináltassa. Most eszükbe jutott, ők az erősebbek, 

megcsinálják. Nincs még egy olyan temető az országban sem, hogy sártengerben kell odamenni 

mindig. A Lorántffy Zsuzsanna utcán nem lesz akkor a forgalom, mint itt, a temető mellett. A 

Csengettyűs utcában 105 autó ment el egy óra alatt, mert ott haladnak el, amikor a gyerekeket 

iskolába viszik, mert a Várkonyi iskolát ott lehet megközelíteni. Párbajozhatnak, hogy ki az 

erősebb, de ez nem jó egyáltalán, sem rájuk, sem a Fidesz frakcióra nézve.  

 

Dr. Csáky András: kezd parttalanná válni a vita, kéri, hogy most jelezze a rendszerben, aki még 

hozzá kíván szólni. Három jelentkező van még, Imregi Tibor, ifj. Károly Ferenc és László Ágnes, 

ezt követően lezárja a vitát.  

 

Imregi Tibor: képviselő asszony azt mondta, hogy tologatás. Igen, próbálják előre tolni, 

felgyorsítani a dolgokat, hogy azokat a munkálatokat, amik ott vannak, elvégezzék. Nem tudja, 

képviselő asszony a negatív jövőbe látást mire alapozza, hogy minden drágább, rosszabb lesz, 

semmi nem lesz jó. Ilyesmiről ők nem hallottak. A minimálbér emelése nem egy katasztrofális 

dolog, holott vannak, akik európai minimálbérért kiáltoznak.  

 

ifj. Károly Ferenc: nem tiszte bírálni polgármester urat, és nem is ez a szándéka most. Időnként 

olyan rossz érzés hallgatni, mert a véleménye szerint egy polgármester nyugalmat, biztonságot 

sugall a lakosság és a vállalkozók felé. Ha polgármester úr is esetleg így tenne, és nem állandóan 

bizonytalanságot kiáltana, amit folyamatosan, minden fórumon tesz, félelmet keltve, mindig 

minden bizonytalan, és a végén kiderül, hogy egy sem volt valós, vagy jó része nem volt az, de 

utána erről már nem kommunikálnak. Rossz érzés ez, nemcsak neki, hanem másoknak is.  

Szíve joga a polgármester úrnak, hogy mit tesz, lehet Facebook-os szavazásháborút indítani. Ha ez 

a módja, akkor szeretné megkérdezni a testülettől, erről valaki tájékoztassa őt, mert indítani fog 

szavazásokat, innentől működhetnek így, nem az első esetben teszi ezt polgármester úr. Nem tudja, 

ez hova fog vezetni, de ez biztosan nem jó. Ha így működnek, akkor maga is elkezdi ezt, és 

meglátják, hogy mi lesz belőle, és mindannyian elkezdik ezt a dolgot. Semmi köze hozzá, ki mit 

tesz, mindenki azt tesz, amit akar a saját dolgában. Privát véleménye, hogy ez így nem jól működik 

és nem helyes. Ezzel a Csengettyűs utcai történettel kapcsolatban, ha a tényeket nézik, jómaga és 

a többségi frakció február 15-én költségvetést fogadott el, amelynek része volt a prioritási lista, 

ebben az egyéb felújítások között 1.16. soron szerepel. Tehát nem mondható, hogy nem akarnak 

ezzel foglalkozni vagy nem tartják fontosnak. Fontosnak tartják, ott van a listában. Ha jól tudja, 

417 millió forintos keretösszeggel szerepel, igaz, ez nem csengő forintot jelent, hanem a 

költségvetésben betervezett keretösszeget jelenti. Gyakorlatilag is van pénz, tudják. Innentől nem 

látja akadályát annak, hogy haladjanak ezzel a listán a továbbiak megrendelésével, közeledve a 

kérdéses tételhez, és nem kerülnének abba a helyzetbe, amibe most kerültek. Úgy gondolja, nem 
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kell várni, haladni kell a megrendeléssel és el fognak jutni odáig. A pénzügyi fedezetet a pénzügy 

látja.  

 

László Ágnes: Károly Ferenc képviselő úr hozzászólására reagál azzal kapcsolatban, hogy 

polgármester úr óvatosságot sugároz, és hogy visszaszámlál. Úgy gondolja, a legtöbb ember, aki 

ma bemegy az üzletekbe, nagyon óvatosan nézi meg az árakat, hogy mit tud megvenni.  

Imregi képviselő úrnak válaszol: ha gazdaságilag nézik a dolgokat, a minimálbér emelés általában 

inflációgerjesztő. Úgy gondolja, amikor Imregi úr felemeli a béreket, azt az árakon vissza akarja 

hozni, tehát ismét inflációt gerjeszt továbbra is.  

Ferenczi képviselő úr mondta ki igazából a varázsszót: a Sorház utca kivitelezése folyamatban van, 

vagy megkezdődött, de meglesz, az a biztos. Akkor talán gazdaságilag kellene azt a dolgot 

vizsgálni, hogy ha a Csengettyűs utca a vele párhuzamos utcával együtt épülhetne meg, akkor az 

költségcsökkentő tényező lenne-e abból a szempontból, hogy felállnak a gépek, nincsen mozgatás, 

nincs új kitelepülés, semmi. Tehát igazából a két párhuzamos utca megvalósítása a legjobb dolog, 

amit most az önkormányzat tehet ebben az esetben, arról nem beszélve, hogy Magyar Károly 

képviselő úr elmondta, nagyon sok autó halad ott át az iskola miatt (ezt ő nem tudta). Úgy gondolja, 

jelen pillanatban a párhuzamos megoldás a legjobb, mert költséghatékony.  

 

Dr. Csáky András: lezárta a vitát, frakcióvezető úr személyes érintettségre hivatkozva kérne szót. 

Ő is tartóztatja magát, mert Károly Ferenc képviselő úr hozzászólása kapcsán igazán hivatkozhatna 

személyes érintettségre, de miután úgy döntöttek, hogy lezárják a vitát, mert nem jelentkezett senki, 

kéri frakcióvezető urat, tartsa be az ezzel kapcsolatos normákat. Lezárta a vitát.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: új szempont merült fel, erre kell reagálni. Képviselő asszony világosan 

felvetette, hogy a két beruházás lefolytatható-e egyszerre vagy sem. Nem folytatható le egyszerre, 

mert a beszerzési eljárás az egyiknél már megvalósult, véget ért, ahogy a tájékoztatóból kiderült, 

küszöbön van a megrendelés. És mivel 80 millió forintos, külön közbeszerzési eljárást kell 

megvalósítani azzal kapcsolatban, nem lehetséges a kettőt összevonni és azonos időben felvonulni, 

mert az egyiknek a kivitelezője már meg is van, a másiké pedig későbbi eljárás során kerül 

meghatározásra. Úgyhogy ez nem egy érv. 

 

Fehér István: mondhatná azt is, hogy időnként rosszul érzi magát a testületi ülésen, mert azt 

tapasztalja, amit jelenleg, hogy úgy tűnik, mintha az emelt tiszteletdíjért a kedves képviselők nagy 

szorgalommal igyekeznének a szavazók bizalmát elnyerni. A most elhangzott semmi más, csak 

kampányülés. Tehetik, de akkor ők is felkészülnek arra, hogy bizonyos esetekben 

kampányszempontokat figyelembe véve tesznek javaslatokat, és szapulják a polgármestert. Ennek 

erősen kampányszaga van, a felelősséget igyekeznek áttolni a polgármesterre, de a 9 képviselő 

azért ül itt, hogy döntsön. Döntsenek másként. Ha eddig hülyén döntöttek, akkor vallják be. Most 

azt mondja, hogy igen, kedves lakosság, kilencen úgy döntöttek, ahogy most itt hallották, és a 

felelősséget igyekeznek a polgármesterre áthárítani.  

 

Dr. Csáky András: kéri, hogy frakcióvezető úr ügyeljen a stílusra. Klasszikusokat idézve a 

választási küzdelem a szavazást követő napon kezdődik, úgyhogy ezen nem kell csodálkozni. 

 

Kónya Ágnes: csatlakozik polgármester úrhoz abban, hogy Fehér képviselő úr már nem először 

használ olyan kifejezéseket, amik nem egészen ide valók. Azért vannak itt, hogy azoknak az 
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érdekeit, akik rájuk szavaztak, érvényesítsék, és pontosan ezt csinálják. Nem gondolja, hogy ebben 

bármi más lenne. Azért vannak itt, hogy harcoljanak az utcákért, közterületekért vagy bármilyen 

közösségi érdekért, ami közérdek.  

 

Dr. Csáky András: lezárja a vitát. Fehér képviselő úr javaslatát módosító javaslatként értékeli, ezzel 

a jegyző is egyetért. Tehát először az eredeti előterjesztésről szavaznak módosító javaslatként. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 5 igen és 9 nem szavazattal elutasította azt.  

 
# 7477 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Nem 

Hegedűs Ágota Nem 
Imregi Tibor Nem 

ifj. Károly Ferenc Nem 

Klément György Nem 
Kónya Ágnes Nem 

Rimóczi Gábor Nem 

Takátsné Györe Anett Nem 
Tarr Felicián Nem 

Földi Áron Távol 

 

Szavazásra bocsátja a módosított javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 10 igen és 3 

nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

224/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Kijelenti, hogy amennyiben az idei évben, a 139/2023.(IV. 20.) Ök. határozattal módosított 

40/2023. (II.15.) Ök. határozat alapján (Egyéb felújítások) a Csengettyűs utca felújításának 

kivitelezése nem valósul meg, úgy azt a 2024-es évben meg kívánja valósítani.  

2.) Kötelezettséget vállal arra, hogy a Csengettyűs utca felújításának költségét 2024. évi 

költségvetésébe külön soron betervezi, amennyiben az 1. pont szerinti határozatok alapján az 

nem valósul meg. 

3.) A kapcsolódó közbeszerzési eljárás 2023. novemberi kezdéssel történő lefolytatásához 

hozzájárul olyan módon, hogy a kivitelezés időtartamát 2024. március 18 és 2024. május 31. 

közötti időszakban határozza meg amennyiben az az 1. pont szerinti határozatok alapján nem 

valósul meg.  

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1. pont: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 2. pont: 2024. február 20. 

 3. pont: 2024. május 31-ig folyamatos 

 4. pont: folyamatos 

 
# 7478 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 
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Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Nem 
Fehér István Nem 

Magyar Károly Nem 

László Ágnes Tart. 
Földi Áron Távol 

 

18.) NAPIREND: Vízgazdálkodási koncepció készítésére irányuló pályázaton részvétel 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 18. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: négy önkormányzat együtt jelentkezne, Albertirsa gesztorálásával. Az 

előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

225/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Pályázatot nyújt be konzorciumi formában a LIFE LOGOS 4 WATERS projekt keretében, 

a LIFE20 CCA/HU/001604 azonosítószámú, Együttműködésben a klímatudatos vízgyűjtő-

gazdálkodásért közzétett pályázati felhívásra közös vízgazdálkodási koncepció 

készítésére, mely konzorcium vezetője Albertirsa Város Önkormányzata. 

2.) Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásához szükséges, a határozat mellékletét 

képező Konzorciumi együttműködési megállapodás aláírására.   

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1,2 pont: 2023.06.30. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 3. pont: azonnal 
 
# 7479 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
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19.) NAPIREND: Cegléd Jászberényi út 7. 4. em. 3. szám alatti ingatlan felajánlása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 19. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és az „A” határozati javaslatot támogatta, tehát, hogy azon az áron, amin az MVH 

Zrt. el akarja adni az ingatlant, ne vásárolják meg, ugyanakkor, mivel nyilvános árverésre kerül az 

ingatlan, azt figyeljék, és ha ott kedvezőbb árat tudnak elérni, akkor lépjenek ebben az ügyben.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

226/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem kívánja megvásárolni versenyeztetés mellőzésével az MVH Zrt. által megajánlott bruttó 

23.100.000 Ft vételáron a Magyar Állam 1/1 arányú tulajdonában lévő, Cegléd belterület 

943/A/18. hrsz-ú, a valóságban Cegléd Jászberényi út 7. 4. em. 3. szám alatti, lakás 

megnevezésű, 52 m2 területű ingatlant. 

2.) Utasítja a Hivatalt, hogy a döntésről az MVH Zrt-t tájékoztassa. 

3.) Megbízza a VÁRVAG Kft. ügyvezetőjét, hogy folyamatosan kísérje figyelemmel az ingatlan 

árverésekre vonatkozó elektronikus felületet és jelezze, amennyiben az ingatlant árverés útján 

kívánják értékesíteni. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
# 7480 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

20.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány – röplabdapálya felújítása 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 20. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Szolnoki és Törteli út sarkán egy sportolásra lehetőséget biztosító terület 

újraaszfaltozását kezdeményezte a képviselő asszony. A Gazdasági Bizottság hiányolta, hogy 



48 

pontos összeget nem ismertek. Időközben a Várvag Kft. megküldte részletesen a beruházás 

költségeit, mely összesen bruttó 2.620 eFt, tehát a kipontozott részre ez kerül. Ezzel együtt a 

bizottság és a Humán Bizottság is úgy döntött, támogatja a javaslatot.  

 

László Ágnes: köszöni a bizottságoknak, hogy támogatják az előterjesztést. Valóban volt egy 

módosító indítvány, a röplabdapálya és lábteniszpálya megnevezés között volt egy kis visszhang. 

Röplabdapályát írt az előterjesztésbe, mert így nevezték az elmúlt három évben. Maga is tudja, 

hogy erre nem alkalmas, mert betonon nem szeret senki feküdni. A hálótartó két pozícióba állítható, 

tehát alkalmas volt röplabdának és használták is. Köszöni a Várvag Kft-nek a megküldött, 

kibővített árajánlatot. A bezárt labdázók után ennek meg valósítása Cegléd közös érdeke, ezért 

ismételten köszöni a támogatást, amit adtak ehhez.  

  

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt.  

 

Dr. Csáky András: szavazásra bocsátja a határozati javaslatot azzal, hogy nettó 2.063.652,- Ft-ért 

a beruházást támogatja a testület. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen 

szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

227/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Úgy határoz, hogy teljes mértékben (burkolat, felfestés, hálótartó, háló) felújítja a Hubertusz 

parkban található lábtenisz („lábtengó”) pályát. 

2.) Biztosítja a beruházás fedezetét 2.063.652 Ft + ÁFA összegben, a 2023. évi önkormányzati 

költségvetés általános tartaléka terhére. 

3.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 2023. augusztus 1. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7481 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

 

21.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány – közterület elnevezése 

Előterjesztő: Fehér István önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 21. sz. melléklete. 
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Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és nem javasolja 

elfogadásra a testületnek. Az előterjesztés arra tesz javaslatot, hogy a Széchenyi úti sorház előtti 

zöld területet, ahol Várkonyi István szobra található, közvetlenül a róla elnevezett iskola mellett, 

Várkonyi István sétánnyá nevezzék el. Kérdezi a Hivatal munkatársait, ez lakcímváltozással vagy 

egyébbel jár-e. 

 

Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző: az ingatlan-nyilvántartásban ez a helyrajzi szám kivett lakóház, 

udvarként szerepel, tehát nem közterület, így nem nevezhető el.  

 

Dr. Csáky András: tehát jogszabályi akadálya van az elnevezésnek. Kérdezi az előterjesztőket, 

visszavonják-e a javaslatukat?  

 

Fehér István: 5 perc szünetet kér.  

 

Dr. Csáky András polgármester úr 5 perc szünetet rendel el. 

 

Szünet vége. 

 

Dr. Csáky András: a szünet előtt arról kérdezte az előterjesztőket, hogy az aljegyző asszony által 

közölt információk birtokában fenntartják-e az előterjesztésüket vagy sem?  

 

Fehér István: nem húzzák az időt annak magyarázatával, hogy mennyire indokolt lenne a területet 

Várkonyiról elnevezni, ezért visszavonják, de kérik annak vizsgálatát, hogy van-e lehetőség a 

terület átminősítésére, ami később lehetővé teszi, hogy elnevezést kapjon ez a terület.  

 

Dr. Csáky András: tehát ez egy módosító javaslat az előterjesztéshez, hogy a Hivatal vizsgáltassa 

meg azt, hogy a megjelölt terület átminősítésével előállítható-e olyan állapot, amellyel azt 

közterületté lehet minősíteni.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: kiegészítené ezt a vizsgálatot egy 2. ponttal, mert ez egy köztéri szobor. Ha 

jól tudja, ilyetén módon nem közterületen áll. Azt is vizsgálják meg, hogy kié a szobor, és volt-e 

zsűrizve annak idején és a megfelelő jogi keretek szerint áll-e a helyén?  

 

Dr. Csáky András: a végén veszélybe kerül Várkonyi szobra, az lesz a vége, hogy el kell távolítani.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja azt a határozati javaslatot, amely azt tartalmazza, hogy meg kell vizsgálni a 

terület átminősítésének lehetőségét, illetve hogy meg kell vizsgálni a Várkonyi szobor jogi 

státuszát. Az erről szóló szavazás során a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal 

elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 
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228/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elrendeli annak vizsgálatát, hogy 

1.1. a Cegléd belterület 975 hrsz-ú ingatlant közterületté át lehet-e minősíteni és 

1.2. Várkonyi István szobra kinek a tulajdonában van, volt-e zsűrizve, illetve jogszabályi 

előírások szerint állították-e. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7482 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

22.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány – zöldhulladék lerakó pont 

Előterjesztők: Fehér István, Földi Áron, László Ágnes, Magyar Károly, Dr. 

Czinege Imre képviselők 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 22. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Czigle frakció a zöldhulladék hatékonyabb kezelése érdekében hozta az 

előterjesztést, konténeres zöldhulladék gyűjtőpont kialakítását kezdeményezték. A bizottsági ülést 

követően - tekintettel arra, hogy azt pozitívan értékelte a Gazdasági Bizottság – állásfoglalást kért 

a DTKH illetékes vezetőjétől, és elküldte neki azt a határozati javaslatot, ami benyújtásra került. 

Ma reggel megkapták a DTKH ezzel kapcsolatos válaszát, ami kiosztásra került. Nem akarja 

felolvasni azegészet, ebben az van, hogy december 31-ig az átmeneti időszakban változatlan 

formában kívánják a szolgáltatást biztosítani. A koncessziós rendszer első fél évében kerül 

kialakításra a MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. által azon műszaki tartalom, mely a 2024. 

január 01. napját követő időszakban irányadó lesz. Azt is leírják, amit már tudnak, mert már több 

alkalommal elhangzott, hogy a jövő évben a Ceglédi Hulladéklerakó területén egy komposztáló 

üzem fog megvalósulni, és ezt a lakossági is igénybe veheti, ha a kelleténél több zöldhulladéka 

keletkezik. További hulladékkezelő, illetve átvételi pontok kialakítása, és üzemeltetése szigorú 

hatósági szabályok betartása mellett lehetséges, mely egyrészről időigényes folyamat, másrészről 

a szükséges infrastruktúra kiépítése okán jelentős költséggel jár. Azzal zárul a levél, hogy 

„amennyiben a képviselő-testület átvételi pontok kialakításának vizsgálatához ragaszkodik, úgy 

annak idő és költségigényét, alternatíváit a Koncessziós Társasággal közösen a fent leírt 

folyamatnak a részeként fel lehet mérni, mellyel kapcsolatos igényeket természetesen jelezni 
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fogunk a koncessziós társaság irányába. Ennek érdekében kérjük Tisztelt Polgármester Urat, hogy 

települést érintő pontos javaslatot társaságunk részére megküldeni szíveskedjen.” Ez a mondat 

megzavarta, hiszen a határozatban egyértelműen meg van jelölve két helyszín, hogy hová 

szeretnének konténert helyezni. Ez a levél érkezett ma reggel, ennek birtokában fog szavaztatni.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 12 igen és 1 

nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

229/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) javasolja két konténeres Zöld hulladék gyűjtő pont kialakítását a DTKH Külső-Kátai út 

mellett található szelektív válogató, illetve a DTKH Mizsei úti telephelyének területén 

2.) felkéri Cegléd Város polgármesterét a szükséges tárgyalások lefolytatására. 

3.) Felkérjük Cegléd Város Önkormányzati Hivatalát, hogy a tegyen határozott lépéseket a 

korábban ígért zöldhulladék lerakó létesítésével kapcsolatban.  

 

Határidő: 2. pont: 2023. augusztus 15. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 3. pont: 2023. július 15. 
 

# 7483 
Dr. Czinege Imre Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Hegedűs Ágota Nem 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 
Földi Áron Távol 

 

Dr. Csáky András: ismét elküldi a határozatot a DTKH illetékesének azzal, hogy ez a Képviselő-

testület javaslata.  

 

23.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány – Cegléd, 960/3 hrsz-ú ingatlannal kapcsolatos 

megkeresés 

Előterjesztő: Rimóczi Gábor önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 23. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta, és a Gazdasági Bizottság módosításával javasolják elfogadásra, azaz 

megvizsgálja annak lehetőségét, hogy egyáltalán megvalósítható-e ez a beruházás, hogy a doktor 

ezt saját költségén felújítsa és a parkolót a felújítás fejében magáncélú használatra átvegye a 

tulajdonában, résztulajdonában álló társaságok üzemeltetésében lévő egészségközponthoz tartozó 
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betegellátás, betegforgalom számára. Véleménye szerint ez jogilag is nonszensz. 

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: valóban jogilag ez lehetetlen. Szakmai szempontból 

egyeztetett Tűri Anikó kolléganővel, aki megerősítette ebben. Ha meghozza a testület ezt a 

határozatot, írásban jogszabályi indoklással fogják azt leadni, hogy ezt nem lehet megvalósítani.  

 

Rimóczi Gábor: előterjesztőként kérdezi, miért nem valósítható meg, milyen jogszabályba 

ütközik?  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: az irányadó jogszabályok miatt lehetetlen jogilag 

megvalósítani. Kizárt a jogi lehetőség. Kolléganő ismerteti ezt. 

 

Tűri Anikó beruházási ügyintéző: először is leszögezi, hogy ez a 960/3 hrsz-ú ingatlan az ingatlan-

nyilvántartásban közterületként szerepel, ami bárki által használható, ezen felül több közművezeték 

(szennyvíz, csapadékvíz, ivóvíz és elektromos vezeték) halad át alatta. Van két kapubehajtója is 

annak a bútoráruháznak, ami jelenleg használaton kívül van. A közterület forgalomképtelen 

törzstőkéje az önkormányzatnak, azt értékesíteni nem lehet, továbbá bérbe adni sem, és a 

közterületté minősítést is akadályozzák az ott meglévő közművek és a kapubehajtók is. Ezért jelen 

állapotban sem az értékesítése, sem az átminősítése közterületté nem megengedett. Viszont annak 

nincs akadálya, hogy azt a közterületet felújítsák – nyilvánvalóan az önkormányzattal kötött külön 

megállapodás alapján -, a szabályoknak megfelelően. Ezt tehát megtehetik minden további nélkül. 

Viszont az kizárólagos használatot nem fog eredményezni számára, és a tulajdonába nem fog 

átkerülni.  

 

Rimóczi Gábor: akkor hogyan lehet, hogy a Fáy utcában a mindkét irányból behajtani tilos tábla ki 

van téve, kivéve célforgalommal? Vagy az Eötvös tér hogy van lezárva? Hogy lehet lezárni egy 

közterületet? Nem érti. A Teleki utcában is a parkoló csak a lakók számára van. Ezekkel 

maximálisan egyetért, de akkor hogy lehet közterületeket így lezárni? Ennek vonalán indultak el, 

hogy ha azokat ott le lehetett zárni, akkor mást is le lehet.  

 

Petrezselyem Gábor helyi közútkezelő: bizonyos feltételekkel van lezárva, és a közterület nincs 

lezárva, csak a behajtás oda. A lakosság szempontjából ugyanúgy lehet használni rendeltetésének 

megfelelően gyalogosan (pl. Eötvös tér), viszont gépjárművel nem lehet behajtani, mert védik a 

területet. Ez nem azt jelenti, hogy csak és kizárólag a lakosokat helyezik előtérbe. Mivel az ő 

ingatlanuk ott van és az ingatlant meg kell tudni közelíteni, ezt nem lehet kizárni, innentől kezdve 

ők bemehetnek, ez azonban nem jelenti azt, hogy csak ők használhatják.  

Nem tud arról, hogy a Fáy utca le lenne zárva, azt nem a Hivatal helyezte ki, nem tudja, hogyan 

került oda, talán még a felújítást követően, de nem korlátozták. Arról volt szó, hogy esetlegesen 

egyirányúsítják, és pontosan azért merült fel ez, mert az ott lakók mindkét oldalt hasznáják 

parkolónak, viszont e két parkoló autósor között kukásautó, és egyéb más, szolgálatot végző autó 

nem fér el, akár tűzoltó vagy más sem. Felmerült a korlátozás lehetősége, illetve módosítják a 

forgalmi rendet, egyirányúsítják, ezáltal egyik oldalra helyezik át a parkoló sort. Ezt a lakosság 

nem támogatta. Innentől kezdve mindent úgy hagytak, ahogy volt, nem tudja, ez a korlátozás hogy 

került ki.  

 

Dr. Czinege Imre: a problémát valósnak tartja. Egy gyermekorvosi rendelő előtti parkoló 
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biztosítása ésszerű követelmény, ha a gyerekekkel oda kell menni, és nem mindegy, hogy egy 

pólyással 200 métert kell-e gyalogolni. Érti a problémát, nem tudja, van-e most valaki, aki erre 

megoldást tudna találni, mert nagyon kevés a parkolóhely, személyesen is tapasztalta, hogy komoly 

gondot okoz a gyermekek oda szállítása, a patika előtt is csak az egyik oldalon szabad megállni.  

 

Dr. Csáky András: parkolni lehet most is. A polémia tárgya, hogy amennyiben a rendelő 

üzemeltetője saját költségén felújítja a meglévő parkolót, azt kizárólagos működtetésbe átveheti-e 

akár tulajdonosként, akár egyébként. Ez nem lehetséges. Parkolni továbbra is lehet, de nem tudják 

kitiltani azokat, akik nem a patikába vagy az orvosi rendelőbe mennek. Sok helyen áll fenn ilyen 

probléma, most is erről van szó, a tulajdonjogon pedig nem tudnak változtatni, a kolléganő 

elmondta, hogy miért.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: a Gazdasági Bizottság ülésén nagy vita volt ezzel az előterjesztéssel 

kapcsolatban, mert meglévő problémát szeretne orvosolni. Azt a területet ott fel kell újítani, ennek 

az adminisztráció, a bürokrácia nem lehet gátja. Az elvi hozzájárulás és a „megvizsgálja” között 

látszólag nincs különbség, de az, hogy a Képviselő-testület milyen markánsan fejezi ki ezzel 

kapcsolatban a véleményét, az megmutatkozhat.  

Eddig elvi hozzájárulást csak olyan esetekben adtak, amikor abból a következő előterjesztés 

részletszabályai kapcsán visszajöhettek. Megérti Rimóczi képviselő úr aggályait azzal 

kapcsolatban, hogy miért nem adnak elvi hozzájárulást valamihez, amivel kapcsolatban a 

következő testületi ülésre úgyis bejön egy előterjesztés. Tulajdonról szó sincs, magáncélú 

használatról van szó, amit KRESZ táblával biztosítani lehet. Nincs szó sem tulajdonról, sem 

átadásról, hanem magáncélú használatra való átvételről van szó, még azt sem írja, hogy a saját 

magáncélú használatáról lenne szó, ezt itt egy KRESZ táblával kell megoldani, ezt kell visszahozni 

a Képviselő-testület asztalára. Nem írja a kérelmező és a határozati javaslat sem azt, hogy ez most 

Nagy Miklós magáncélú használatára szóljon vagy az ő tulajdona legyen, hanem azt, hogy a 

felújítás után ezt ő vegye át, de úgy legyen működtetve, hogy ott végre kialakításra kerüljenek ezek 

a parkolók és ne legyen lezárva azokkal a súlyos virágládákkal, és egy normális közterület kerüljön 

kialakításra.  

Nem látja akadályát sem a Gazdasági Bizottság javaslatának, sem annak, hogyha Rimóczi Gábor 

ezt az indítványát fenntartja módosító javaslatként – erre volt már példa most -, és 

hozzábiggyesztenek egy sort, hogy az elvi hozzájárulás nem minősül engedélynek, amelyről a 

kérelmezőt tájékoztatni kell (mert a Gazdasági Bizottság ülésén ez volt az adminisztráció aggálya). 

Ha a Képviselő-testület szeretne valamit megcsinálni, és azzal kapcsolatban iránymutatást ad, 

akkor az lehet egy picit határozottabb ebben a témában. Ha Rimóczi képviselő úr ehhez 

ragaszkodik, partner lesz ennek megszavazásában, hiszen a következő testületi ülésen ezt úgyis 

tárgyalni kell. Hogy ez most vizsgálat vagy elvi hozzájárulás, az játék a szavakkal és az előterjesztő 

nehéz helyzetbe hozása azzal kapcsolatban, hogy ne tudjon világos válaszokat adni a 

kérelmezőnek. A Képviselő-testület határozott iránymutatása ebben a témában az, hogy fel kell 

számolni az ottani áldatlan állapotokat, el kell fogadni a főorvos úr ezen felajánlását és úgy kell 

kitáblázni a lehető legjobban, hogy az abba a rendelőbe, tömbbe érkezők vehessék igénybe a 

parkolót. Ezzel kapcsolatban úgyis bejön egy másik előterjesztés, kár ezt szétszedni olyan módon, 

hogy az előterjesztőt nehéz helyzetbe hozzák, és – elnézést a kifejezésért – ez néha még a kioktató 

magatartásig is eljut.  

 

Dr. Csáky András: megjegyzi, az előterjesztésben az szerepel, hogy saját parkoló kialakítását kéri.  
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Rimóczi Gábor: nagyon hálás a doktor úrnak a felajánlásért. Végre egy olyan vállalkozó, aki saját 

forrást is tesz hozzá, és ehhez az előterjesztéshez egy fillér költséget nem kért az önkormányzattól, 

csak engedélyt, hogy ezt meg tudja csinálni. Támogatja, hiszen a körzet legnagyobb problémája a 

parkolás megoldása, és ezzel nem vennének el több parkolót, mert máshol újabb parkolókat 

tudnának kialakítani. De valamilyen megoldás kell. Különben is egy orvosi rendelő mellett szokott 

lenni mozgássérült parkoló, fenn szoktak tartani mentőknek, különböző orvosi ellátásnak helyet, 

és maximálisan egyetért Czinege doktor úrral is abban, hogy nagy forgalmú a gyógyszertár is, és 

még bővíteni szeretne a doktor úr. Hogy a Táncsics Mihály utca Bem iskolával szembeni szakaszán 

most még egyelőre meg lehet állni, ettől úgy feltorlódik a parkolás, hogy a körforgalomig tart a 

sor. Tehát ha ezt a parkolót meg tudnák nyitni, sokkal jobb átmenő forgalmat tudnának biztosítani 

a Táncsics Mihály utcán.  

Arra kéri az önkormányzatot, próbáljanak közelíteni, hogy milyen megoldás lehetséges. A doktor 

úr nyitott más megoldásra is, hogy az a parkoló meg legyen csinálva.  

 

Dr. Csáky András: most is lehet parkolni ott, csak lehetetlen az állapota. Doktor úr azt 

kezdeményezné, hogy valamilyen elsődleges parkolási lehetőséget biztosítsanak a számára ill. a 

rendelő számára. Ezért szól úgy a módosított előterjesztés, hogy megvizsgálják a lehetőségét, és 

visszahozzák testület elé. Teljesen felesleges dolgokról vitatkoznak. 

 

Fehér István: akik nem vettek részt a Gazdasági Bizottság ülésén, azok számára esetleg most 

meglepő, de abszolút pozitívan állt a bizottság ehhez a kérdéshez, a megoldást kereste akkor is. 

Akkor az a mondat okozott gondot, hogy „magáncélú használatba átvegye”, ez volt vitatott, hogy 

enélkül hogyan lehet megoldani. Ez a halasztó döntés, amit most akarnak meghozni, hasonló az 

előző esetekhez. Támogatja, hogy zárják le a vitát és hozzák vissza a következő testületi ülésre, 

mert ma úgysem tudnak a végére járni.  

 

Dr. Csáky András: benne van, hogy magáncélú használatra átvegye a tulajdonába, de a határozati 

javaslat arról szól, hogy megvizsgálják, milyen megoldási lehetőség van a parkolás megfelelő 

szintű kialakítására. Hangsúlyozza: most is lehet ott parkolni.  

 

Rimóczi Gábor: annyi módosítása lenne, hogy a „megvizsgálja annak lehetőségét, hogy 

megvalósítható-e” hagyná azt, hogy „elvi hozzájárulást”.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság által módosított határozati javaslatot. Megállapítja, 

hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta 

határozatát.  

 

230/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Megvizsgálja annak lehetőségét, hogy megvalósítható-e Cegléd Város Önkormányzatának 

kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd, belterület 960/3 hrsz-ú, „kivett közterület” 

megnevezésű ingatlanból a jelen határozat mellékletét képező rajzon megjelölt ingatlanrészt – 
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az ingatlan Jászberényi út felőli oldalán kialakított parkolót a Táncsics Mihály utca felől 

megnyitva – 

a. dr. Nagy Miklós saját költségén felújítsa és 

b. az, hogy a parkolót a felújítás fejében magáncélú használatra átvegye a tulajdonában, 

résztulajdonában álló társaságok üzemeltetésében lévő egészségközponthoz tartozó 

betegellátás, betegforgalom számára, 

2.) Felkéri a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére, 

egyeztetések lefolytatására, a későbbi végleges döntéshozatal előkészítése.   

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 

# 7484 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

24.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány – Ingatlan vagyonkezelésbe adása 

Előterjesztő: Hegedűs Ágota alpolgármester és Dr. Ferenczi Norbert 

önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 24. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják az I. és a Gazdasági Bizottság által módosított II. 

határozati javaslatot. Utóbbiba bekerült a kazánfelújítás költsége, az összefoglalóban ez benne van.  

 

Hegedűs Ágota alpolgármester: megkeresés érkezett a Ceglédi Tankerületi Központ és a Losontzi 

István Egységes Gyógypedagógiai Intézmény részéről, hogy az autista gyermekek elhelyezésében 

próbáljanak segítséget nyújtani. Mint tudják, sajnos egyre több az autizmus spektrumzavarral élő 

gyermek mind a városban, mind országos szinten. Nyilván a legfontosabb, hogy helyi szinten 

kezeljék ezt a problémát. A Losontzi István iskolában két kis csoportot tudtak kialakítani, azt sem 

megfelelő körülmények között, mert a kollégiumban tudtak helyet biztosítani ezeknek a 

gyerekeknek, ahol a mindennapi mozgásuk akadályozott, mert emeleten vannak a gyerekek.  

Az volt a kérés, hogy próbáljanak egy ingatlant biztosítani, ahol a mozgásukban is tudják fejleszteni 

őket, kis csoportokat tudnak kialakítani, és minden olyan eszközt oda tudnak csoportosítani, ami 

ezeknek a gyerekeknek a fejlesztéséhez szükséges.  

Ezért gondolkodtak abban, hogy a Kőrösi úti óvodát felajánlanák a tankerületi központnak, mivel 

ott óvodai csoportok voltak kialakítva, óvodai mosdókkal, fürdőkkel, tehát arra már nem kell 

beruházni. Az a szándék, hogy adják oda az óvodát ezeknek a csoportoknak.  

 

Dr. Csáky András: kicsit pontosítani szeretne. November 1-jén keresték meg a Losontzi Iskolából, 
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hogy nyújtson segítséget ahhoz, hogy Ceglédbercelen, ahol már működik autista iskola, és az azzal 

szemben lévő plébánia üresen áll, nem olyan régen újították fel, és hogy azt megkaphassák óvoda 

céljából. Akkor felvette plébános úrral a kapcsolatot, ott volt Török polgármester úr is, és mondták, 

hogy sajnos a váci püspökség elutasította a kérést. Akkor kérdezett rá, mi lenne, ha átadnák ezt az 

ingatlant Cegléden. Mondta is alpolgármester asszonynak, hogy kivitelezhető a dolog, fel is hívta 

a Várvag vezetőjét, hogy ne tervezzen tovább (a testület korábban arról döntött, hogy a Várvagnak 

adják oda azért, hogy ott egy irodát alakítson ki), mert azzal a javaslattal fognak élni a testület felé, 

hogy az autista gyerekeknek adják át az óvodát. Azt kérte a Losontzi Iskolából őt megkereső 

személyt, hogy írjanak megkeresést arra vonatkozóan, hogy ilyen igényük van. Aztán egy bújócska 

kezdődött, senki sem reagált, többször rákérdezett erre, mindig az volt a válasz, hogy holnap küldik 

a kérvényt, ami nélkül pedig a folyamat nem volt elindítható. Végül Dr. Ferenczi Norbert és 

Hegedűs Ágota alpolgármester asszony benyújtotta ezt a javaslatot, amit teljesen természetesen 

teljes mellszélességgel támogat, de nem tudja, miért kell így intézni a dolgokat. Ilyen időket élnek, 

kezdődik a választási kampány. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: pontosítani szeretne: a ceglédberceli telephely nem autista célokat szolgált 

volna, oda a Losontzi szakképző tevékenysége került volna ki. Tehát ott valóban létrejött már egy 

autista célokat szolgáló intézmény a plébánia épületével szemben, de a két dolgot nem szabad 

összekeverni, így a két ingatlanhasznosítási elképzelésnek egymáshoz köze nincs. A Losontzinak 

a zsúfoltsága a szakképzés vonatkozásában továbbra is megmarad, ahogy az óvoda szempontjából 

is. Itt kifejezetten arról van szó, hogy az autizmussal élő gyermekeknek ill. szüleiknek kínálnak 

egy lehetőséget. Hogy miért nem ért célt polgármester úr a tárgyalásokkal kapcsolatban, azt nem 

tudja, a szokásos módon el vannak ezzel késve, mert a célt nem ért tárgyalások miatt kétségessé 

válik, hogy szeptember elsejétől ez el tud-e indulni vagy sem. Azért ragadta magához a 

kezdeményezést alpolgármester asszonnyal együtt, mer t ahogyan emlékeznek rá, annak sora van, 

hogy intézményt hogyan kell átszervezni. Legutóbb az Örkényi úti óvodával kapcsolatban 

gondolkodtak arról - akkor időben -, hogy belelépnek-e egy átszervezésbe egy ingatlanátadással 

vagy sem. Most ezzel már el vannak késve, sajnálja, hogy polgármester úrnak nem sikerült ezt 

hamarabb ide hoznia, de országgyűlési képviselő úr ma a parlamentben mindent megtesz annak 

érdekében, hogy célt érjenek azzal kapcsolatban, hogy szeptember elsejével már az ellátás 

megindulhasson.  

Polgármester urat is arra kéri, hogy még egyszer vegye fel a tárgyalások fonalát, és segítsen abban, 

hogy szeptember elsejétől sikerüljön az ellátásnak megindulnia, mert itt a vagyonkezelés átadásáról 

döntenek, a kazán felújításáról döntenek, de későn döntenek. Ha november elsején polgármester 

úrnak ezekről a dolgokról információja volt, akkor miért nem hajtotta a Képviselő-testületet, hogy 

hozzanak olyan döntést, hogy felhatalmazzák őt a tárgyalásra, jelöljenek ki valamiféle 

munkacsoportot erre vonatkozólag. Nem tudja, mi köze ehhez a választási kampánynak. 

Alpolgármester asszonnyal együtt jót akarnak, újra érzik, hogy az autistákkal kapcsolatban 

segítséget kell nyújtani, hiszen ezek a gyerekek különös figyelmet érdemelnek és külön ellátásra 

szorulnak egy külön óvodában. Ennek lehetőségeit szeretnék megteremteni. Ha polgármester úr 

valóban teljes mellszélességgel támogatja ezt, akkor kéri, hogy a mindennapi rutinjában is legyen 

jelen, hogy vegye fel a kapcsolatot élesben a tankerületi központtal, a levélváltásokon túlmenően 

esetleg tárgyalásokat is folytasson, akár még a tankerületi központ feletti szinteken is annak 

érdekében, hogy az ellátás már szeptember elsejétől meg tudjon indulni, mert a céljuk ezt.  

 

Dr. Csáky András: jók voltak a kivitelezők, amikor a dísztermet felújították. Ez nem semmi. Ha 
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november elsejét mondott, azt rosszul mondta. Június 1-jén keresték meg ezzel kapcsolatban, 

három héttel ezelőtt. Akkor kérte az illetőt, hogy írjanak rövid kérvényt, mert az az eljárás rendje, 

hogy benyújtanak egy ilyen igényt.  

A tankerület hozzáállását jellemzi, hogy Fodor Gábor úr illegalitásba vonult, hiába próbálta 

felvenni vele a kapcsolatot, azt írta, hogy most éppen nem ér rá, fontos elfoglaltsága van, de ez 

még múlt héten volt. Úgy gondolja, több időbe telt bepötyögni az üzenetet, mintha felvette volna 

a telefont és ő elmondhatta volna, hogy küldjék el a kérvényt, hogy lehessen intézni hivatalosan az 

egész dolgot. Nem tudja, hogy magasabb szinteknek ehhez mi köze van, ez önkormányzati szinten 

elintézhető és el is lesz intézve.  

Nem most keletkezett problémáról van szó, már év elején, márciusban, a beiratkozásokat követően 

is tudhatta a Losontzi iskola, hogy gondjai lesznek az elhelyezéssel, ne őt próbálják ezzel támadni, 

hogy nem volt elég gyors. Amikor ezzel megkeresték ezzel, abban a pillanatban kérte, hogy írásos 

kérvényt küldjenek, amelynek nyomán elindul a folyamat és a testület elé kerül.  

Mindegy, hogy hogy került, ide, most itt van és biztos abban, hogy meg fog valósulni szeptember 

elsejéig.  

 

László Ágnes: üdvözli az előterjesztést, de hozzáteszi, hogy gyomorforgató, amikor autista beteg 

gyerekekkel próbál valaki kampányolni, még ha a szándék úgy is néz ki, hogy hatalmas ötlet – de 

mint hallották, ez nem így történt, hanem kiment egy információ a hivatalból, és erre valaki 

rácsapott.  

Azt látták már, milyen következményei vannak, ha autistákról van szó, mert az Ady Endre utcai 

óvoda esete után ide-oda lökdösték az amúgy bizonyos berögződésekhez kötött gyerekeket, 

számukra tehát az állandóság egyáltalán nem volt megvalósítva az elmúlt ciklusban. Az is mutatja, 

hogy egyszerű politikai kampányról van szó, hogy még a határozati javaslat június 15-én született, 

azzal a konkrét döntéssel, hogy a tankerület vagyonkezelésébe adják az ingatlant, Fodor Gábor 

által kialakított koncepció 16-án kelt, amiben elismerte azt, hogy megfelelő az ingatlan felépítése 

az autista gyerekek fogadására. Ez azért érdekes, mert tudomása van róla, hogy a katolikus óvoda 

annak idején kódos gyerekeket fogadott, hiszen benne volt az alapító okiratában, hogy autizmussal 

terhelt gyermekek ellátását tudja biztosítani.  

Ha ez politikai kampány, akkor ennél csúnyább már nem létezik.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: megdöbbenve áll a kritika előtt. Minden előterjesztés politikai kampány 

ezután? Minden képviselőnek joga van előterjesztést hozni a testület asztalára, ha polgármester 

úrnak vagy László Ágnesnek ebben az ügyben van saját ötlete, indítványa, akkor szeretettel várták 

volna az előterjesztést. Ezt az anyagot a Képviselő-testület asztalára az utolsó pillanatban tette le, 

az anyagleadás előtt, és tájékozódott előtte, hogy van-e valamilyen, a hivatalban készülő anyag 

ezzel kapcsolatban, és nem talált ilyet. De ha polgármester úrnak van ilyen anyaga, akkor miért 

nem hozta be, miért nincs előttük egy első napirendi pontban, nyugodtan javaslatot tehetett volna 

rá, vagy legalább az azonos időben történő tárgyalást kérhette volna. Megvan a lehetősége a 

polgármester úrnak is az előterjesztésre, és a képviselőknek is, ezt a jogot ne vitassák el tőlük. 

Semmilyen politikai téma nincs ebben, ez kizárólag egy óvodáról szól az autistáknak, egyetlen 

politikai szereplőnek, pártnak a neve nincs itt. Visszautasít mindenféle politikai megközelítést 

ezzel kapcsolatban.  

 

Dr. Csáky András: szerinte se húzzák ezt tovább, de úgy véli, mint jogász végzettséget igazoló 

papírral rendelkező személy, Dr. Ferenczi Norbert képviselő úr is elismeri azt, hogy anélkül, hogy 
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ilyen jellegű igényt nyújtott volna be hivatalosan az iskola, nagy mozgásterük nincs. Az, ahogy az 

előterjesztők benyújtották és leírták, hogy mi mindenről van információjuk, az jogilag 

kezelhetetlen véleménye szerint. De az a lényeg, hogy itt van az előterjesztés, biztos abban, hogy 

egyhangúlag fogja elfogadni azt a testület, és az a lényeg, hogy szeptemberben az érintett 

gyermekek elfoglalhatják az óvodát.  

Az egy érdekes dolog, hogy a tankerületnek még arra sincs pénze, hogy egy kazánt ki tudjon 

cserélni, úgy látszik, ennyire jó az oktatásügy.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: pontosítást tesz: itt van a tankerületi anyag, világos koncepciója van a 

tankerületnek arról, hogy mit szeretne csinálni, és mit kér. Megérkezett, csak egy kicsit későn. 

Azzal kapcsolatban, hogy ő vagy az országgyűlési képviselő úr (ahogy az előterjesztésben írja) 

vagy akár alpolgármester asszony folytattak-e egyeztetéseket a tankerülettel elmondja, ezt nem 

tiltja jogszabály. Polgármester úrnak is lehetne ezt csinálni, ha nemcsak a levélváltásokban merülne 

ki az ezzel kapcsolatos tájékoztatás. Utalt polgármester úr a DTKH-val kapcsolatban is arra, hogy 

majd elküldi a határozati javaslatot és nem bocsátkozik tárgyalásokba – nem csodálkozik, hogy 

nincs eredmény. Minden határozathozatal utal személyes tárgyalás és energiabefektetés – ez kellett 

ehhez az előterjesztéshez, és egy pontos anyag, amit a tankerülettel egyeztetve, alpolgármester 

asszonnyal együttműködve hoztak a Képviselő-testület elé. A kísérőlevél meg is köszöni 

alpolgármester asszonynak az együttműködést, jelzi, a területért felelős alpolgármester ő, bár lehet, 

hogy fájdalmas, hogy a Fidesz-KDNP alpolgármestere, de miért ne hozhatná ő az előterjesztést, 

ráadásul szakterületért felelős alpolgármester.  

 

Dr. Csáky András: már felhívták a figyelmét frakcióvezető úrnak arra, hogy az előterjesztésen 

június 15-i dátum szerepel, Fodor igazgató úré egy nappal később született meg, amit pedig ő már 

három hete kért, tehát nyilvánvalóan nem ő csinált ebből ügyet. Sajnos Fodor úr nem tartotta ezt 

fontosnak, nem is tudott beszélni vele, mert vissza sms-ezett, hogy erre most ő nem ér rá, mert 

dolga van. A gazdasági igazgatójával beszélt és kérte, hogy ezeket a dokumentumokat juttassák el 

hozzá.  

Változatlanul nem ez a lényeg, hanem hogy fogadják el a határozati javaslatot és induljon el az 

ezzel kapcsolatos munka. Ami a tárgyalásokat illeti: a DTKH illetékes igazgatójával tárgyalt a 

Gazdasági Bizottság ülését követően, elmondta, hogy milyen döntés született a bizottságon és 

kérte, hogy véleményezzék ezt az anyagot, úgyhogy az egyezetetés folyamatos az illetékesekkel. 

 

László Ágnes: az jutott eszébe, amikor a Pesti úti óvodában problémák voltak, akkor ellenőriztették 

a gázkazánt a Kőrösi úti intézményben. Valóban szükséges a csere? Megvizsgáltatták ezt vagy csak 

kicserélik? Nincs kifogása a csere ellen, de indokolt-e a gázkazán cseréje? 

 

Dr. Csáky András: a kérdés jogos, ha ő volna az előterjesztő, most biztosan számon kérnék rajta, 

hogy gázkazán szakértővel miért nem igazoltatta a csere szükségességét. Elhiszi az ezzel 

kapcsolatos igényt és úgy gondolja, 6 millió forintot elbír a büdzsé. Ez legyen ajándék az 

önkormányzat részéről a tankerületnek, így fogják fel az egészet. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 
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231/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Visszavonja a 240/2022.(VI. 23.) Ök. határozatot. 

2.) Kifejezi azon elvi szándékát, hogy a VÁRVAG Kft. és a CVF Kft. a Kossuth Ferenc u. 1. szám 

alatti ingatlanban kerüljön elhelyezésre. 

3.) A 2. pont előkészítésével kapcsolatos előterjesztést 2023. októberi rendes ülésén kívánja 

tárgyalni. 

4.) Utasítja Hivatalát illetve érintett gazdasági társaságait a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1,2,4 pont: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 3. pont: 2023. október 12. 
 

# 7485 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot, ami 6 millió forint forrás biztosításával egészül ki a 

kazáncserére. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és 

az alábbi határozatot hozta: 

 

 

 

232/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) A Ceglédi Tankerületi Központ vagyonkezelésébe adja a Cegléd, 9 hrsz-ú, természetben a 

Cegléd, Körösi út 6-8. szám alatt található ingatlant. (A továbbiakban Ingatlan.) 

2.) Elrendeli az Ingatlan gázkazánjainak cseréjét, melyhez az önkormányzat 2023 évi 

költségvetésének általános tartaléka terhére legfeljebb bruttó 6 millió forint forrást biztosít. 

3.) Felhatalmazza a Polgármestert a Ceglédi Tankerületi Központtal 2016. december 8-án kötött 

vagyonkezelési szerződés jelen határozat végrehajtása érdekében történő módosítására, a 

következő kikötésekkel: 

3.1. az Ingatlant a Losontzi István Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény 

óvodai telephelyeként kell működtetni, 

3.2. a Ceglédi Tankerületi Központ a 2. pontban biztosított forráson túlmenően 

semmilyen finanszírozási igényt nem támaszthat. 
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4.) Utasítja Hivatalát a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1., 2. és 4. pont azonnal, Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

2. pont 2023. július 30. 

 
# 7486 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

 

25.) NAPIREND: Városi Sporttörténeti Gyűjtemény áthelyezése a Cegléd, Szabadság tér 2. szám 

alatt található ingatlanba 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető, Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 25. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta. A Gazdasági Bizottság nem támogatta a határozati javaslat változatokat, a 

Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság elfogadta a javaslatot és megfogalmazta, hogy a 6. 

pontot ki kell egészíteni a testületi ülésen. A határozati javaslat az összefoglalóban látható.  

A 6. pontban szereplő kémény- illetve gázkazáncseréhez megérkezett a kalkuláció a Várvag Kft-

től, ami maximum nettó 3 millió forintról szól, melynek fedezete az értékesített lakások árbevétele.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: köszönti az ülésen Magyar László díszpolgárt, köszöni, hogy eljött és azt, 

hogy kibírta a Gazdasági Bizottság hosszú vitáját, ami ezzel kapcsolatban volt, illetve a Jogi, 

Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésén közreműködött abban, hogy egy hatékony határozati 

javaslatot tehessenek a Képviselő-testület asztalára. A Gazdasági Bizottság ülésén egyértelműen 

kiderült, hogy a költözés gyors lebonyolítását meg kell előzze egy szakmai folyamat, amivel 

kapcsolatban a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésén egyetértésre jutottak, és az előttük 

lévő határozati javaslatot átadta Magyar Lászlónak. Úgy tudja, hogy ő is tudja ezt támogatni. Két 

kulcskérdés merült fel: az egyik az, hogy jelen pillanatban a könyvtár valójában kezeli-e ezt a 

gyűjteményt vagy nem? Magyar László is megerősítette, hogy nem kezeli ezt a gyűjteményt jelen 

pillanatban, de nyilván erre törekedni kell. Felmerült az is, hogy az alapítvány alapítója, Kürti Béla 

bácsi már nincs közöttük, tehát az alapítvány jogi helyzetét is rendezni kell, meg kell nézni azt, 

hogy a város önmaga be tud-e jönni ebbe az alapítványba, és a sporttörténeti bizottságtól, az 

alapítványtól ezek a relikviák szépen lassan át tudnak-e kerülni az itt megjelölt, a közvélemény 

által csak CED-DENT-nek ismert ingatlanba, és megkezdődhet-e a munka. 

Véleményük az, hogy ennek a munkának meg kell kezdődnie, a határozati javaslat azt is 

megengedi, hogy ezt a munkát már a CED-DENT-ben meg tudják kezdeni. A kazánnal 
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kapcsolatban ismét előírásokat hoz, hogy a kazánt ki kell cserélni, hiszen ha megtörténik az 

átköltözés és ki tud nyitni a múzeum, akkor ott már korszerű fűtési körülmények fogadják az oda 

látogatókat.  

Meg kell oldani azt az anomáliát, hogy a könyvtár csak az alapító okirata szerint kezeli ezt 

(valójában nem kezeli), de céljuk az, hogy a város hosszú távon kerüljön birtokon belülre, ezt az 

előterjesztés kifejezi, ezzel kapcsolatban Magyar László nem emelt kifogást a Jogi, Ügyrendi és 

Közbiztonsági Bizottság ülésén, de szeretné, ha ezt itt is megerősítené  és közös célként definiálnák 

ezt.  

Megköszöni azt a kemény munkát, ami az előterjesztés korrekciója vonatkozásában a Gazdasági 

Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság részéről megjelent. Szívesen segítenek a 

későbbiekben is abban az ülések során, de azokon kívül is, hogy ez a cél megvalósuljon. Ez fontos 

számukra, ahogy az is, hogy hosszú távon ennek a nagyon komoly és országosan is egyedülálló 

gyűjteménynek a sorsa úgy rendeződjön, hogy a város ez alatt úgy kapjon kontrollt, hogy ne a 

közgyűjtemények sorsára jutva, bármikor elvihető lehessen a városból, és maradjon meg az 

alapítványi kötődés és minden garanciális elem azok irányába, akik ezeket a relikviákat a 

sporttörténeti bizottság számára rendelkezésre bocsátották. Lesz sok adminisztráció és kemény 

munka, de állnak elébe és úgy tudja, Magyar László is.  

 

Dr. Csáky András: hála Istennek, nem kastélyokról van szó, tehát a gyűjtemény jogi státuszát végre 

rendezni lehet. 1992 óta fennálló jogi helyzetet próbál most az Önkormányzat kibogozni, helyre 

rakni. Egyet kér Magyar Lászlótól: legyen ebben együttműködő a hivatal munkatársaival. Sajnos 

nem egyszer fordult elő, hogy kértek valamit és ő ellenállt. Kéri tehát, hogy legyen ebben a 

folyamatban a hivatal segítségére. Az a cél, hogy átkerüljön a sportmúzeum erre a helyre. 

Felvetődtek anyagi szempontok is, ami teljesen jogos, de másfél évig hirdették bérbeadásra az 

ingatlant, és nem lett bérlő, azután felmerült, hogy így lehetne hasznosítani. Kezdődjön el a 

folyamat. Jegyző asszonyt kérte, hogy az alapítvány jogi státuszát vizsgálják meg, hogyan tudott 

úgy működni a szervezet, hogy egy tagja már régen nincs az élők sorában. Az ügyészség felügyeli 

az alapítványokat, így lehet arra vonatkozóan információt kérni, hogy a szokásos évi ellenőrzés 

megtörtént-e vagy sem.  

A helyzetet tisztázni kell, mindenkinek ez a célja, ebben kéri elnök úr együttműködését.  

 

Magyar László elnök: köszönettel tartozik a Sporttörténeti Alapítvány részéről, amiért több éves 

próbálkozásuk után talán megoldódik a sportmúzeum elhelyezése. A 32 éves működés során olyan 

mértékben gyarapodtak a kiállítási értékek, a bemutatott tárgyak, hogy az elhelyezés így feszítetté 

vált. Az épület fizikai állapota is olyan, hogy beázással, összerogyással fenyegető, 75-80 éves 

családi épület. Kinőtték az ingatlant, vissza kell tartani az értékes relikviák bemutatását, nem 

tudnak időszaki kiállításokat, olyan eseményeket szervezni, amivel a helyi, az országból érkező 

vagy akár külföldi látogatókat megfelelően kiszolgálhatnák. 

Elkeseredett azért, mert a jogi helyzet rendezetlen, nem tartoznak sehová, az ott lévő hatalmas 

vagyonnak a felelős gazda szerepe megkérdőjelezhető még zárójelben is. Olyan felelősséggel 

gondozzák ezt a vagyont, ezt a nemzetközi és hazai hírű intézményt, hogy közben nincs rend. 

Alapítványi szervezeti keretek között dolgoznak, olyan keretek között van az alapítvány, amire 

minden jogi vagy ilyen gyakorlattal bíró ember azt mondja, hogy az egy zárt rendszer, abban lehet 

hibát találni annak, akinek arra jogosítványa van. Aljegyző asszonynak leadta a hiteles alapító 

okiratot, aki leellenőrizte, abban egy fél mondat sincs a könyvtár szerepéről. Az alapítványnak, a 

sportmúzeumnak megvan a megfelelő, fegyelmezett szervezeti élete, ami megfelel. Ezt nem vitatja 



62 

más, egyéb szervezet sem, sem ellenőrző szervezet, sem polgári hatóság, és kifogás sem merült fel 

semmilyen téren. Az alapítvány belső szabályzata, felelősségi rendje megvan, és az ott lévő több 

tízmilliós értékek védettek, őrködik felette, óriási megtiszteltetésnek és nagy elismerésnek veszi, 

hogy a sikeres ceglédi sport fejlődésének oldalvizén a kutatási feltáró munka végzése révén 

büszkén vallhatják, hogy a város ezen idegenforgalmi látványossága élő és értékes.  

Most már harmadszor vannak napirenden, mintha ez valami peres ügy lenne fellebbezésekkel, mert 

mindig találnak valami rést. Nincs rés. A sporttörténeti bizottság 45 évvel ezelőtt civil 

kezdeményezésre, szimpátia és önkéntesség alapján jött létre. Utána az első szabad önkormányzati 

testület azt mondta Kürti Béla előterjesztésére 1991-ben, hogy létrehozzák az alapítványt, mert 

gyarapodnak az értékek. 1992-ben megnyílt a múzeum, aminek országhatáron belül csodájára 

járnak. Még figyelmeztetést sem kaptak soha. 

Erre vállalkozott és az életét tette rá, rendben tartják és büszkék az új hely kijelölésére, hogy 

mindenüket odaadják, az alapítvány, a kuratórium és a civil szerveződés is. 

Kéri, hogy az ingatlant biztosítsa a gyűjtemény számára a testület, utána az együttműködés kereteit 

rögzítő szerződéseket az alapítvány majd megköti az önkormányzati szervekkel, akiktől rendkívül 

sok segítséget kaptak a 32 év alatt folyamatosan. Köszöni a segítséget. 

 

Kónya Ágnes: megköszönik Magyar László munkáját. Az általa elmondottaknak tudatában van 

nemcsak a testület, hanem a város közössége is. Az előző testületi ülésen elfogadták azt, hogy az 

épületbe beköltözik a gyűjtemény, de ennek jogi lépéseit végig kell járni. Senki sem gyanúsítja 

azzal Magyar Lászlót, hogy mulasztott volna vagy bármilyen felelőssége lenne, de a most kiderült 

dolgokat, hogy esetleg papíron még rendezetlenek a feltételek, meg kell oldani. Ezek nem azért 

vannak, hogy negatívumként róják fel, hanem hogy segítsenek, és minél hamarabbi és 

gördülékenyebb legyen az átköltözés, és a gyűjtemény úgy működhessen, hogy az a város 

büszkesége legyen, ahogy eddig is, valamint méltó helyre kerüljön és fogadhassanak minél több 

látogatót, és minél többen büszkék lehessenek arra, ami Cegléden a sportéletben folyik.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot azzal a 

módosítással, amely a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésén fogalmazódott meg, azzal 

kiegészítve, hogy „elrendeli a 3. pontban hivatkozott ingatlan gázkazán és a kémény cseréjét, 

melyhez nettó 3 millió forintig fedezetet biztosít az értékesített lakásokból származó bevételek 

terhére.” Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta határozatát.  

 

233/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a 148/2023. (IV. 20.) Ök. határozatra 

hivatkozással 

1.) Megállapítja, hogy: 

1.1. a Városi Könyvtár kezeli a Sporttörténeti Gyűjtemény elhelyezésére szolgáló ingatlant, 

de a gyűjteményt magát szakmai szempontból nem kezeli, nem dolgozta fel. 

1.2. a Sporttörténeti Gyűjtemény az azt kezelő alapítvány birtokában van, ami 

ellentmondást tár fel a Városi Könyvtár Alapító Okiratában rögzítettekkel. 

2.) Úgy dönt, hogy feldolgozás céljából önkormányzati birtokba kívánja venni a Sporttörténeti 

Gyűjteményt. 
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3.) Kijelöli a Sporttörténeti Gyűjtemény elhelyezésére a Cegléd, Szabadság tér 2. szám alatti 

ingatlan összesen 439 m2 alapterületű, nem lakás céljára szolgáló helyiségeit.  

4.) Tárgyalni kívánja legkésőbb a 2023 októberi ülésén 

4.1. a Sporttörténeti Gyűjtemény intézményi hovatartozásának kérdését, 

4.2. a gyűjtemény kezelését végző alapítvány alapítói feladatainak kérdését,  

4.3. a gyűjtemény feldolgozáshoz szükséges humánerőforrás kérdését. 

5.) Lehetővé teszi, hogy a Sporttörténeti Gyűjtemény feldolgozási feladataira és a 

költözés előkészítése céljára a 3. pontban hivatkozott ingatlant a Ceglédi Városi Könyvtár 

használatba vegye. 

6.) Elrendeli a 3. pontban hivatkozott ingatlan gázkazán és a kémény cseréjét, melyhez 

nettó 3 millió Ft-ig fedezetet biztosít az értékesített lakásokból származó bevételek terhére. 

7.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 

# 7487 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

László Ágnes Távol 
 

 

26.) NAPIREND: VÁRVAG Nonprofit Kft. 8. számú SZMSZ-e 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 26. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 12 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

234/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint a VÁRVAG Nonprofit Kft. 

alapítója   

 

1.) jóváhagyja a VÁRVAG Nonprofit Kft. Szervezeti és Működési Szabályzatát, a jelen határozat 

elválaszthatatlan részét képező melléklettel együtt. 
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2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével. 

 
# 7488 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
László Ágnes Távol 

Rimóczi Gábor Távol 

 

27.) NAPIREND: Cegléd, 5396/70 és 5396/71 hrsz-ú ingatlanok értékesítése 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 27. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja.   

 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 12 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

235/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) értékesíti Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő, Cegléd, belterületi, 

„kivett beépítetlen terület” megnevezésű, a valóságban a Szellő utcában található alábbi 

ingatlanokat a táblázatban felsorolt pályázók részére a megjelölt vételárakon: 

 

Helyrajzi 

szám 

ingatlan 

méret 

(m2) 

Nyertes pályázó 

neve 

Nyertes pályázó címe Vételár (Ft) 

5396/70 741 Szabó Dávid és 

neje Szabó 

Anett 

2100 Gödöllő, Nap u. 11. 4.550.000,-Ft 

5396/71 741 Füle Balázs és 

neje Füle 

Maja Cintia    

2700 Cegléd, Nyereg u. 

3.                     

4.000.000,-Ft 
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2.) felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződések és a kapcsolódó dokumentumok 

aláírására, 

3.) utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7489 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
László Ágnes Távol 

Rimóczi Gábor Távol 

 

 

 

28.) NAPIREND: Cegléd, 8268/31-35 hrsz-ú ingatlanokkal kapcsolatos döntés 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 28. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja 

mindhárom határozati javaslatot. Az eredeti előterjesztés módosítása a Képviselő-testület számára 

megküldésre került.  

 

A napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt.  

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

11 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

236/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) kifejezi azon szándékát, hogy a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában 

lévő Cegléd, belterület 8268/31, 8268/32, 8268/33, 8268/34 és a 8268/35 hrsz-ú, „kivett 

beépítetlen terület” megnevezésű ingatlanok övezeti besorolása a településrendezési terv soron 

következő felülvizsgálata során a jelenlegi Gksz jelű övezetből módosításra kerüljön Zkp jelű 

övezetre, 

2.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: 1. pont: Dr. Csáky András polgármester 

 2. pont: Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 
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# 7490 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 
László Ágnes Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

11 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

237/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) bérbe adja Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd, belterület 

8268/31, 8268/32, 8268/33, 8268/34 és a 8268/35 hrsz-ú, „kivett beépítetlen terület” 

megnevezésű ingatlanokat Dr. Dombi Csaba Ábel ceglédi lakos részére 2023. július 01. 

napjától 5 év határozott időtartamra az 59/2023.(II.15) ök. határozatban foglalt bérleti díj 

ellenében, és utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a bérleti szerződés elkészítésére,  

2.) hozzájárul a településrendezési terv soron következő módosítását követően, hogy a meglévő 

mocsaras, lápos területet Dr. Dombi Csaba Ábel az eredeti állapot helyreállítása érdekében fa 

és cserjeirtási-, tereprendezési valamint, vízelvezetési munkákat végezzen, biztosítva a 

8268/25 hrsz-ú úton keletkező csapadékvíz elvezetését. A tómeder helyreállítási munkáinak 

megkezdéséhez csak az Önkormányzattal külön kötött megállapodás alapján, a helyi építési 

szabályzat megváltoztatása után van lehetőség. Felhatalmazza a Ceglédi Közös 

Önkormányzati Hivatalt a munkálatok felügyeletére, ellenőrzésére. 

 

Határidő: 1. pont: azonnal Felelős: 1. pont: Dr. Csáky András polgármester 

2. pont: településrendezési terv Várvag Nonprofit Kft. 

soron következő módosítása 2. pont: Dr. Csáky András polgármester 

 Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 

 
# 7491 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 
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Hegedűs Ágota Távol 

László Ágnes Távol 
Takátsné Györe Anett Távol 

 

Szavazásra bocsátja a III. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

11 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

238/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) felkéri a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy 

a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő Cegléd, belterület 8268/31, 

8268/32, 8268/33, 8268/34 és a 8268/35 hrsz-ú, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű 

ingatlanok közművesítése (víz,- és szennyvíz hálózat) kivitelezését a 8268/25 hrsz-ú úton 

leállítsa, 

2.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: 1. pont: Dr. Csáky András polgármester 

 2. pont: Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 
# 7492 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
Hegedűs Ágota Távol 

László Ágnes Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

29.) NAPIREND: Cegléd, Kossuth Ferenc u. 54. szám alatti, 21 m2 garázshelyiség bérleti 

szerződésének határozatlan időre történő meghosszabbítása 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 29. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek az „A” határozati javaslatot.  

 

Magyar Károly: van ismeretségi körében is olyan, aki önkormányzati garázst bérel és kiadja azt. 

Jó lenne megnézni ezt, és eladni ezeket a garázsokat, mert sokan nyerészkednek ebből. Van 

tudomása ilyenről.  

 

Dr. Csáky András: elméletileg ennek jogi szabályozása rendben van, utána kell nézni, hogy a felek 

betartják-e a szerződéseket. A Várvag Kft. képviselői jelen vannak, ha a képviselő úr jelzi, hogy 
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melyik garázsról van szó, akkor meg fogják nézni azt.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 12 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

239/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) meghosszabbítja Katonáné Sipos Andrea kérelmére a Cegléd Város Önkormányzatának 

kizárólagos tulajdonában lévő, Cegléd belterület 963/9/A/61 helyrajzi számú, természetben 

Cegléd, Kossuth Ferenc u. 54. szám alatt lévő Társasházban található, 1. számú, 21 m2 

alapterületű garázshelyiségre vonatkozó bérleti szerződését 2023. július 1-től 

határozatlan időre. 

2.) Meghatároz 22.000,- Ft + ÁFA/hónap, azaz huszonkétezer forint + általános forgalmi 

adó/hónap fizetendő bérleti díjat a garázshelyiségre a határozatlan időre történő bérbeadás 

feltételeként. 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft. - t, a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7493 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

30.) NAPIREND: Cegléd, Jászberényi út 13-17. szám alatti, 17 m2 raktárhelyiség bérleti 

szerződésének határozatlan időre történő meghosszabbítása 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 30. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek az „A” határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 12 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 
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240/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) meghosszabbítja Szentesi Eszter kérelmére a Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos 

tulajdonában lévő, Cegléd belterület 954/A/47 helyrajzi számú, természetben Cegléd, 

Jászberényi út 13-17. szám alatt lévő Társasházban található, 17 m2 alapterületű 

raktárhelyiségre vonatkozó bérleti szerződését 2023. július 1-től határozatlan időre. 

2.) Meghatároz 11.811,- Ft + ÁFA/hónap, azaz tizenegyezer-nyolcszáztizenegy forint + általános 

forgalmi adó/hónap fizetendő bérleti díjat a raktárhelyiségre a határozatlan időre történő 

bérbeadás feltételeként. 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft. - t, a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7494 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
Hegedűs Ágota Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

31.) NAPIREND: Egészségügyi alapellátás szolgáltatóinak rezsi-támogatásáról – Kossuth F. u. 17. 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 31. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság és a Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek a határozati 

javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 12 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

241/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Meghosszabbítja 2023. december 31-ig szólóan a Cegléd, Kossuth F. u. 17. (Kárpáti Aurél u. 
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9.) szám alatti rendelőkben működő egészségügyi alapellátó szolgáltatókkal a 431/2022. (XII. 

15.) Ök. határozat 3. pontja alapján megkötött, közüzemi költségek viseléséről szóló átalány-

szerződések érvényességét. 

2.) Megtárgyalja 2023. szeptemberi - közüzemi elszámoló számlák hiányában legkésőbb 

novemberi – ülésén a 2022-es rezsi különbözet elszámolásának kérdését - annak átterhelését 

megelőzően. 

3. Felhatalmazza a Polgármestert az 1. pontban rögzített szerződés módosítások megkötésére. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye 

meg! 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 

# 7495 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

32.) NAPIREND: Magánrendelőben működő alapellátó egészségügyi szolgáltatók támogatása 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 32. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság és a 

Humán Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek a határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 12 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

242/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Működési támogatást nyújt 2023. augusztus 1-jétől 2024. július 31-ig terjedő 12 hónap 

időtartamra - az önkormányzat 2023, valamint 2024 évi költségvetése terhére, önként vállalt 

feladatként - a területi ellátási kötelezettséggel feladat-ellátási szerződés keretei között 

egészségügyi alapellátási szolgáltatást nyújtó, nem önkormányzati tulajdonban lévő orvosi 

rendelőben működő következő szolgáltatók részére, alapellátási körzetenként 100.000.- Ft/hó, 

azaz havonta százezer forint összegben: 

1.1. Scandeus Nonprofit Kft. (székhely: Cegléd, Ady Endre u 16.) – dr. Csiszár Géza, III. 
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számú felnőtt háziorvosi körzet 

1.2. Triplamed Kft. (székhely: Cegléd, Buzogány u 1.) – dr. Sükösdi László, VII. számú 

felnőtt háziorvosi körzet 

1.3. Medicina Praxis Kft. (székhely: Cegléd, Rákóczi út 34-36- I. em. 7.) – dr. Thanhoffer 

Terézia, IX. számú felnőtt háziorvosi körzet 

1.4. Szabó Kálmánné dr. Hollósi Gizella Olga e.v. (Cegléd, Szárcsa u 12.), X. számú felnőtt 

háziorvosi körzet 

1.5. dr. Kecskésné dr. Gál Irma e.v. (Cegléd, Vak Bottyán u 2.), XI. számú felnőtt háziorvosi 

körzet 

1.6. Perfect-Med Kft. (székhely: Cegléd, Köztársaság u 19.) – dr. Habony Norbert, XIV. 

számú felnőtt háziorvosi körzet 

1.7. dr. Túri József e.v. (Cegléd, Ady Endre u 16. ), XV. számú felnőtt háziorvosi körzet 

1.8. Almafa Gyógyító Kft. (Cegléd, Kőrösi út 26/a.), II. számú házi gyermekorvosi körzet 

1.9. Cardio-baby Kft. (székhely: Cegléd, Citera u 17.) – dr. Nagy Miklós, V. számú házi 

gyermekorvosi körzet 

1.10. Pipicz Bt. (székhely: Cegléd, Gubody u 5.) – dr. Pipicz Sándor, II. számú fogorvosi 

körzet 

1.11. Stumpf és Társa Bt. (székhely: Cegléd, Népkör u 9.) – dr. Stumpf László, III. számú 

fogorvosi körzet 

1.12. Dentokard Bt. (székhely: Cegléd, Selyem u 9. III. em. 8.) – dr. Székely Tünde, 

1.12.1. a VI/A. és 

1.12.2. a VI/B. fogorvosi körzetek 

1.13. PI2 Bt. (székhely: Cegléd, Népkör u 9.) – dr. Pipicz Imre, VIII. számú fogorvosi körzet 

2.) Támogatási szerződést köt az 1.1. – 1.13. alpontokban felsorolt szolgáltatókkal a határozat 

elválaszthatatlan mellékletének megfelelő tartalommal. 

3.) Jóváhagyja a területi ellátási kötelezettséggel, feladat-ellátási szerződés keretei között 

egészségügyi alapellátási szolgáltatást nyújtó, nem önkormányzati tulajdonban lévő orvosi 

rendelőben dolgozó szolgáltatók működési támogatására vonatkozó - jelen határozat 

elválaszthatatlan mellékletének megfelelő tartalommal elkészített szerződéstervezetet. 

4.) Felhatalmazza a Polgármestert, hogy az 1. pontban megnevezett szolgáltatókkal a támogatási 

szerződést a 2. pont szerint megkösse, amennyiben a szolgáltató az előző támogatási 

szerződésben foglalt elszámolási kötelezettségét teljesítette. 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedéseket megtételére. 

 

Határidő: folyamatos Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
# 7496 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 
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33.) NAPIREND: Az Óbudai Egyetemmel kötendő Együttműködési Megállapodás jóváhagyása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 33. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság és a Humán 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek a határozati javaslatot.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: egyéni előterjesztésként hozta a testület asztalára ezt a kérdést néhány 

testületi üléssel ezelőtt. Nagyon örül annak, hogy az Óbudai Egyetem szenátusa jóváhagyta a 

megállapodást, ez azt jelenti, hogy a 2024/2025-ös tanévtől szerepelni fog a felsőoktatási felvételi 

tájékoztatóban az Óbudai Egyetem ceglédi felsőoktatási helyszíne, méghozzá a Ceglédi 

Közgazdasági és Informatikai Technikum épületében. Ez új mérföldkő Cegléd életében. 

Mindannyian arra törekednek, hogy itt tartsák a fiatalokat, azokat, akik tanulni szeretnének. 

Reméli, hogy a levelező képzést szép lassan nappalis képzés fogja követni. Arra kéri a Képviselő-

testületet, hogy saját, mindennapi életében is juttassa el ezt az információt azoknak, akik a 

közgazdaságiban szeretnének tanulni, és az Óbudai Egyetem diplomáját szeretnék megszerezni 

kereskedelem és marketing ill. gazdasági tanulmányok vonatkozásában.  

Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a kapcsolódó, Ceglédi Szakképzési Centrummal kötendő 

megállapodást is jóváhagyta az egyetem szenátusa, aminek aláírására Budapesten fog sor kerülni 

július 5-én, tehát minden akadály elhárult az elől, hogy ez a tagozat elinduljon. Ugyanakkor alá 

kell húznia azt, hogy ebben az évben elméletileg a technikumi osztályokból nincsen kimenet, mert 

ötévessé váltak a képzések, és pont ez az az év, amikor a negyedikesek nem érettségizni fognak, 

hanem ötöd évfolyamba lépnek, azaz nagyon kevés lesz az a tanuló, aki „kimegy” a szó 

hagyományos értelmében a technikumokból, tehát a toborzás nagyon fontos lesz, az 

együttműködési megállapodásban szereplő ösztöndíj, amit az önkormányzat felvállalt, nagyon 

fontos lesz annak érdekében, hogy ez a képzés gyökeret is tudjon verni hosszú távon náluk.  

Gratulál az iskola személyi állományának, mert ez is kellett hozzá, hiszen a szemináriumi tárgyakat 

fogják tanítani ceglédi oktatók is, és köszöni a Képviselő-testület együttműködését.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban egyéb hozzászólás, kérdés nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 12 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

243/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a 150/2023. (IV. 20.) Ök. határozat 2. 

pontjára hivatkozással 

 

1.) Jóváhagyja az Óbudai Egyetem (1034 Budapest, Bécsi út 96/b.) és Cegléd Város 

Önkormányzata között megkötendő Együttműködési Megállapodás szövegét, a határozat 

elválaszthatatlan részét képező melléklete szerinti tartalommal. 

2.) Felhatalmazza a Polgármestert az 1. pontban hivatkozott megállapodás aláírására. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: folyamatos Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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Melléklet a 243/2023.(VI. 22.) Ök. határozathoz 

 
EGYÜTTMŰKÖDÉSI MEGÁLLAPODÁS 

 

amely létrejött egyrészről 

Jogi személy neve: Cegléd Város Önkormányzata 

Székhely: 2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

Képviseli: dr. Csáky András polgármester 

A megállapodást ellenjegyzi: dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Pénzügyi ellenjegyző: Sipos Nikoletta irodavezető, Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal (2700 Cegléd, 

Kossuth tér 1.) Pénzügyi Iroda 

Törzskönyvi nyilvántartási azonosító (PIR): 731234 

Adószám: 15731230-2-13 

mint partner (a továbbiakban: Partner) 

 

másrészről az           Óbudai Egyetem  

székhelye:            1034 Budapest Bécsi út 96/b. 

intézményi azonosító:       FI 12904 

adószáma:                       19308760-2-41 

képviseli:             Prof. Dr. Kovács Levente rektor  

a továbbiakban:      Egyetem 

 

(együttes említés esetén a továbbiakban: Felek, külön említve: Fél) között alulírott helyen és időben, az alábbi 

tartalommal: 

I. Az együttműködés alapvető célja 

1.1. Az együttműködés alapvető célja az Egyetem felsőoktatásának meghonosítása Cegléden. 

1.2. Az együttműködés másodlagos célja, hogy a Felek elméleti és gyakorlati tudásbázisukat, 

kapcsolatrendszerüket közös szakmai céljaik érdekében együttesen mozgósítsák és ezen keresztül a kiemelt 

kutatási területeken az Egyetem akadémiai tudásának és a Partner helyismeretének, erőforrásainak és 

tapasztalatainak ötvözésével emeljék a magyarországi kutatás-fejlesztés és a felsőoktatás színvonalát. 

1.3. A célokat közös oktatási kutatási programok szervezésével, szakmai gyakorlóhelyek biztosítására 

irányuló együttműködési keretek kialakításával, kiemelkedő tehetségek egyéni gondozásával kívánják 

megvalósítani. 

II. Az együttműködés fő irányai 

A jelen együttműködési megállapodás (a továbbiakban: Megállapodás) az együttműködés céljait és kereteit 

tartalmazza, melynek alapján az együttműködés az alábbi területekre terjedhet ki: 

2.1. Közös projektek és pályázatok kidolgozása: A kölcsönös információcsere és kooperáció részeként 

a Felek közös hazai és/vagy nemzetközi projekteket dolgozhatnak ki és nyújthatnak be. 

2.2. Egyetemi képzőhely ceglédi megvalósítása: Az Egyetem Keleti Károly Gazdasági Karának 

ceglédi képzéseihez szükséges feltételrendszer támogatása, közös megalapozása. A kapcsolódó közös 

kommunikáció kialakítása.  

2.3. Szakmai gyakorlati helyek biztosítása: Felek rögzítik, hogy a jelen megállapodás eredményeként 

meginduló szakok képzési és kimeneti követelményekben előírt kötelező szakmai gyakorlatának 

lebonyolítására – a vonatkozó jogszabályoknak megfelelő tartalommal – az érintett Karral külön 

együttműködési megállapodást kötnek. 

2.4. Szakmai hálózatépítés, közös szakmai rendezvények megvalósítása: Felek vállalják, hogy részvételi 

lehetőséget biztosítanak egymás szakmai-tudományos rendezvényein (kerekasztal vitákon, tudományos 

ülésszakokon, szimpóziumokon, konferenciákon), valamint közösen kezdeményeznek, szerveznek ilyen 

rendezvényeket, valamint fórumot biztosítanak egymás számára tudományos és gyakorlati eredményeik 

publikálásában. 

2.5. A Partner egyetemi promotálása: Az Egyetem vállalja a Partner által szervezett programok (pl. 

ösztöndíjprogram, gyakornoki program, álláshirdetések) egyetemen belüli népszerűsítését a NEPTUN 

rendszeren keresztül, a közösségi média felületein, és az Egyetem által alkalmazott szokásos felületeken. 
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2.6. Állásbörzén való részvétel támogatása: A Felek érdekeltek abban, hogy a Partner az Egyetem 

állásbörzéin minden évben megjelenjen. A sikeres megjelenés biztosítása érdekében Felek minden évben előre 

egyeztetnek a megjelenés részleteiről. A partner az online csatornákon (pl. NEPTUN, közösségi média felületei 

és egyéb felületek) való közzététel céljából folyamatosan megküldi aktuális állásajánlatait a kijelölt 

kapcsolattartó részére. 

III. A ceglédi képzőhely, mint kiemelt cél 

3.1. Jelen megállapodás aláírásával a Partner a ceglédi képzőhely megvalósítása érdekében: 

3.1.1. Támogatólag tudomásul veszi, hogy a Ceglédi Szakképzési Centrum vagyonkezelésében és a 

tulajdonát képező Cegléd, Kossuth Ferenc u. 32. alatti ingatlanban az Egyetem levelező képzéseket indítson, 

3.1.2. Támogatólag tudomásul veszi, hogy a Ceglédi Szakképzési Centrum. 

3.1.2.1. könyvtári olvasóhelyeket biztosít az Egyetem részére a tulajdonában lévő Cegléd, 

Kossuth Ferenc u. 32. alatti ingatlanban, valamint 

3.1.2.2. kialakítja és biztosítja az Egyetem digitális könyvtárszolgáltatásainak eléréséhez 

szükséges informatikai rendszert. 

3.1.3. Támogatólag tudomásul veszi, hogy a Ceglédi Szakképzési Centrum legalább nyolc évre a 2700 

Cegléd, Kossuth Ferenc u. 32. alatti tanterem kapacitást hétköznapokon eseti jelleggel, pénteki napokon 15:00-

tól, hétköznapokon eseti jelleggel, szombaton egész nap az Egyetem számára biztosítja. 

3.1.4. Az Egyetem felsőoktatása megindulásának évében rendeletet alkot a helyi felsőoktatás 

meghonosítása érdekében, melynek segítségével a helyben tanulókat feltételekhez kötötten ösztöndíjban 

részesíti.  

3.1.5. Az Egyetem által Cegléden oktatottak számára kidolgozza a kedvezményes és feltételekkel az 

ingyenes sportolási lehetőségek rendszerét. 

3.2. Jelen megállapodás aláírásával az Egyetem megindítja a ceglédi képzőhelyen kialakítandó levelező 

oktatás engedélyezési eljárását. 

3.3. Felek kölcsönösen tiszteletben tartják egymás érdekeit, különös tekintettel az adatvédelemre és a 

szellemi tulajdonnal kapcsolatos jogokra. 

3.4. Felek minden, a Megállapodás tekintetében lényeges információt haladéktalanul megosztanak 

egymással.  

3.5. Felek a Megállapodás teljesítése érdekében szükség szerint további külön megállapodásokat kötnek. 

3.6. Felek az együttműködés tapasztalatait minden év végéig, legkésőbb tárgyév december 31-éig 

értékelik, melynek során áttekintik a Megállapodásban foglaltak teljesülését, a változtatás szükségességét, a 

továbbfejlesztés lehetőségeit. 

3.7. Felek jelen Megállapodásban foglaltak megvalósulásához kapcsolattartóként az alábbi személyeket 

jelölik ki: 

3.7.1. A Partner részéről 

név:  Hegedűs Ágota 

beosztás: alpolgármester 

e-mail:   hegedus.agota@cegled.hu 

telefon:   (53) 511-482 

3.7.2. Az Egyetem részéről 

név: Dr. habil Garai-Fodor Mónika  

beosztás: dékán  

e-mail: fodor.monika@uni-obuda.hu   

telefon: 666-5201  

Felek a kapcsolattartásra kijelölt személyekben történő változást egymásnak haladéktalanul jelzik. A jelen 

pontban megjelölt személyek kapcsán bekövetkezett változás a másik Féllel szemben a vele való közléssel válik 

hatályossá. A kapcsolattartók személyében bekövetkező változás nem igényli a jelen Megállapodás 

módosítását. 

3.8. A nyilatkozatok, értesítések az alábbiak szerint tekinthetők közöltnek: 

3.8.1. személyesen történő, illetve futár általi kézbesítés esetén, az átadás átvételi elismervényen 

szereplő időpontban; 

3.8.2. tértivevényes küldemény esetén, a tértivevényen szereplő átvételi időpontban, vagy kézbesítés 

megkísérlésének napján kézbesítettnek kell tekinteni, ha a címzett az átvételt megtagadta. Ha a kézbesítés azért 

volt eredménytelen, mert a címzett az iratot nem vette át (például az a Félhez "nem kereste" jelzéssel érkezett 
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vissza), az iratot – az ellenkező bizonyításáig – a postai kézbesítés második megkísérlésének napját követő 

ötödik munkanapon kell kézbesítettnek tekinteni; 

3.8.3. ajánlott levél a postára adás napját követő 5. munkanapon; 

3.8.4. az e-mailben, vagy hivatali kapun érkezett elektronikus levél abban az időpontban, amikor a 

címzett a levél elolvasását elektronikusan visszaigazolta, ennek elmulasztása esetén az elküldést követő 

harmadik munkanapon, kivéve azt az esetet, ha az értesítést küldő Fél a kapcsolattartó távollétéről kap értesítést. 

3.9. Felek gondoskodnak a személyes adatok jogszabályok szerinti kezeléséről, valamint azok 

megosztásáról egymás között az együttműködés végrehajtása érdekében. 

3.10. Felek kijelentik, hogy a Megállapodás keretében egymásnak átadott kapcsolattartói adatok 

kezelésére az Európai Parlamentnek és a Tanácsnak a természetes személyeknek a személyes adatok kezelése 

tekintetében történő védelméről és az ilyen adatok szabad áramlásáról, valamint a 95/46/EK irányelv hatályon 

kívül helyezéséről szóló 2016/679/EU rendelete irányadó. 

4. Titoktartási és IPR kötelezettség 

4.1. Jelen Megállapodás teljesítésével kapcsolatban a Felek hozzáférhetnek olyan információkhoz, 

amelyek a másik Fél szempontjából bizalmas jellegűnek, üzleti titoknak minősülnek. Felek kötelezettséget 

vállalnak arra, hogy a Megállapodás teljesítése során a másik Féllel kapcsolatban tudomásukra jutó, a másik 

Fél érdekköréhez tartozó bármely információt, üzleti titkot bizalmasan, az üzleti titokra vonatkozó 

szabályoknak megfelelően kezelnek, azokat csak a jelen Megállapodás teljesítéséhez indokolt mértékben és 

esetben használják fel. A Felek a tudomásukra jutott adatot és információt más személyek részére nem adhatják 

át, azt más személyek részére nem tehetik hozzáférhetővé, kivéve a másik Fél hozzájárulásával igénybe vett 

közreműködőt. 

4.2. A Megállapodás jelen pontjában foglalt kötelezettségeket a Felek minden tagjára és alkalmazottjára 

kiterjedően kell értelmezni, és azok a Megállapodás időbeli hatálya alatt, valamint a Megállapodás bármely 

okból történő megszűnését követően is fennmaradnak. 

4.3. A titoktartási kötelezettség nem terjed ki azon információkra, amelyek nyilvánosságra hozatalát vagy 

kiadását jogszabály, hatósági rendelkezés teszi kötelezővé. 

4.4. Felek elismerik és érvényesnek tekintik a megállapodás tekintetében az Óbudai Egyetem mindenkor 

hatályos Szellemitulajdon-kezelési Szabályzatát.  

5. Záró rendelkezések 

5.1. Jelen Megállapodás a Felek aláírása napján – eltérő időpontban történő aláírás esetén a későbbi aláírás 

dátuma szerinti napon – jön létre és határozatlan időre szól. Felek rögzítik, hogy jelen megállapodás hatályba 

lépéséhez az Egyetem hatáskörrel rendelkező testületének, az Egyetemi Tanácsnak a döntése szükséges. 

5.2. Jelen Megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. 

törvény és más vonatkozó jogszabályok rendelkezései irányadóak. 

5.3. Felek jelen Megállapodást közös megegyezéssel bármikor módosíthatják. Felek rögzítik, hogy jelen 

megállapodás kizárólag írásban módosítható. 

5.4. Jelen Megállapodást bármelyik fél írásban, indokolás nélkül, 60 napos felmondási idővel felmondhat. 

A Megállapodás felmondása – eltérő rendelkezés hiányában – nem érinti a Megállapodás teljesítése érdekében 

szükség szerint kötött külön megállapodások hatályát. 

5.5. Súlyos szerződésszegésnek minősül, ha bármelyik Fél a jelen Megállapodásban vállalt, illetve 

jogszabály szerinti kötelezettségét ismételten, felszólítás ellenére nem teljesíti, ha bármelyik Fél a másik Fél 

érdekeit súlyosan sértő magatartást tanúsít, különösen, ha jelentős mértékű vagyoni vagy nem vagyoni kárt 

okoz számára. Az azonnali hatályú felmondást megelőzően a Felek kötelesek megfelelő határidő tűzése mellett 

a másik Felet írásban felszólítani a szerződésszegő magatartás megszüntetésére, orvoslására. 

5.6. Jelen együttműködési megállapodás teljesítése során felmerülő kérdéseket (különös tekintettel a 

megállapodás értelmezése, végrehajtása során, illetve a megállapodásból eredő jogokkal kötelezettségekkel 

kapcsolatban felmerülő bármely vitás kérdésre) Együttműködő Felek elsősorban tárgyalás útján rendezik. 

Jelen Megállapodás 4 (négy) eredeti példányban jön létre, amelyet a Felek, mint akaratukkal mindenben egyezőt 

fogadták el, és képviselőik útján írják alá. 

Budapest, …………….. Cegléd,……………. 

 

_________________________ 

Prof. Dr. Kovács Levente 

rektor  

Óbudai Egyetem 

 

__________________________ 

Dr. Csáky András 

polgármester 

Cegléd Város Önkormányzata 
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„Ellenjegyzem”: 

 

_________________________ 

             Fehér Botond 

gazdasági főigazgató 

 pénzügyi ellenjegyző 

Ellenjegyzem: 

 

_________________________ 

Dr. Diósgyőri Gitta 

címzetes főjegyző 

 

 

 

„Ellenjegyzem”:  Pénzügyi ellenjegyző: 

 

 _________________________ _________________________ 

  dr. Holové Zsolt György Sipos Nikoletta 

 Rektori Hivatal irodavezető 

 hivatalvezető-helyettes CKÖH Pénzügyi Iroda 

 jogi ellenjegyző 

 

 

 
# 7497 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
Hegedűs Ágota Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

34.) NAPIREND: A 2023. II. félévi munkaterv elfogadása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 34. sz. melléklete. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 12 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

244/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a Képviselő-testület és szervei 

szervezeti és működési szabályzatáról szóló 32/2014. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 18. § (1) 

bekezdésében rögzített hatáskörében eljárva 

 

1.) Megállapítja Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. II. félévre szóló 

munkatervét, a határozat mellékletében foglaltak szerint. 
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2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 

244/2023. (VI. 22.) Ök. határozat melléklete 

 

Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. II. félévi 

M U N K A T E R V E 

Szeptember 14. 

1. A 2023. évi költségvetés módosítása – előírányzat átcsoportosítások 

Felelős: Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {169/2022. (V.19.) Ök. határozat} 

2. Az Önkormányzat gazdálkodó szervezeteinek 2023. II. negyedévi adatszolgáltatása 

Felelős: a gazdasági társaság ügyvezetője 

Előterjesztő: Polgármester {327/2011. (X.20.). Ök. határozat} 

3. Tájékoztató az Önkormányzat 2023. I. félévi pénzügyi helyzetéről 

 Felelős: Pénzügyi Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {388/2019. (XII. 19.) Ök. határozat} 

4. Javaslat Pest Megye Önkormányzata által alapított kitüntetésekre 

Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {Pest Megye Közgyűlése felkérésének függvényében} 

5. „Ceglédiek a Ceglédiekért” Közalapítvány 2022. évi beszámolója 

Felelős: a Közalapítvány Kuratóriumának elnöke 

Előterjesztő: Polgármester 

7. Téli igazgatási szünet elrendelése 

 Felelős: Jegyző 

Előterjesztő: Polgármester {2023. évi XXVI. törvény 7. § (1) bekezdés a) pontja és 11. §-a} 

8. Javaslat a Helyi Építési Szabályzat módosítását célzó beszerzési eljárás megindításához 

szükséges ajánlatkérési dokumentációra – a Vt. övezetben érintett telektömbök, kialakítható 

lakásszámok, egyéb beépítési mutatóra vonatkozóan 

Felelős: Főépítész 

Előterjesztő: Polgármester {195/2023. (V. 18.) Ök. határozat} 

 9. Aktualitások 

 

Október 19. 

1. Javaslat „Cegléd Város Szociális Szolgálatáért” szakmai elismerés adományozására 

Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {38/2003. (XII. 31.) Ör. 8. §-a} 

2. Javaslat Pest Megye Önkormányzata által alapított kitüntetésekre - sport témában 

Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {Pest Megye Közgyűlése felkérésének függvényében} 

3. A Helyi Választási Bizottság tagjainak megválasztása 

Felelős: a Helyi Választási Iroda vezető-helyettese 

Előterjesztő: Jegyző (2013. XXXVI. törvény 23. §) 
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4. A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvízzel kapcsolatos közszolgáltatás ellátása 

2024-től 

Felelős: Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {369/2019. (XII. 19.) Ök. határozat} 

5. Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság (Ceglédi Önkormányzati Bölcsődék) intézmény 

átszervezése 

Felelős: BÖVI intézményvezető 

Előterjesztő: Polgármester 

6. Beszámoló az energiahatékonysági menedzsmenttervek végrehajtásáról – érvényes közüzemi 

számlák ismeretében 

Felelős: intézményvezetők, cégvezetők 

Előterjesztő: Polgármester {354-, 370-371/2022. (XI. 4.) Ök. határozatok} 

7. Aktualitások 

 

8. KÖZMEGHALLGATÁS (a Képviselő-testület ülését követően, délután, 17:00 órától) 

{KT. SzMSz 22. §} 

November 16. 

1. Az Önkormányzat gazdálkodó szervezeteinek 2023. III. negyedévi adatszolgáltatása 

Felelős: a gazdasági társaság ügyvezetője 

Előterjesztő: Polgármester {327/2011. (X.20.) Ök. határozat} 

2. Az Önkormányzat 2023. háromnegyed évi gazdálkodásának áttekintése 

Felelős: Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {388/2019. (XII. 19.) Ök. határozat} 

3. Helyi adórendeletek felülvizsgálata 

Felelős: Jegyző 

Előterjesztő: Polgármester (2011. évi CXCIV. törvény 32. §) 

4. Az önkormányzati fenntartású óvodákban és állami fenntartású köznevelési intézményekben 

alkalmazandó 2024. évi étkezési térítési díjak megállapítása 

Felelős: Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester (1997. évi XXXI. törvény 151. §) 

5. Az önkormányzati fenntartású óvodák szakmai beszámolója a 2022/2023. nevelési évről 

Felelős: Óvodavezetők 

Előterjesztő: Polgármester {327/2017. (X. 19.) Ök. határozat} 

6. Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság 2022/2023-as gondozási év beszámolója 

Felelős: BÖVI intézményvezető 

Előterjesztő: Polgármester {1997. évi XXXI. törvény 104. § (1) bekezdés e) pontja} 

  

8. A központi orvosi ügyelet ellátójának beszámolója 

Felelős: Ügyvezető 

Előterjesztő: Polgármester 

9. A Városháza rendezvénytermei igénybevételének 2024. évi díjai 

Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {25/2017. (IX. 28.) Ör. 6. §} 

10. Önkormányzati számlavezető bank megbízása 

Felelős: Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {377/2022. (XI. 24.) Ök. határozat} 
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11. A köztemetőről szóló 34/2010. (XII. 23.) önkormányzati rendelet díjtételeinek felülvizsgálata 

Felelős: a Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {34/2010. (XII. 23.) Ör. 13. § (2) bekezdése} 

12. A Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása 

Felelős: esélyegyenlőségi referens 

Előterjesztő: Polgármester {2003. évi CXXV. törvény 31. § (1) bekezdése} 

 

13. Együttműködési megállapodás a Magyar Hollywood Tanács Egyesülettel 

Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {191/2023.(V. 18.) Ök. határozat} 

14. Aktualitások 

 

December 14. 

1. A 2023. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 

Felelős, előterjesztő: Jegyző {370/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 32. § (4) bekezdése} 

2. „Cegléd város Kultúrájáért” (2024) elismerő oklevél odaítélése 

Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {38/2003. (XII. 31.) Ök. rendelet 7. §} 

3. Javaslat „Cegléd Város Sportjáért” (2024) díjra 

Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {38/2003. (XII. 31.) Ök. rendelet 3. §} 

4. Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. I. félévi munkaterve 

Felelős: Jegyző 

Előterjesztő: Polgármester (KT. SZMSZ 18. §) 

5. 2024. évi rendezvénynaptár tervezet 

Felelős: „Kossuth Művelődési Központ” Nonprofit Közhasznú Kft. ügyvezetője 

Előterjesztő: Polgármester 

6. Cegléd Város Önkormányzatának Kulturális Koncepciója 2023-2027 

Felelős: közművelődési intézmények vezetői, Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester  {189/2023.(V. 22.) Ök. határozat} 

7. Beszámoló az újjá épített Gál József Sportcsarnok működtetésének költségeiről - javaslat 

annak jövőbeni üzemeltetésére 

Felelős: Ceglédi Sportcsarnok Kft. ügyvezetője 

Előterjesztő: Polgármester {56/2023.(II. 15.) Ök. határozat} 

8. Tóth István fotóművész műveire létrejött Múzeumi Letéti Szerződésének felülvizsgálata 

Felelős: Kossuth Múzeum igazgatója 

Előterjesztő: Polgármester {379/2022.(XI. 24.) Ök. határozat} 

9. A Ceglédi TV Egyszemélyes Közhasznú Nonprofit Kft. vezető tisztségviselőjének 

megbízása 

Felelős, előterjesztő: Polgármester {306/2018.(XI. 22.) Ök. határozat} 

10. Ceglédi TV Egyszemélyes Közhasznú Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának megbízása 

Felelős, előterjesztő: Polgármester {307/2018.(XI. 22.) Ök. határozat} 

11. A Ceglédi Sportcsarnok Kft. vezető tisztségviselőjének megbízása 

Felelős, előterjesztő: Polgármester {291/2018.(XI. 22.) Ök. határozat} 

12. Aktualitások 
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# 7498 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
Hegedűs Ágota Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

 

 

 

35.) NAPIREND: Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 35. sz. melléklete. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 12 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

245/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 2023. május 18-i rendes 

ülésnapon, illetve a korábban hozott, de még nem teljesített határozatainak végrehajtásáról 

szóló beszámolót. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7499 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 
Takátsné Györe Anett Távol 
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36.) NAPIREND: Együttműködési megállapodás módosítása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 36. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek a határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 12 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

246/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Módosítja Cegléd Város Önkormányzata és a Ceglédi Vasutas Sport Egyesület között 2013. 

május 24-én létrejött és 2017. december 18-án módosított Együttműködési megállapodást a 

határozat elválaszthatatlan részét képező melléklet szerinti tartalommal.  

2.) Felhatalmazza a polgármestert az 1.) pontban szereplő együttműködési megállapodás 2. számú 

módosításának az aláírására. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 1,2 pont: 2023. június 30. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 3. pont: azonnal 

 

A 246/2023.(VI. 22.) Ök. határozat melléklete 
 

EGYÜTTMŰKÖDÉSI MEGÁLLAPODÁS  

2. számú módosítása 

önkormányzati tulajdonú ingatlan hasznosítására 

TERVEZET 

amely létrejött egyrészről  

Cegléd Város Önkormányzata 

székhelye: 2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

adószáma: 15731230-2-13 

törzsszám: 731234 

képviseli: Dr. Csáky András polgármester 

ellenjegyző: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

pénzügyi ellenjegyző: Sipos Nikoletta pénzügyi irodavezető 

mint Hasznosításba adó (a továbbiakban: Önkormányzat) 

 

és másrészről  

Ceglédi Vasutas Sportegyesület 

székhelye: 2700 Cegléd, Damjanich u. 3.)  

adószám: 19831033-2-13 

nyilvántartási szám: 13-02-0000306 

képviseli: Horváth József Csaba elnök 

mint Hasznosításba vevő (a továbbiakban: CVSE)  

 

együttesen mint „Felek” között a mai napon az alábbi feltételekkel: 
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1. I. Előzmények:  

2.  

3. Felek 2013. május 24-én együttműködési megállapodást kötöttek az Önkormányzat tulajdonát 

képező, Cegléd 2017/3 hrsz-ú kivett strandfürdő megnevezésű ingatlan tekintetében, mely alapján a CVSE az 

ingatlanon építési beruházást (Ceglédi Városi Uszoda rekonstrukciót) hajtott végre és megállapodtak abban, 

hogy az ingatlant és hozzá tartozó tárgyi eszközöket az Egyesület 15 éves időtartamra sport célra használja és 

hasznosítja. Felek a megállapodást 2017 december 18-án módosították (1-es számú módosítás), mely során a 

szerződés kiegészült az ingatlanon megépült Klubépülettel.   

 

II. Módosítás indoka 

 

Az 1. számú módosítás óta eltelt idő alatt az együttműködési megállapodás aktualizálása vált szükségessé, 

mely miatt felek az együttműködési megállapodást a III. pontban foglaltak szerint módosítják.  

 

4. III.  A megállapodást érintő módosítások 

5.  

6. 1. Felek az együttműködési megállapodás V.1. pontját úgy módosítják, hogy annak helyébe az alábbi 

szövegrész kerül:  

7.  

8. „Önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a tulajdonában lévő, a jelen megállapodás II. 

pontjában szereplő 2017/3 hrsz-ú Ingatlant valamint a hozzá tartozó vagyonelemeket a szerződés teljes 

időtartamára a Létesítmény kialakítása, fenntartása, működtetése és fejlesztése céljából a CVSE birtokába 

bocsátja, ingyenesen a használatába adja, a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI törvény 

(továbbiakban: Nvt.) 11. § (10), (13) bekezdése és (17) bekezdés b) pontjára, az Mhötv. 13. § (1) bek. 15. 

pontjára figyelemmel.” 

9.  

10. 2. Felek az együttműködési megállapodás V.3. pontját úgy módosítják, hogy annak helyébe az alábbi 

szövegrész kerül:  

11.  

12. „Az Önkormányzat a Létesítmény rendeltetésszerű működéséhez szükséges a Gubody parkban 

elhelyezkedő hideg vizes B-216 kataszteri számú kút, az Ingatlanon elhelyezkedő hideg vizes B-217 

kataszteri számú kút, továbbá a Cegléd, 2302/2 hrsz-ú ingatlanon elhelyezkedő termál B-347 kataszteri 

számú kút és B-405 kataszteri számú kút használati és vízkivétel jogát a CVSE részére jelen megállapodás 

időtartamára biztosítja.” 

13.  

14. 3. Felek az együttműködési megállapodás V.4. pontját úgy módosítják, hogy annak helyébe az alábbi 

szövegrész kerül:  

15.  

„CVSE kötelezettséget vállal arra, hogy az új Gál József Sportcsarnok (2700 Cegléd, Rákóczi út 33.) 

üzemeltetéséhez szükséges fűtési és használati melegvíz ellátását biztosító termálvíz mennyiséget a Cegléd, 

2302/2 hrsz-en található termálkútról folyamatosan biztosítja az Önkormányzattal kötött külön 

megállapodás alapján. Felek megállapodnak abban, hogy a CVSE jogosult a megállapodás ideje alatt 

termálvizet szintén fűtési célra, közfeladatot ellátó intézmények részére hasznosítani. A CVSE köteles saját 

költségén a termálkutak, termálvízvezetékek üzemeltetésére, működtetésére, jogosult azok fejlesztésére 

melyek érdekében harmadik személyt is igénybe vehet.” 

 

16. 3. Felek az együttműködési megállapodás V.6. pontját úgy módosítják, hogy annak helyébe az alábbi 

szövegrész kerül:  

17. „Felek megállapodnak abban, hogy a Létesítmény rendeltetésszerű használatához szükséges 

valamennyi felújítási, javítási, karbantartási költséget, valamint a használattal járó költségeket, továbbá a 

Létesítmény tekintetében felmerülő közterheket, közüzemi számlákat (víz, csatorna, gáz, telefon,stb.) a 

villamosenergia költségek kivételével a CVSE viseli. A létesítmény üzemeltetéséhez szükséges 

villamosenergia költségek megfizetését Felek külön megállapodásban rendezik. „ 
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18. 4. Felek az együttműködési megállapodás V.15. pontját úgy módosítják, hogy annak helyébe az 

alábbi szövegrész kerül:  

19.  

„CVSE vállalja, hogy a jelen megállapodásban rögzített vagy más szervezet által előírt beszámolási, 

nyilvántartási, adatszolgáltatási kötelezettségeket teljesíti. CVSE ennek alapján vállalja, hogy minden év 

december 31. napjáig írásos beszámolót küldd az Önkormányzat részére jelen megállapodásban rögzített 

kötelezettségeinek teljesítéséről. A CVSE vállalja, hogy a szerződés II. pontjában körülírt Ingatlant és az 

ahhoz tartozó nagy értékű tárgyi eszközöket a szerződési előírásoknak és a tulajdonosi rendelkezéseknek, 

valamint a meghatározott hasznosítási célnak megfelelően használja, az üzemeltetésben – vele közvetlen 

vagy közvetett módon jogviszonyban álló harmadik félként – kizárólag természetes személyek vagy az Nvt. 

3. § (1) bekezdésének 1. pontja szerinti átlátható szervezetek vesznek részt. 

 

 

V. Egyéb rendelkezések 

 

1. A jelen együttműködési megállapodás mindkét fél aláírásra és kötelezettségvállalásra jogosult vezető 

tisztségviselőjének aláírása esetén, az utolsó aláírás napján jön létre és lép hatályba. 

 

2. Az Együttműködési megállapodás jelen módosítással nem érintett szövegrészei változatlan tartalommal 

hatályban maradnak.  

 

Felek az együttműködési megállapodást, mint akaratukkal mindenben megegyezőt, elolvasás és értelmezés 

után, helybenhagyólag aláírják. A módosítás 3 (három) darab folyamatosan sorszámozott oldalból álló, 4 db 

eredeti, egymással teljes egészében megegyező példányban készült, amelyekből 2 példány az 

Önkormányzatot, 2 példány pedig a CVSE-t illeti meg. 

 

 

Cegléd, 2023.  Cegléd, 2023 

 

 

 Önkormányzat CVSE 

 Dr. Csáky András Horváth József  

 polgármester elnök 

 

 

Ellenjegyzem: 

 

  

Dr. Diósgyőri Gitta  

címzetes főjegyző 

 

 

Pénzügyi ellenjegyzés kelte: Cegléd, 2023. …………… 

Pénzügyi ellenjegyző: 

  

Sipos Nikoletta 

pénzügyi irodavezető 

 
# 7500 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
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László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
Hegedűs Ágota Távol 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

37.) NAPIREND: Ivóvízhálózat bővítésének tervezése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 37. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést bizottságok nem tárgyalták. Maximum bruttó 1,4 millió forintig 

kérnek felhatalmazást.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: üdvözli az előterjesztést, tekintettel arra, hogy tulajdonképpen ezek az utcák 

kimaradtak a tervezési fázisból. Két dologra szeretné felhívni a figyelmet és ezzel kiegészíteni az 

előterjesztést. Van még egy ilyen utca, a Gyík utca. Úgy gondolja, hogy ha 1,6 millió forintra 

megnövelik az adott forrást, akkor a Gyík utcában is megoldható ez a tervezési feladat. Az is fontos, 

hogy a tervezés során – ezt elmulasztották a mostani tervezésnél – a bekötéseket is tervezzék meg 

ott, ahol a lakosok kérik. Ugyanis az I. és II. ütemet úgy tervezték meg, hogy az adott ingatlanokba 

történő bekötések nem kerültek rá a tervrajzra. Megérti, hogy ez annak okán történt, hogy sok a 

foghíj telek, és nincs értelme mindegyiken végig menni és az összes lucernásban megtervezni a 

vízbekötéseket, de a folyamatot ez nagyon megnehezíti. Most megy a kivitelezés, rákerülnek a 

közműtérképre nagy nehezen valamikor augusztusban ezek a vezetékek és utána az 

ingatlantulajdonosnak keresni kell egy tervezőt és meg kell rajzoltatnia három-négy vonalnyi tervet 

azzal kapcsolatban, hogy az ő portájára a bekötést elvégezzék, mert ez is engedélyköteles.  

Ha ezek a tervek úgy lennének megvalósíthatóak, megtervezhetők, hogy már az ingatlanra való 

bekötéseket is megtervezik, ahol ezt a lakosok kérik, akkor azzal nagyot lendíthetnének a lakók 

életén. Nyilván ez költségbe kerül, ezért egy 3 millió forintos összeget javasol azzal, hogy kerüljön 

bele a Gyík utca, illetve kerüljön bele az, hogy a tervezést úgy kell megvalósítani, hogy az azt július 

15-ig kérelmező lakosoknak a bekötése is kerüljön a tervekre. Nagyon szívesen közreműködik 

abban, hogy a lakosság az igényeit tudja jelezni ezzel kapcsolatban.  

 

László Ágnes: hozzáteszi, hogy ez általában nem így működik. Ha új gerincvezetéket fektetnek le 

valamilyen közműhálózat építése során, az komoly humánerőforrást fog igényelni a következő 

lépésekben. Ha a fogyasztó bejön a hivatalba, elmondja, hogy ő hova szeretné a leállást, és mégsem 

oda tervezik be, akkor ugyanúgy meg kell csinálni az egyéni tervet, tehát igazából nincsenek 

előrébb, mert bármilyen közműbekötést tervez valaki, akkor kell a tervvel rendelkeznie, amikor a 

bekötés megtörténik, amikor konkrétan be akarja vezetni a vizet. Addig leállást tudnak csinálni, 

mint pl. a gázvezetékek esetében, csináltak egy felállást pont az Öregszőlőben, és ott lehetőség van 

a gerincvezetékre rácsatlakozni. Annak idején az a cég csinálta, akinél dolgozott, tehát ezzel teljes 

mértékben tisztában van. Javasolja, nézzenek utána a részleteknek, mert ezek az egyéni tervek több 

tízezer forintosak szoktak lenni a későbbiekben. Egyeztessenek valamilyen módon a lakossággal, 

hogy konkrétan el kívánja-e végezni a bekötést?  

 

Dr. Ferenczi Norbert: az Aszaló utca volt az az iskolapélda, ahol ezt már egyszer megcsinálták. 
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Nem emlékezett az utca nevére, de Klément képviselő úr kisegítette. Ott nemcsak megtervezték, 

de meg is csinálták a bekötéseket. A beállásokat nem tudja a lakosság addig megcsinálni, amíg a 

közműtérképre ez nem kerül rá. Ha a közműtérképre rákerül, utána még terveztetnie is kell a 

lakosnak. De ha egyben áll rendelkezésre a terv, akkor az alapján a lakos a közműtérképre való 

rákerülés után azonnal tud ezzel dolgozni és sokkal hamarabb jut vízhez. Ez egy előremutató dolog. 

Nem kér sok pénzt ez az ügy, mert csak tervezésről van szó. A lakosság megkeresésére pedig kitér 

a határozati javaslat, hiszen július 15-ig lehetségessé teszi azt, hogy jelezzék azok, akik ezzel a 

lehetőséggel élni kívánnak. Szívesen közreműködik a lakosság tájékoztatásában. Nyilván csak ott 

tervezzék meg, ahol ezt kérni fogják. 

 

Dr. Csáky András: ha van olyan, aki anyagi helyzetéből kifolyólag most nem kéri a bevezetést, de 

két év múlva kérné, nem egyszerűbb-e, ha minden ingatlanhoz betervezik a csatlakozási 

lehetőséget. A későbbiek folyamán ebből csak vita lenne, ha nem jut el az információ az 

ingatlantulajdonoshoz. Kérdezi irodavezető urat, van-e akadálya annak, hogy úgy terveztessék 

meg, hogy minden ingatlanhoz biztosítsanak csatlakozást? 

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: nincs akadálya ennek, minden ingatlanhoz tudnak bekötővezetéket 

terveztetni, azonban ez esetben a mostani beszerzési eljárást eredménytelenné kell nyilvánítani, 

hiszen nem erre szólt a megbízás. Újat kell lefolytatni a bekötésekkel együtt.  

 

Dr. Csáky András: nem a folyamatban lévőre gondolt, hanem csak az új bekötésekre.  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: muszáj újra lefolytatni az eljárást, mert ez a költséget megnöveli. 

Egy hét alatt ez megoldható. 

 

Dr. Csáky András: azt javasolja, hogy inkább legyenek rajta a bekötések.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: ha módosító indítványként kell ezt fenntartania, és polgármester úr nem 

fogadja be, akkor a minden ingatlanra vonatkozó részt befogadja, de ha az egészet befogadja úgy, 

ahogy van, akkor nyilván ez okafogyott. Tisztelettel javasolja, úgy fogadja be ezt a polgármester 

úr, hogy minden ingatlanra kerüljön megtervezésre a bekötés.  

 

Dr. Csáky András: így fogadja be, és a Gyík utcával kiegészülve, 3 millió forintra emelt maximális 

keretösszeggel.   

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot a fenti módosításokkal. Megállapítja, hogy a Képviselő-

testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

247/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Dönt a Cegléd, Kajszi utca (10566 hrsz.), Kék Szilva utca (10596 hrsz), Porcsin utca (10629 

hrsz) és a Gyík utca (10520 hrsz.) vezetékes ivóvízhálózathoz történő csatlakozása érdekében 
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az érintett utcákban ivóvízgerincvezeték megtervezéséről, vízjogi létesítési engedély 

beszerzéséről. 

2.) Megtervezteti az 1.) pontban szereplő utcákban a bekötővezetéket minden ingatlanhoz. 

3.) Kötelezettséget vállal arra, hogy a 1. és 2.) pontban szereplő szolgáltatás fedezeteként nettó 

3.000.000 Ft-ot, azaz hárommillió forintot az önkormányzat 2023-as költségvetésében 

szereplő Általános tartalék terhére biztosítja. 

4.) Felhatalmazza a polgármestert a tervezési szerződés megkötésére. 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1-3., 5 pont: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

  4. pont: 2023. augusztus 30. 

 
# 7501 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 

 

38.) NAPIREND: Önálló képviselői indítvány – Malomtó széli futókör világítása, ivóvíz-ellátása 

Előterjesztő: Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati képviselő 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 38. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

248/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Úgy dönt, hogy: 

a.)  ivókutat létesít a Várvag Kft. útján a Malomtó széli futókör mellett, 

b.) a CVF. Kft. költségvetésének terhére a Malomtó széli futókör közvilágításának 

megtervezéséről dönt, melynek tervezői költségbecslés alapján előálló becsült értékét a 2024. 

évi költségvetés megtervezésénél kívánja figyelembe venni. 

2.) Az 1.) pont végrehajtására legfeljebb 1.200.000,- forintot biztosít az általános tartalék terhére. 
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3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, a Várvag Kft., valamint a CVF Kft. 

ügyvezetőjét a szükséges intézkedések megtételére 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7502 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 

 

39.) NAPIREND: Egyebek 

 

Dr. Csáky András: a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésén megfogalmazott egy 

javaslatot, mely szerint javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Imregi Tibor képviselő úr részéről 

a Malom utca 19. szám alatti ingatlan állapotával és a hiányzó járdaszakasszal kapcsolatban 

elmondott felvetését kezelje közérdekű bejelentésként, és utasítsa a Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatalt a megfelelő eljárás lefolytatására.  

 

A javaslattal kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

249/2023.(VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Úgy dönt, hogy Imregi Tibor képviselő úr részéről a JÜB 2023. június 20-ai ülésén, a Malom 

utca 19. szám alatti ingatlan állapotával és a hiányzó járdaszakasszal kapcsolatban elmondott 

felvetését közérdekű bejelentésként kezeli. 

2.) Utasítsa a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a megfelelő eljárás lefolytatására. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7503 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
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Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 

 

Hegedűs Ágota alpolgármester asszony két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, 

hozzászólás nem volt. Két ülés közti tájékoztatójának elfogadását Dr. Csáky András polgármester 

úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal 

elfogadta a tájékoztatót. 

 
# 7504 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Földi Áron Távol 
Hegedűs Ágota Távol 

 
 

Dr. Ferenczi Norbert: polgármester úr javította magát korábban, hogy nem november 1-jén tárgyalt 

a tankerülettel, vagy az iskola képviselőjével, hanem június 1-jén, de a beszámolójában nem látják 

ezt. Ha mégis olyan fontos lett volna, akkor benne lenne. Máskor ezeket a fontos dolgokat legyen 

kedves beírni a beszámolójába. Ezzel legalább alá lehet támasztani azt a polémiát, hogy mégis 

tárgyalt és mennyit dolgozott ezen az ügyön.  

 

Dr. Csáky András: felhívja a figyelmet, hogy június elsejére polgármesteri fogadóóra van 

bejegyezte, ennek keretében keresték meg. Kikéri magának még a feltételezést is, hogy olyan 

információt hozna a testület elé, ami nem felel meg a valóságnak. Sajnos olyan időket élnek, hogy 

aki őt megkereste, inkognitóban kíván maradni, mert félti az állását. Ha valaki, akkor frakcióvezető 

úr tudja, hogy mik történtek ebben az ügyben, úgyhogy véleménye szerint megalapozott volt a 

félelem.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: tehát nem volt hivatalos megkeresés, valaki, aki inkognitóban akar maradni, 

a polgármester úr fogadóórája ment be, ennyi tárgyalás történt autista ügyekben.  

 

Dr. Csáky András: ha valaki megjelenik a fogadóórán és elmondja a problémáját, az hivatalos 

dolognak tekinthető véleménye szerint. Nyilvánvalóan frakcióvezető úr másként értelmezi ezeket 

a dolgokat. Kikéri magának a feltételezést, hogy olyan információt hozna ide, ami nem felel meg 

a valóságnak, és ami nem történt meg.  
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A polgármester két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, 

így ennek elfogadását Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal elfogadta a tájékoztatót. 

 
# 7505 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 

 

Imregi Tibor: jegyző asszonyt kéri, majd döntse el, hogy ez döntést igénylő kérdés-e: elég régen 

valamikor a városban lévő különféle reklámfelületekre, reklámtáblákra kötöttek szerződést egy 

céggel, ez a saját körzetét és más körzeteket is érint. Ezeket a felületeket megnézve, azok eléggé 

méltatlan állapotban vannak. Amikor ezt bérbe adták (úgy tudja, pénzt nem kapnak érte), a 

reklámozó különféle dolgokat vállalt, karbantartást, buszmegállók takarítását stb.  Sok minden van 

abban a szerződésben. Kéri, nézzék meg azt a szerződést, mi van betartva, mi nincs. Mivel ingyen 

van a cég tulajdonában ez, és a város semmit nem kap, a karbantartást és a vállalt kötelezettségeket 

nem tartják be, írják ki ezt újra, keressenek új céget rá, aki tisztességgel végzi ezt, és méltó 

körülményeket teremt. A reklámért a cégnek befolyik a pénz, mégis szemetes ezek környéke.  

Másik ilyen ügy, hogy a fák köré telepített hirdetőoszlopokat lassan kinövik a fák, ezekkel mit 

lehetne csinálni, hogyan lehetne modernizálni őket, hogy a belváros képéhez méltó legyen?  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: mivel a képviselő úr ezt egyebek napirendi pontban vetette 

fel, lehet arról normatív határozatot hozni, hogy a hivatal vizsgálja felül az önkormányzat által 

ilyen tárgyban kötött a szerződéseket.  

 

Dr. Csáky András: kéri a Képviselő-testületet, hogy a fentiekben ismertetett tartalmú javaslatról 

hozza meg határozatát. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 13 igen szavazattal 

elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

250/2023. (VI. 22.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Felkéri a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy vizsgálja meg a buszvárók és egyéb 

helyek reklámfelületeivel kapcsolatban Cegléd Város Önkormányzata által kötött 

szerződéseket. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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# 7506 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Földi Áron Távol 

Hegedűs Ágota Távol 

 

Fehér István: a múlt héten olyasmit tapasztalt, amivel kapcsolatban úgy gondolja, hogy a 

Képviselő-testület részéről vizsgálatot igényelne. A Szállás utcában volt kint, az utca végével 

szemben van a volt orosz laktanya mellett egy bejárat. Ide látott bemenni egy teherautót, amely 

építési törmeléket, egyebet szállított. A bal oldalon, a buszmegálló előtt van ez a bejárat, nem tudja, 

hogy ennek van-e neve vagy nincs. Az ottléte során látta, hogy a teherautó kijött rakomány nélkül. 

Bement a dűlőn – függetlenül attól, hogy van-e ott tábla vagy nincs – és mintegy 800-900 métert 

haladva azt tapasztalta, hogy több száz köbméter különböző összetételű anyag van oda lerakva. 

Erre van-e valakinek engedélye? Több méter magas és nagyon sok négyzetméterre kiterjedő anyag 

van ott. Lefényképezte ezt. Rendszámot nem írt fel. Az építési törmelék, járdatörmelék között 2 db 

40×40-es, 8 cm vastagságú cement alkalmatosság is szerepelt. Onnan eljött és várt erre a 

lehetőségre, hogy elmondja. Nézzék meg, hogy az ott legális, illegális lerakó, ki felel ezért, van-e 

ellenőrzés stb.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: ehhez semmi köze a testületnek, főleg ahogy képviselő úr 

említette, hogy bement egy területre. Azt is tisztázni kell, hogy az magánterület vagy sem, így 

elkövetett-e jogsértést a képviselő úr vagy sem, ha cég viszi be a saját területére, van-e engedélye 

erre. A megfelelő szervnél feljelentést kell tenni. A testületnek ebben nincs hatásköre. Lehet menni 

rendőrséghez, környezetkárosítás miatt feljelentést tenni, vagy a tulajdonost megkeresve a 

képviselő úr közvetlenül érdeklődhet tőle, ha erre a tulajdonos hajlandó. Ez egyedi hatósági ügy, a 

testületnek nincsen jogköre ebbe beleavatkozni. Az építéshatóság sem tartozik már a jegyzőhöz, 

nincs ilyen jogkörük, semmilyen hatósági intézkedést nem tudnak ebben foganatosítani. 

Kormányhivatalhoz tudják áttenni az ügyet. 

 

Fehér István: megköszöni a választ, tudomásul vette. 

 

Dr. Csáky András: írásban nyújtsa ezt be a képviselő úr a járási hivatal vezetőjének, hogy 

vizsgáltassa ki. Ha ott illegális hulladéklerakás van, azt továbbítani tudják.  

 

László Ágnes: Fehér képviselő úr véleményéhez szól hozzá, a terület létezik és nem magánterület. 

Ki lett rakva egy tábla. Neki is tudomása van erről. 

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: ez önkormányzati terület?  
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László Ágnes: igen. Úgy emlékszik, ezt korábban jelezte is a hivatal felé. Ezt majd ülésen kívül 

beszéljék meg. 

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: kéri, hogy írásban jelezzék ezt a hivatal felé.  

 

 

40.) NAPIREND: Kérdések, interpellációk 

 

Dr. Csáky András: interpelláció nem érkezett.  

 

Klément György: bizottsági ülésen említette már, hogy a „fecskelakásokhoz” hívták ki egy terület 

bejárásra, ill. járt ott már többször is korábban más képviselővel együtt is. A funkciója ezeknek 

valamikor az volt, és nagyon szép volt, hogy a friss házasok beköltöznek, 5 év alatt gyűjtenek 

valamilyen lakástakarék célra, és aztán kirepülnek, mint a fecske a fészkéből. Nem tudja, milyen 

oknál fogva, vagy nagyon engedékenyek voltak-e, de sok olyan beköltözőnek adtak lakást, akik 

egyébként azt a csekély lakbért sem fizetik és nem a jó gazda gondosságával laknak ott. 

Lakásokban nem járt, de kívülről eléggé elhanyagoltak az ingatlanok. Ezért egy lakógyűlést hívtak 

össze július 3-ára, ahol elbeszélgetnek a lakóközösséggel a békés egymás mellett élésről, az 

ingatlanok tisztán tartásáról (még akkor is, ha az önkormányzaté). A kerítések meg vannak 

rongálva. Erről kívánta tájékoztatni a testületet és arra, hogy ezen lakásokba ezután nagyobb 

körültekintéssel engedjenek új lakókat.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: a Várvag Kft-nek van bérlemény ellenőrzési jogköre, a cég 

ezzel élhet, de a testület dönt arról, hogy ki költözik be a fecskelakásba. Az ellenőrzési jogkör a 

Várvag Kft-é.  

 

Dr. Csáky András: a bizottsági ülésen erről beszéltek és fel is kérték a Várvag Kft-t, hogy nézzenek 

utána ennek. Amikor ez indult, akkor még volt lakástakarék szövetkezet, amit a törvény erejénél 

fogva megszüntettek, így ezek a megtakarítások nem élnek már. A fecskelakások fenntartásának 

határideje most jár le. Ha már lejárt, akkor az nagyobb mozgásteret ad a Várvagnak az ellenőrzésre, 

de biztos abban, hogy ezt meg fogják csinálni.  

 

Fehér István: bejelentés érkezett hozzá, hogy a nagy esőzés során a Puskaporos és Nyíl utcák sarkán 

lévő felszíni csapadékvíz-elvezető aknában a víz levonulása után benne maradtak a különböző, 

zsaluzáshoz használt deszkadarabok, amelyek esetleg elzárhatják az átfolyást.  

Többször fordultak hozzá az ügyben, hogy a korlátozzák a kamionok parkolását a Mozdony utcai 

piac környékén. Eleinte azt mondta erre, legyenek türelmesek, nekik is parkolni kell valahol. A 

múlt pénteken megmutatták neki, milyen nyomai vannak annak, amikor a kamionból kiszállnak a 

fáradt emberek és illemhelyül használják a környéket. Először nem hitte el ezt, csak amikor 

személyesen is látta. Mit tudnak ebben tenni? A területen szabad parkolási lehetőség van, nem 

küldhetik el onnan az embereket. Nem volt ezzel baj, amíg a piac mellett is nem parkoltak, de az 

ott már erős ammóniaszag kezd lenni.  

Kéri a fentiek megvizsgálását.  
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Dr. Csáky András: a felüljáró aljánál lévő részről van szó. Elméletileg a kosárlabda csarnok részére 

lett kijelölve az a terület, hogy ott alakítson ki parkolókat a beruházó, hogy megkapja a működési 

engedélyt. Nem tudja, hogy áll a beruházás. 

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: valóban korábban a Gerje Basket Kft-nek lett odaadva a terület, hogy 

ott alakítson ki parklókat, de tudomása szerint úgy engedélyezik az épülő kosárlabda csarnokot, 

hogy az nemzetközi mérkőzésekre nem lesz alkalmas, emiatt nem kell olyan többlet parkolókat 

kialakítania a beruházónak, ami érintené ezt a területet. Tehát nem fognak ott parkolókat kialakítani 

tudomása szerint.  

 

Dr. Csáky András: ettől a probléma még adott. Emlékei szerint még valamikor az első vagy 

második ciklus alatt ki lett valahol jelölve egy terület a teherautóknak vagy kamionoknak. Meg kell 

nézni, hogy van-e még ilyen szabad terület, az lehet megoldás, és akkor hozni kell egy olyan 

határozatot, hogy ezek az autók ott parkolhatnak, esetleg el lehet gondolkodni rajta, hogy egy 

illemhelyet létrehozzanak ott. Feltehetően ezek nem ceglédi illetőségű, hanem út közben megálló, 

megpihenő kamionok. Meg fogják nézni, hogy megvan-e még az a terület.  

 

Kónya Ágnes: Fehér István problémájához kapcsolódva elmondja, ehhez nem kell 

kamionparkolóba menni, a közgazdasági technikum udvarán, a kosárlabda pálya melletti tuják alatt 

minden hétvége után ilyen jellegű csomagokat kell eltakarítaniuk. Ezeket valószínűleg ceglédiek 

teszik oda. Nagy baj van a fejekben. Máskor a játszótereken, a játszóeszközökön is találtak ilyet.  

A Harang utca és Nefelejcs utca sarkánál van egy kiemelkedő csatorna fedlap, több centiméterre 

kiemelkedik az aszfaltból, ami balesetveszélyes kerékpárosokra, gyalogosokra, autósokra nézve is. 

Lehet, hogy nem a városnak, hanem a Bácsvíznek a feladata, de jó lenne megcsinálni.  

A lakossági félórára utalva, ahhoz kapcsolódóan elmondja, hogy a Budai úton sebességcsökkentést 

kértek volna az ott lakók, de a Közép úton lakók problémája is ehhez kapcsolódik. A Közép út 

keskeny de hosszú út, viszonylag sima aszfaltréteggel. Ha szembejövő forgalom nincs, akkor ott 

száguldoznak az autók. Ez nagyon sok veszélyt jelent a lakóknak. Megkereste a helyi közútkezelőt 

azzal, hogy a lakók kérése a fekvőrendőr lenne. Tudják, hogy ez milyen problémákat von maga 

után. Petrezselyem Gábor szerint is ez rossz megoldás lehet, főleg úgy, hogy egy átmenő forgalmat 

(amely az Összekötő út forgalmát is csökkentené) korlátoznának le azzal, hogy a mellette lévő kis 

utcákra és más utakra terelnék a forgalmat. Ez látszik a Puskaporos utcán is.  

Dr. Ferenczi Norbert képviselő úr mondta, jó lenne, ha a rendőri képviselet és ellenőrzés sűrűbb 

lenne. Kéri, hogy önkormányzati szinten kérjék fel a rendőrséget, hogy ezeken az útszakaszokon 

hatékonyabban, sűrűbben, megjelenésüket elrettentő erőnek demonstrálva lépjenek fel, büntessék 

meg az embereket, akkor talán tanulnak belőle, hogy nem 80-100 km/h-val száguldanak végig rajta, 

vagy akár a Budai útnak azon a szakaszán is, ahol ezt nem engedi meg a közlekedésbiztonság.  

Kéri, hogy a rendőrség felé egy kérést fogalmazzanak meg, hogy rendszeresen és hatékonyan 

ellenőrizzenek ott az ott lakók biztonsága érdekében.  

 

Dr. Csáky András: valóban, hozzá is érkezett ilyen jellegű kérés, akkor az állampolgárt 

tájékoztatták a jogszabályi környezetről. Nem ért egyet Petrezselyem Gábor véleményével, 

véleménye szerint nyugodtan ki lehetne helyezni egy-két fekvőrendőrt. Másik ötlete az, hogy a 

bekötőutak esetében, bizonyos esetekben védett útvonalat meg lehetne változtatni. Ha a Közép 

úton haladónak elsőbbségadási kötelezettsége van, akkor kénytelen lesz lelassítani. De ez sem felelt 

meg a helyi közútkezelőnek. Elbírná az Összekötő út a terhelést, akkora forgalom ott nincs, sokat 
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jár arra hétvégén és hétközben is arra. El kell gondolkodni a forgalmi rend megváltoztatásán 

esetlegesen. Jelezni fogja a rendőrkapitány felé, hogy rendőri jelenlétet és méréseket kérnek ott. 

Meglátják, hogy lesz-e foganatja.  

 

László Ágnes: két nagyobb kátyúra hívja fel a figyelmet és kéri javításukat. Az egyik a Kálvária 

utca Dohány utca felőli részén van, a kanyarban. Valószínűsíthetően az induló autók a köveket 

kikaparják, ezért keletkezik ott mindig kátyú. Az aszfaltozás lenne a legideálisabb, de ez az idei 

költségvetésben nem szerepel.  

A Bede szélnél valószínűleg közműbekötés miatt történik az, hogy egyre rosszabb az út minősége 

a Vak Bottyán utca kereszteződésében. Sürgeti, hogy ezt minél hamarabb csinálják meg, hiszen az 

út egyébként tökéletes állapotban van.  

Lakossági megkeresés érkezett hozzá, hogy a Fűtőház utca mentén kaszáljanak. A terület kaszálása 

a Várvag Kft. feladata, ezért beszélt az ügyvezetővel. Meg is csinálták, amit meg tudtak, viszont a 

MÁV területéből olyan nagyságú növény burjánzás van, hogy nem férnek hozzá a Várvag 

munkatársai az általuk karbantartott területhez. Kéri polgármester urat, kérje meg a MÁV-ot, hogy 

legalább a kerítés vonaláig oldják meg ezeknek a bokroknak a nyesését.  

Tegnap egy lakos jelentette be, hogy a Vitéz u. 4. számnál szennyvíz van a vízelvezető árokban 

(legalábbis nem oda való, hiszen nem volt eső mostanában). Ezt a közterület-felügyelet a 

bejelentésekor rögtön kezelte, viszont az előtte lévő két ingatlan előtt nincsen vízelvezető árok. Az 

a gyanúja a bejelentőnek, hogy a dudák el vannak tömődve. Kéri, ha van lehetőség womáztatni 

vagy átnézetni ezt a közel 20 méteres szakaszt, akkor tegyék meg.  

 

Dr. Csáky András: jegyezték a jelzéseket, továbbítják. Most már van womázó gépe a Várvagnak 

is, kérdés, hogy mekkora átmérőjű átereszről van szó. 

 

Takátsné Györe Anett: szintén csapadékvizes problémát jelez, amelyet e-mailben meg is küldött 

polgármester úrnak. A Felház utca 13. szám előtt lévő árok meg van telve vízzel. Az út alatt 

történne az elvezetés a túloldalra, de valamiért nem lehetséges. A növényzet is benőtte már az 

árkot, de az út alatt is elzáródás lehet, ebben szeretné kérni a polgármester úr segítségét, hogy ennek 

tisztítása, rendbetétele megtörténjen.  

A Magyar Közút fenntartásában van a Bajcsy-Zsilinszky út. Ott volt egy gázszivárgás, itt történt 

felbontás a csapadékvíznél felbontás, amit akkor hellyel-közzel tudtak követni. Nem tudja, az árok 

helyreállítása megfelelő-e, a város részéről valaki ki tud-e menni ellenőrizni, mert az árkok eléggé 

el vannak tömődve. Függetlenül attól, hogy ennek karbantartása, rendbetétele nem a városhoz 

tartozik, de azt a mennyiségű csapadékvizet vinné el, ami ezekből az utcákból (Déllő, Felház stb.) 

lejön. Nem tudja, hogy a helyreállítás megfelelően sikerült-e, de ránézésre nem.   

 

Dr. Csáky András: mikor küldte a képviselő asszony az e-mailt? 

 

Takátsné Györe Anett: most küldte el. Mindig szokta kérni polgármester úr, hogy írásban is 

jelezzék a kérést a képviselők.  

 

Magyar Károly: Balatonszárszóval hogyan állnak? Négy éve csak pusztul lefelé, nem tudják, őrzi-

e valaki, vagy megint csak elfogy belőle sok minden. Felkéri az ifjúságot Cegléden, ha már úgyis 

szeretnek összejönni és bulikat tartani, menjenek le építőtábor jelleggel és tegyenek ott rendet néha. 

Lehet, hogy támogatást is tudnak hozzá adni néha, csak oldják meg.  
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Száma: C/12.327/2023.  

M E G H Í V Ó 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

2023. június 22-én (csütörtökön) délelőtt 10:00 órai kezdettel 

ülést tart a Városháza Dísztermében, melyre tisztelettel meghívom. 

 

A Képviselő-testület „lakossági félórát” tart 9:30 órától 10 óráig,  

amelyet a napirend elfogadása és megtárgyalása követ. 

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) BÁCSVÍZ Zrt. 2022. évi mérlegbeszámolója E 

Szakmai előterjesztő: Kurdi Viktor elnök-vezérigazgató  

 

2.) DTKH Nonprofit Kft. 2022. évi mérlegbeszámolója E 

Szakmai előterjesztő: Agatics Roland ügyvezető  

 

3.) Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás 

Társulási Megállapodás módosítása M 

 

4.) Világításkorszerűsítést előkészítő projekt megvalósítása M 

Szakmai előterjesztő: Schönléber Zoltán tanácsadó 

 

5.) Ifjúsági Cselekvési Terv 2023-2024. elfogadása E 

Szakmai előterjesztő: Kottes Anikó megbízott ifjúsági koordinátor  

 

6.) BÖVI átszervezése - alapdokumentumok módosítása  M 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

7.) Kérelem Cegléd Város településrendezési eszközeinek módosítása tárgyában – a Cegléd, 

belterület 1651/27, 1651/38, 1651/66, 1650/13, 1650/14 és 1650/8 hrsz.-ú ingatlanok 

vonatkozásában E 

 

8.) „Cegléd Város építészeti értékeinek megóvása 2023” c. pályázati kiírásra beérkezett 

pályázat elbírálása M 

 

9.) Cegléd Város építészeti értékeinek megóvása 2023” c. pályázat ismételt kiírása E 

Szakmai előterjesztő a 7-9. napirendeknél: Ilyés Marianna városi főépítész 

 

10.) Prioritási listák végrehajtása M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető,  

Vasvári Csaba ügyvezető 

 

11.) Támogatási kérelem, Nemzeti Vágta E 

 

Cegléd Város Polgármesterétől 
2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

Levélcím: 2701 Cegléd, Pf.: 85. 

Tel.: 06/53/511-400 
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12.) Támogatási kérelem, Sportcsarnok Kft. M 

Szakmai előterjesztők a 11-12. napirendeknél: Sipos Nikoletta irodavezető, Dr. Gujka Attila 

irodavezető 

Előterjesztő az 1-12. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

13.) A köztisztviselők egyéb juttatásait megállapító önkormányzati rendelet módosítása – 

Rendelet M 

Szakmai előterjesztő: Sipos Nikoletta irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

14.) Hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása - 

Rendelet M 

 

15.) A közterületi térfigyelő rendszerről szóló önkormányzati rendelet módosítása – Rendelet M 

 

16.) Csengettyűs utca felújítása M 

 

17.) Vízgazdálkodási koncepció készítésére irányuló pályázaton részvétel E 

Szakmai előterjesztő a 14-17. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

18.) Cegléd Jászberényi út 7. 4. em. 3. szám alatti ingatlan felajánlása M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő a 14-18. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

19.) Önálló képviselői indítvány – röplabdapálya felújítása M 

Előterjesztő: László Ágnes önkormányzati képviselő 

 

20.) Önálló képviselői indítvány – közterület elnevezése E 

Előterjesztő: Fehér István önkormányzati képviselő 

 

21.) Önálló képviselői indítvány – zöldhulladék lerakó pont E 

Előterjesztő: Fehér István, Földi Áron, László Ágnes, Magyar Károly, Dr. Czinege Imre 

képviselők 

 

22.) Önálló képviselői indítvány – Cegléd, 960/3 hrsz-ú ingatlannal kapcsolatos megkeresés E 

Előterjesztő: Rimóczi Gábor önkormányzati képviselő 

 

23.) Önálló képviselői indítvány – Ingatlan vagyonkezelésbe adása M 

Előterjesztő: Hegedűs Ágota alpolgármester és Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati képviselő 

 

24.) Városi Sporttörténeti Gyűjtemény áthelyezése a Cegléd, Szabadság tér 2. szám alatt 

található ingatlanba E 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető, Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

25.) VÁRVAG Nonprofit Kft. 8. számú SZMSZ-e E  

 

26.) Cegléd, 5396/70 és 5396/71 hrsz-ú ingatlanok értékesítése  M 

 

27.) Cegléd, 8268/31-35 hrsz-ú ingatlanokkal kapcsolatos döntés M 

 

28.) Cegléd, Kossuth Ferenc u. 54. szám alatti, 21 m2 garázshelyiség bérleti szerződésének 

határozatlan időre történő meghosszabbítása M 
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29.) Cegléd, Jászberényi út 13-17. szám alatti, 17 m2 raktárhelyiség bérleti szerződésének 

határozatlan időre történő meghosszabbítása M 

Szakmai előterjesztő a 25-29. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

30.) Az óvodai csoportok és a maximális csoportlétszám engedélyezése a 2023/2024-es 

nevelési évre  E 

 

31.) Egészségügyi alapellátás szolgáltatóinak rezsi-támogatásáról – Kossuth F. u. 17. M 

 

32.) Magánrendelőben működő alapellátó egészségügyi szolgáltatók támogatása M 

Szakmai előterjesztő a 30-32. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

33.) Az Óbudai Egyetemmel kötendő Együttműködési Megállapodás jóváhagyása E 

 

34.) A 2023. II. félévi munkaterv elfogadása M 

Szakmai előterjesztő a 33-34. napirendeknél: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

35.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról E 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

36.) Együttműködési megállapodás módosítása E 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő a 24-36. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

37.) Egyebek 

 

38.) Kérdések, interpellációk 

 

 

ZÁRT: 

 

39.) Javaslat díszpolgári cím adományozására M 
Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

40.) Ceglédi Rendőrkapitányság közérdekből bérbe adott lakásigénye M 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

41.) Cegléd Batthyány u. 18/A. alatti ingatlan adásvétele E 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő a 39-41. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

42.) Javaslat a 2023. év köztisztviselője elismerés odaítélésére M 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

43.) Egyebek 

 

Cegléd, 2023. június 15. 

Dr. Csáky András 

polgármester 

 

Tájékoztató:  
- Tájékoztatás Balatonszárszó ingatlanhasznosítási pályázat eredményéről  


